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Q. Okay. So, it is --

THE COURT: Mr. Wilds, if you will pull the
3 microphone and point it at your mouth and talk into it?

TttE WITNESS: Yes, sir.
] 5 BY MS. GUTIERREZ:
6 Q. So the only thing you testified about was
7 things that are alleged to have occurred on the 13th?

A The only events I testified about.
O. The only events that you testified yesterday;

I0 is  that  cor lect?
: J A Right. I received a phone call.
12 Q. Now, yesterday, sir, was not the first time
J 3 that you were asked to speak about the events on the
~4 13th, was it?

A .  No ,  ma 'am.
Q. The very first time you were asked to speak

17 about the events was on the early morning hours of
18 February 28th?
1 9      A Ye s ,  m a ' a m .
2 0  Q  I s  t h a t  c o r r e c t ' ?  I n  f a c L  b e g t h n m g  b e f o r e

h30 a.m in the morning; correct?
22      A .  Yes ,  maram.
23 Q. And at that time, at 1:30 am. in the morning,
24 of February 28th, you were down the street at Police
t5 Headquarters building; were you not?
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J A. Yes, ma'ar/1
2 Q You weren't there hecausc you had just happened
3 to walk in there to visit, were you'?
4 A. NO, ma'aitL
5 Q. Yo~ were brought there, were you not?
6 A Yes ,  ma 'am
7 Q And that was the very first time you were asked

8 about these events; correct'?
9     A  Ye s ,  m a ' m n

Q And on that  day,  you wcrc ~n a l i t t le  room in
i I the Homicide UniL and you were speaking to Homicide
12 detscdvcs; is that correct?
13     A Yes ,  ma 'am.
[4  Q .  Okay.  And  be tweea  the  13 th  and  the  28 th ,  s f f ,
15 you were aware, were you not, that the body el Hae Mm
16 Leg bad been discovered hurled in Lcakin Park; isn't that

17 cerrect?
A Yes, maPali"l

19 Q You saw that  on the news, d idn' t  you?
10 A Ye s ,  m a ' a m
! i Q You heard that  on the radio?

2 2 A No ,  ma 'am
2 3 Q Okay. But you saw it on the news'~
2 4 A Yes ,  ma 'a ln .

Q And you knew that she had been discovered; is
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I  t ha t  co r rec t?
2      A .  Vcs ,  ma'a l l g

3 Q. Now, back at the time, sir, between the 13 th
4 and the 28th of February, you worked at the porn store,
5 did you not?

A Yes, ma'am.
7 Q Okay. You rented pornographic material; is
8 that  correct?
9  A I  myse l f? .

i o  Q .  Ye s ?
21     A~  NO,  [ha 'am.
12 Q Did you work them as a clerk?
13      A .  Yes ,  ma 'am.
14 Q. Okay. And you rented v~dsos, did you not?
1 5  A .  T O  c u s t o m e l s .
1 6  Q .  T O  c u s t o I ' I ~ r s ?
17      A .  Yes ,  ma 'am.
18 Q Is that correct? And what you rented to those
2s customers was pornographic material, was it not?
20       MR. URICK: Objection.
2 1       T H E  C O U R T:  B a s i s ?

22       MR.  URICK:  Re levance .
2 3       T H E  C O U R T:  O v e r r u l e d .
24       BY MS,  GUTIERREZ:

2 5  Q  Yo u  c a n  a n s w e r ?
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1 A. Yes~ ma'am,
2 Q. That's a yes. So what you rented to customers
3 hetwegn the 13th and 28th of February was pornographic
4 matorial; is that correct?
5 A Yes,  ma'am,
6 Q. And you worked there before g~c 13th, did you
7 not?

A. Ye$~ nalP~21,
9    Q Excuse me You worked full-time, did you not?

i0    A. Yes, l 'mC~u1%
11    Q Yes.  And you worked fug-tm~ me.~nt you worked
i2 40 hours a week; correct?
1 3  A  3 5  t o  4 0 ,  y e s .
i 4  Q ,  3 5  t o 4 0 .  A n d  y o u w o r h e d g e ~ e m [ l y a t  l e a s t
15 five days a week, did you not?
16     A Yes ,  ma'am
27    Q. You don't work there anymore; do you?
1 8      A ,  N O ,  m a ' ~
19 Q. You had also worked at oth~ places hefore you
20 worked at the pore store?
22     A .  Yes ,  n la ' am.
22 Q. Isn't that correct? You didn't leave working
23 at the pore store, renting poraographic mate~al,
24 voluntar i ly,  d id you?

25     A .  Yes ,  ma 'am.
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'  i Q.  Okay.  You lef t  on your own vol i t ion?

2 A. Yes,  ma'am.
3 Q. Okay You were,  however,  chast ised for  working

4 at ~ porn store because you didn't always show up~
5     A .  Pa rdon  me?
6 Q. You wet~ chastised. Do you tmder~tand t~at
7  word ,  Mr.  - -
S A. I See what you're saying
9    Q, You were cautioned, you were counseled, became

I0 you didn' t  a lways show up at  work -
11     A ,  F rom whom?

i you?
2     A ,  Ye s ,  m a * a m .

Q Did you work there?
A NO, I did not,

S Q Okay. You didn't take any classes?
A. No, ma'am, I did not.

7 Q. So were no longer a student; correct?
s  A  Y e s .
9 Q. So you were not going to Wcodiawn to be a

10 student or to participate --
11     A.  No) n~a~l ln,  ]  was not .

12    Q --  when you were supposed to?
t 3     A  B y  w h o m ~
[4     Q  Byanyone ,  mr?
15     A NO,  ma 'ma .
16    Q A woman by the s~ne of  Sis,  or  who refers
17 berself a~ "Sis"?
I8      A .  Y~ ,  ma 'am.
19    Q. Is essentially the Manager of that store;
20 correct?
2[      A.  Yes,  m~t 'am.
22    Q Okay.  And you worked there sel l ing and rent ing
23 pornographic material for how long?
2 4
2 5

1 2 Q .
13 A .
la Q.
15 you?
1 6 A .
17 Q ,
18 A .
] 9 Q .

2 0 A .
2 t Q
2 2 A
23 Q.

A l  d  s a y  a b o u t  t h r e e  m o n t h s .                         1 2 4
Q You  g radua ted  f rom Wood lawn  H igh  Schoo l  i n  May  25

P a g e 9  I

-- in any class work, were you?
NO, lna~ ~'n.
And you weren't an athlete, Mr. Wilds; were

Pardon me?
You were not an athlete?
Yes. I did play high school lacrosse.
That was before you graduated --
Yes) tit a'artl.
-- in May of 1998; is that correct?
Yes, ma'am.
After you graduate& you were no longer an

athlete, were you?
A NO, ma'am.

O. And you had no reason to be there to

Page 10

I  of  1998, d id you not?
2 A. Yes,  ifia 'am. 2
3 Q You were not a member, or you were not assigned 3
4 to gifted and talented classes, were you? 4
5 A. NO) nla'am. 5
6 Q. You were not a member of the Magnet Program for 6
7 those students, were you? 7
8 A N o ,  m a ' a m 8
9 Q No. And you were not a very good studi.'nt, were 9

10 you? 1 9
11 A. 1 myself would say no. I I
12 Q. You would say Ro? 12
13 A, ye~, ma'arfl, 13
14 Q. Cmreet? And not to your surprise, everybody 14
15 else would say no, too, wouldn't they? 15
16 ~  Ua ICK:  Ob jec t t cn 1 6
17 ~TrlE COURT: Sustained 17
18 BY MS. GLrT/ERREZ: ]
19 Q Now, Mr.  Wi lds,  af ter  you graduated in May of i 9
2 0 1998, did you take any more classes at the school? 2 0
21 A A t  Wood lawn  H igh?
2 2 Q Yes,  s i r?
2 3 A NO,  ma 'am
2 4 Q. So after May, after you graduated in May, you
25 bad no reason to be at Woodiawn on a regular basis, did

participate in attfletic events --
A. Yes, I did, ma'am.
Q -- as an athlete --
A. Oh, I'm sorry.
O. -- did you?
A, NO, ma'~ 'n,
Q. No, sir. Now, before you graduated, you know

Adrian Syed, did you not'?
A. Yes, ma'am.
Q. He was a fellow student at Woodiawu; was hc

not?
A.  Yes ,  ma 'am.
Q.  And  Wood ]awn  i s  a  ve ry  ]a rge  h igh  schoo l  i n

Ba l t imore  Coun ty ;  i s  i t  no t?
A. Yes, ma'am.
Q And you live in the catchment area of Woodlawn,

do you not?
A Yes ,  I na~a t l L
Q Meaning that you were required by the Board of

2] Ed to attend that school, because it was located in
22 closeness to where you lived; is that con'ect?
23     A .  YeS~  ma)an~
24 Q Now, Adnan Syed was not in your year, was he?
25 A. Pardon me.

Page 8 - Page 11
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Q. Fie was not in your year, was he?
A.  NO,  ma 'am.
Q. Re was behind you; correct?
A Ye S ,  m a ' a m .
O And he was a gifted and talented student, was

he not?
A. To the best of my knowledge.
Q. You knew that, didn't you'?

9 A. Yes.
l 0 MR URICK:  Ob jec t i on .
I I BY MS. GUT1ERREZ:
12 Q. And you knew it back then --
13 THE COURT: BasiS?
14 MR. UPdCK: Asked and answered.
15 TI lE COURT: Overruled.
16 BY MS GUTIERREZ:
17 Q. You knew that he was a gifted and talented
;8 student back then, ckd you not?
19     A Yes, ma'am.
20 Q. And you knew that he was an athlete, did you
21 not?
22     A. Yes, ma'am.
23 Q. Okay. He played football for the Woodlawn

team, did he not?
A. I do not recall.
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Q You don't know that, because you really didn't

know him well before you graduated, did you?
3 A N O ,  ~ a ' a l l z
4 Q YOU knew a woman, a young woman, a girl by the

n a m e  o f  S t e p h a n i e  ~  d i d  y o u  n o t ?
6
7  Q .  ~  Yo u  k n e w  h e r  b a c k  t h e r e  b e f o r e  y o u
8 graduated; did you not?
9     A Yes, ma'am.

1 0  Q  O k a y .  A n d S t e p h a n i e ~ s b e w a s  a G . T.
i1 student, was she not?
12     A.  Yes,  Iz lata ln.

Q Okay. And you knew that then; is that correct?
14 A.  ~es~  ma 'am.
15 Q She got good grades, did he not?

A. Yes, ma'am.
17 Q And you knew that; correct?
18 A  Ye s ,  m a ' a m ,
19 Q Okay. And you knew many other students in yore
20 grade; correct?
21      A ,  YeS ,  roa 'a l l l .
22 Q. And in each grade, there are about 1700-plus
23 students at Woodlawn; cvrrect?

A. 1'11 tuke your word for it.
25 Q. There were a lot of students at Woodlawn;
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l comet?
2 A. Yes, ma'am.
1 Q. And there are four years at Woodlawn; correct?
4 A. Yes.
5 Q. And each class is rough/y -- not exactly, but
6 roughly the same size; is it not?
7 A. No. The freshman class is always much larger.
8 Q Okay. And you were once a freshman; correct?
9 A Yes, ma'am.

tO Q. A year before Stephanie?
I t A .  Yes ,  ma 'a /n .
12 Q And a year before Adrian --
1 3 A. Yes,  r~ la 'am.
14 Q is that correct? You knew other students who
15 were not just in your year; did you not?
I 6     A ,  Ye s ,  m a t a m .
17 Q. Okay. And among those other students was a
18  woman by  the  name o f  A isha  ~
19     A Ye.s, ma'am.
20    Q. Okay. And you knew her because she was also in
21 the same year behind you; is that correct?

A Tie same year behind me?
23 Q Well we've discussed Stephanie.
2 4  A  O k a y .

25 Q The woman that you said you knew was a year [

A. The class of '99                          Page 15
behind you --

2
3 Q. -- was ghe not?
4 A. Yeah. She was in the class of '99.
5 Q. As Adrian Syed was a year behind you?
6 A, Yes,  I~*am.
7 Q Was he not?
8 A. YeS, rrlalam
9 Q. "Fnere's another student by the name of Aisha
l0 Pitt:man; correct?
I I A Y~ ,  ma '~ / l ,
1 2 Q, And you knew bet, did you not?
13 A. Yes, ma'am.
1# Q. She was also gifted and talented student, was
15 she not?
16 A Yes, ma'am.
17 Q. Sbe was also a good student, was she not?
18     A. YeG, ma'[L*a.
19    Q. She, and Stephenie, and Adrian, to your
20 knowledge, were gifted and talented students who got good
21 grades; did they not?
22    A. Yes, ma'am
23 Q. Unlike your grades; correct?
24     A ,  Yes ,  ma 'am,
25 Q. And all of tlmse students, Aisha, Stephanie,

Page 12- Page 15
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I and Hue, you knew from your own knowlcclsc, they hung out
2 together; did they net?
3 A I wam't aware of how t.hcy hung out, but, yes,

l knew they knew cach other.
5    Q. You knew that they knew each other; correct?
6     A Yes, rna'allL

Q. And you knew that there was a very tight-ktht
8 group of the gifted and talented students at Woodlawn;
9 did you not?

10     A. Yes, ma'am.
11 Q In addition to the tltrec that I've mentioned,
12 Adnan, Stcphanie, and Aisha, them were another bunch of
13 kids that also fit the smv.e category; did they not?
14    A Yes, ms'ran
15 Q Kids at Woodiawn a year behind you, all of whom
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l Q. A biology class?
2 A. Yes, mdam. |
3 Q. Okay. And you. would not have considered Hue~
4 Lee your friend, would you have?
5 A. NO. More like an acquaintance.
6 Q An acquaintance. But that's the same ~ord you
7 used yesterday to describe Adnan?
8 A. Yes, ma'am.
9 Q. Is it not? Not somebody you really knew v, cl1?

l 0 A NO, m~)am.
I I Q. Not somebody you really socialized with?
12 A. No, ma'am.
13 Q Not somebody you really shared the same things
14 in high school?
15 A. NO, ~a'affl.

t6 wcreGT students; correct?
17 A Magnet sludents, yes
18 Q Okay. Magnet9
1 9  A Ye s .
2O Q And n,~mel means gifted and talented; dccs it
21 not?
22 A. NOt reccssar~Iy.
23    Q. You are aware that giRed and talented students
24 take a more demanding curriculum; arc you not?
25     A. ~S, ma'ara.
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1 Q. Okay. And that they are smarter kids?
2 A. NO, ma'~l.
3 Q. No. You're not aware that gifted and talented
4 students to be so designated have to perform better than
5 other students --
6 A. Yes, m~.tam,
7 Q. -- is that correct? But you're not aware that
8 they are designated as smarter kids than standard kidis?
9 A. Right.

10 Q You are not aware of that?
I I A. I do not see it that way.
12 Q. You're ignorant of that fact?
13 .M.R. URICK: Objection.
14 TI~E COURT: Sustained.
15 BY MS GUTIERREZ:
16 Q. Now, Mr. Wilds, there were other students who
17 also fit that category. Among them was a person by the
18 name of Hae Lee; was there not'?
19     A Yes, ma'am.

Q You knew Hae Lee; did you not?
2t  A Yes,  ma'am, I  d id.
t2 Q. And you knew her because she was a student the
t] year behind you; is that correct?
t4 A. I knew her because I had a biology class with
15 her.

16 Q, That wa.s both by reason -- the reason you
17 didn't share the same things, was both by reason of their
18 age, because they were behind you; correct?
19    A. No, ma'am.
20 Q And it was also because they were all gifted
21 andtalcnted students; COIW°..~tr?
22     A No, mararn.

Q. Okay. You don't know that?
A Pardon me?
Q You don't know that?
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1 A You're asking my reasons for them just being
2 acquaintances?
3 Q+ No, sir. I asked you, you don't know that they
 were all gifted and taloned students'?
5 A. Oh, y~s, I do.
6 Q So they all were; is that correct?
7     A. Yes, ma'am.
s Q And all of those students that I've mcnuoncd
9 were a year behind you; --

Io    A, Yes, ma'am.
It    Q+ -- is that COIT~ct~ NOW~ you've never been tO
12 Hue Lec's house, have you?
13    A. NO, ma'am.
14    Q, You've never gone to a party at her housc, have
15 you?
t6     A. No, ma'am.

17 Q. You've never called her, have you?
A. NO, ma'am.

19 Q. Okay. And so she fit tha category as an
20 acquaintance; correct?
21     A. Yes, ma'am.
22 Q. She was just somebody you knew; correct?
23     A. Yes, l'rla' ~,m,
24 Q. And other that sharing the biology class that
25 you did, you really didn't pursue a relationship wLth

Page 16 - Page 19
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1 her, did you?
2     A NO, ma'~,rL
3 Q Stephanie, on the other hand, was more than an
4 acquaintance, was she not?
5  A  V e r y  m u c h  s o .
6 Q Stephanie was a special fr iend, was she not?
7  A  V e r y  m u c h  s o .
8 Q She was your gir l fr iend, was she not?
9     A YgS~ ma'anl.

10 Q. And, six, Mr. Wilds, do you have a rel igion in
21 whtch you have been brought up7
t2  A My b i r th  cer t ifica t~  says  Bapt isL but  I  do  not
13 practice.
14 Q You've never pract iced, have you'?
15     A. NO, nla'am.
t6 Q. You're not a church-going young man, are you?

h7     MR UR]CK:  Objec t ion .
18      BY MS. GUTI~RREZ:
19 Q. You're not a young man given to pray on a
20 regular basis7
21      MR. URICK: Object ion.
22      THE COURT: Sustained.
23       BY MS. GUTIERREZ;

Q. Mr. Wilds, you're aware that there's a
25 significant contingent of Muslim students at Woodlawn
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A. As far as?

2 Q As tar as anything?
3 A. Not further than any other religion.
4 Q. YOU are aware, sir, that Muslims have to pray
5 five times a day; are you not?
6    A Yes, me'am
7    Q And you are aware because you observed it at
8 Woodlawn, that the month, a specific month during the
9 year, generally between December and Janum'y, is a month

i0 of special prayer and other things; ~e you not?
i t     A Yea,  ma 'am,  but - -

Q. And--
i 3     A I ' m  s o n 2
i4    Q You are aware that among the other things thai
I5 are special during that special month of prior, ts a
16 requirement that Muslims fast from sunup to sundown?
17     A. Yes, ma'am.
18    Q. And you observed that; did you not?
19     A. Yes, ma'm'a.
20    Q Now, among the friends that 1 have mentioned,
21 Hue Lt~ was not a Muslim; was she?
22     A, No, ma'am.
23    Q. And Stephanie was not a Muslim; was she?
24     A. No, ma'am.
25 Q. And Aishe was not a Muslim; was she7

are you not?
2    A Very much so.
3 Q You know that from your own personal
4 observation; correct?

A. Y~g~ matllm.
6 Q. There were Muslims in your class?

A. yes, ma'am.
8 Q. And you are aware that Muslims practice the

religinn of Islam; are you not?
10     A. Yes, rll~.'~.

Q. You're away that they pray regularly?
12 A Some do, yes.
13 Q And you're aware that there aix strict
]~ guidelines as to when they pray throughout the day?
15    A. The Muslim religion, you're asking?
1 6  Q .  Ye s .
17 A.  Yes,  ma 'am.
18    Q. Okay. You know that from you/own observation;
is dc you not?
20    A. Yes, maram.
21 Q And you're aware, because you were a student at
22 Woodlawn, that Woodlawn, among other schools, Wood]own,
22 as a matter of poliny, makes guidelines for behavior and
24 acconLmodation in school life for those who are practicing
25 Muslims?
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A. NO, ttla'ara.
Q. But Admm S~.i was a Muslim?

3 A. Yes, ma'am.
4 Q. Was he not? Now, this acquaintance of yours,
5 Stephanie, at a point in tune became much more than that,
6 ea we were discussing; correct?
7    A. Yes, ma'am.
8    Q Stephanie became your special girlfriend; did
9 she not7

10 A Since seventh grade, ma'am.
11    Q. Okay. Andshewas always ayear heinndyou,
12 was she not?
13    A. Yes, ma'am.
14 Q. But Stephanie was always assigned to gifted ~nd
15 talented curriculum, was she not?
16 A Yes, ma'am.
] 7 Q She's a smart girl; is she not?
l g A. 1 would say so.
19 Q. You could tell early on throughout your
20 relatmnsl~ip with her that stm was going to college;
21 could you not7
22    A. Yes, ma~'n.
23 Q. Artd you coutd tetl from your life early on that
24 you w~ not?
25      MR. URICK: Objection.

Page 20 - Page 23
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[ THE COURT: Oven'uled. I BY MS. GUTIERREZ:

2 THE WI22qESS: No, ma'am, lcould not. ~ 2 Q. By yottr own dsfinition; is Lhat c0Ec~t?

3 BY MS, GLITIERREZ: 3 A Yes ,  ma 'am.
4 Q You could tell at sor~ point; could you not? 4 Q By mason of your mladnnship with Stcphanie,
5 A Pardon me? 5 you began to come in contact on a more regular basis with
6 Q YOU could tell at some point; could you not? 6 students at Woodlawn after you graduated; is that
7 A  Ye s . 7 COITect?
S Q And you didn't go to college; did you? s A Yes,  ma'am.
9 A NO, ma'am. 9    Q. Okay. Now, Mr. Wilds, yesterday, Mr Urick

l0 Q Your grades wouldn't have permitted you to be Io asked you wcr= you presently a drug dealer; do you
J t accepted; would they have? t I remember that?
12 A Community college did accept me. 12 A. Yes, ma'am
13 Q The community college? t3 Q And you understood by those terms what they
ta A, Yes, ma'am. 14 meant; did you not7
I5 Q. But you didn't go? 15 A.  Yes.
16 A No, ma'am, t6 Q. And you answered him by saying, "No~ presently
17 Q. Stephanie, on the other hand, is in college; is 17 Presently not."
18 she nol? 18 A. Yes, ma'am.
19 AYes,  ma'am 19    Q. Do you recall that? By that~ you meant daat
20 Q. Out of town? 20 nghi now, eunently, yesterday, today, you are not
2 ; A. Yes, ma'am. !21 curremly dealing drugs; correct?
2 2 Q Okay. And that's no surprise to anybody; is '72 A By that, 1 mean as of three months, yes.

it? 23 Q As of th~ last three months?
A.  NO,  ma 'am. 2 4 A. Yes,  ma'am.
Q Now, your non-practicing status of being a 25 Q. Prom today, stepping back three months of time;
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I Baptist didn't prevent you from dating girls; did it? I correct?
2  A N o ,  m a ' a m . 2 A. That was tbe last time.
3 Q. And yot~r status as a non-practlcing Baptist 3 Q. That would mean, Mr. Wilds, that back in
4 didn't prevent you from having sex with girls; did it? 4 January of 1999, you were a drug dealer; were you not?
5 MR. URICK: Object ion. 5 A. Yes, ma'am.
6 TIJE COURT: Sustained. 6 Q. And you dealt drugs?
7 BY" MS GUTIERREZ: 7 A. Marijuana, yes.
8 Q. Mr. Wilds, Stephanie became your girlfriend 8 Q. Okay. Marijuana is a drug; is it not?

when? 9 a. You said drugs, plural. I only dealt one.
10 A Seventh grade. 10 Q. Okay. Marijuana is a drug; is it not?
I1 Q And remained your girlfriend all the way 11 A. Yes, ma'am.
12 through high school? 12 Q. it is an illegal substance; is it not?
I ] A Uh-huh. 13 A. yes, ma'am.
14 Q. Is that correct? 14 Q. And it is sold illegally to People who wish to
15 A Brief period, we were separated my freshman 15 use that substance; is that correct?
16 year, but other than that, yes. 16 A.  Correct .
17 Q. Okay. And ~mains yottr girlfriend today? 17 Q. And that's no different than any other illegal
18 A. Yes, ma am. 18 drug; is it?
19 Q. Okay. Even though she's away at college? 19 A.  No,  i t  isn ' t .
20 A. Yes, ma'am. 20 Q. Okay. And in January of 1999, you were a drug
21 Q. And you're here? 2i dealer; were you not?
2 2 A.  Yes ,  ma 'am. 2 2 A .  Yes ,  ma 'am.
23 Q. Okay. Even though she was a gifted and 23 Q. And in February of 1999, you were a drug
24 talented student and you worked in a porn store? 24 dealer; were you not?

25 MR. URICK: Objection. 25 A. I would not consider myself.

Page 26 ]
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1 Q Pardon?
2 A I would not consider myself, but -- 2
3 Q But you were dealing drugs; were you not?
4 A I was procuring for friends, l had stopped. 4
5 Q So, sir, it is your testimony that you stopped :
6 dealing drugs, you just told us, from today going back 6
7 three months; is that correct? "7
8 A Completely, yes. 8
9 Q. Okay. 9

I 0 a. Completely, yes. IO
1 t Q But up until then, in three months back, today 11
]2 is December the 15th? 12
13 A Yes ,  ma~arn , i 3
la Q. IS that correct? That would take us back to 14
15 November the 15th? 15
16 A.  Yes ,  ma 'am.
17 Q. Conect? October the 15th?
1 8 A. Yes, ma'am.

Q. And September the 15th?
2 0 A.  Yes ,  ma 'am.
21 Q Is that correct?
22 A. Yes, ma'am.
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l A Yes, ma'am.

Q. And you signature appears on it; does ~t not?
3 A. Yes, ma'am, (inaudible).

Q. And a date appears next to your signature; does
it not?

A, YeS) ma'&m.
Q. That date is September the 7th; is it not?
A. Yes,  ma~am.
Q In addition to your signature, there appears

the signature of your lawyer; does it not?
A.  Yes )  ma 'a l l l .
Q. Your lawyer's name is Anna Benaroya; is it net?
A. Yes, ma'am.
Q. And Ms. Bcnaroya was present yesterday and is

present today; is she not?

23 q And so when you told us, that meant that you
24 stopped dealing drugs --
25  A .  R igh t .

1 6  A ,  C o r r e c t .

17 O. She's the woman sitting in the wltitc or beige
IS suit who's waving her hand; is she not?
1 9  A .  C o / a c c t .
2o Q. And she signed this document that you
21 identified yesterday with you on September 7th?
22     A.  Yes~ ma)am.
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Q. - as of September 15th?
A. Pdght.
Q. [s that correct7
A Yes, ma'am.
Q Now, September the 15th was an important month

foz you; was it not?
A. 1 do not recall, no, it wasn't.

8 q You don't recall anything significant that
9 occurred in September?

10     A No, ma'am.
I1      MS. GUTIERREZ: Madam, can I have -- I don't
J2 know what number it is, the plea agreement?
t 3       T H E  C L E R K :  I ' m  s o r r y ,

MS GLrTI/~RREZ: The plea aglcement that was

Q. Is that correct?
2 4 A Ye s ,  m a ' a m .
25 Q. And September 7th was the day in which,
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I according to your testimony, that you were still dealing
2 drugs; is that correct?
3 A* YeS, lna~arfL
4 Q. Now, dealing drugs, sir, you said, you used the
5 term "procuring" drugs for your friends?
6 AYes, ma'am. And -- I'm sorly.
7 Q Is that what you used, sir?
8 A Yes. May I explain myself?
9 Q. You used that term; did you not?

l 0 A Ye s ,  m a ' a m ,
i 1 Q. My question is, did you use that term; is that
12 eerrect? And you used that term to mean that you
13 procured, that is, you got drugs, a drug, for your
14 friends; is that correct?

15 identified yesterday.
16      THE CLERK: The plea agreement?
1 7      M R .  O K I C K :  S t a t e  3 5 .
18       MS.  GUTIERRF2 . :  35

19      May I approach the witness, Your Honor?
2 0       T H E  C O U R T:  Ye s .
21        BY MS.  GUTIERREZ:
22 Q Mr. Wilds, you identified this document
23 yesterday; did you not?
24      A .  Yes ,  ma 'an -L
25 Q. You made a point of reading it; did you not?

15 A. Yes, ma'am,
16 Q. In addition to getting thugs for --
[ 17 THE COURT: Can you hold on for a moment,
!18 please?
19     (Pause.)
20       BY MS.  OUTIERREZ:

Q. In addition to getting drugs for your friends,
22 you also got diugs for acquaintances; did you not?
23      A No~  ma)axn .

Q You got drugs for Adrian; did you not?
25    A. Yes, ma'am.
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Q. And you described him as an acquaintance?

2 A. Are you asking as of--
3 Q. Did you not?
4 A -- the da~ in question, or are you asking
5 Minster?
6 Q. Well, sir, you said you dealt drugs on
7 September 7th; is that correct?
8 A Ye~.
9 Q. Because that's outside your three month time

10 line that you told us about; is that correct?
I 1 A  Ye s .
L2 Q And you were dealing drugs back in fanuary of
13 1999; correct?
14 A. Yes.
15 Q. And you dealt drugs hefore January of 1999 --
1 6 A Yes ,  ran )am.
17 O. -- did you not? You dealt drugs in 1998; did
18 you not?
19    A Yes, ma'am.

Q. Even wtule you were a student, albeit not a
zt good one, at Woodlawn High School?
2 2       M R .  U R I C K :  O b j e c t i o n .

23      I'HE COURT: Sustained. You might want to
24 rephrase.
2 5 BY MS GLrflERREZ:
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Q You dealt drugs in '98; did you not?

2 A.  Yes ,  ma 'am.
3 Q. Before you graduated from (inaudible); is that
4 correct?

A Ye s ,  m a ' a m .
6 Q. Now, procurement means the obtaining of drug~;
7 correct?

A.  Yes .
Q You didn't procure drugs altruistically; did

to you'?
1"1 A Altruistically? Can you define that for me?
t2 Q Or, well, when you procured drugs, you had to
13 buy them from a source; is that correct?

A Yes.
15 Q And you, during the time that you dealt drags -
16 - well let me ask you this. You dealt drugs before
17 1998; did you not?
18 A Yes, ma'am.

Q You dealt them in 1997; correct?
10 A Ye s ,  m a ' a m .
21 Q While you were a high school student?
2 2 A Ye s ,  m a ' a m .
23 Q. At Woodlawn?
2 4 A. Yes, ma'am.
25 Q. Correct? And you dealt them in 1996?

1 A. No, ma'am.
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2 Q. Okay. So yogi started sometime in 1997?
3 A.  Yes ,  ma 'a l t l ,
,I Q. So by January of 1999, you were already an
5 experienced drug dealer; were you not?
6 A. I wouldn't say so.
7 Q You had had two years of experience; had you
8 not?
9  A  Y e s .

i0 Q '97;  correct?
1 1  A  Y e s .

12 Q. And 19987
A. On and off.
Q Is that correct?

1 5  A .  Y e s .
Q  And  as  you ' ve  to ld  us ,  you  dea l t  d rags  fo r  a t

17 least dine months out ofths year; correel?
18    A. Yes, ma'am.
]9 Q. 1999? You just stopped on September 15th; is
20 that correct?
21 A. It's been a slow process.
n Q. Okay. So, sir, understanding you were already
23 experienced in procuring drugs and drug dealings in
24 January of 1999; correct?
25     A. Yes, ma'am.
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1 Q And people knew about you; did they not?
2 A Yes, ma'am
s Q. Students who wanted drags would come to you?
4 A. Some of them,
5 Q. Some of them. And you would procure the drags
6 for them?

t 7 A. Yes, rtla'arlz.
; 8 Q Okay And by procuring meant that you woutd

192 have to go obtain it?

10 A YeS, ma'am.
12    Q From somewhere else; is that correct?

A Ye% ma'am.
[13 Q From some other drng dealer; is that correct?
14     A.  Y~t,  ma'anl .
15    Q And when a student would come to you and wanted
I6 di'~lgs, yOU would charge them money; would you not?
17    A,  YeS, ma'am.
18    Q. Money more than what it cost you to for the
19 drugs?
20    A Yes, ma'am.
21    Q. Is that correct? You made money offof your
22 drng dealing; did you not?
23     A .  Yes ,  ma 'am.
24 Q. Every single procurement?
25    A.  No, nta 'aal%
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1 Q There were some procurenxms you made nothing?
2 A Yes,  iTia*a2n.

I 3 Q. Sothat's what I meant when Iused the term
4 altruistic, Mr. Wilds. It means that you did something
5 not for motive, --
6  A .  Y e s .

Q. -- but for some other good purpose.
A. Okay.

9 Q. Is that correct?
10 A.  Yes .
11 Q. SO there were times when you altrdistiea]ly
12 procured drugs?

A. Yes, ma'am.
Q. Not to gain any money for yourself; is that

15 correct?
~6  A Cor rec t .
i7 Q. Okay. And that was whar percentage of yo~
t8 drug dealings, sir?
19 A. The latter part. Like 1 said, as I've been
20 moving out.
2z Q. So as you've been moving out from drug dealing;
22 is that  correct?

A. Yes, ma'am.
Q. In January and Febraary, 1999, you were not

moving out from drug dealing; wcre you?
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A. pardon me?

2 Q In Januaryand Febnm'y, 1999, you were nut
3 moving out of drug dealing; were you?

A Yes, rna'ara. [ Was.
Q. You were? And yet, you told us yesterday, on

Mr. Unck's questioning, that one of the reasons there
7 was such a difference between your first statement to the
8 police, your second statement to the police, and
9 yesterday's testimony was because you were scared about

10 information that Adnan and others knew about you and
11 criminal activity; correct?
12 A. Yes, ma~am.

Q. Including your drug dealing; correct?
14 A Yes) ma'al lL
15 Q So in January and February, sir, how much of
L6 your drug dealing was altruistically motivated, mean[ng
17 you didn't make money off ef it?
;s A. I'd say at least 70 percent.
19    Q 70 percent of your scttvities as a drug dealer
20 were pmcuremem of drugs where you made no money?
21     A.  Yes,  ma~am.
22 Q Okay. So you really weren't doing anything
23 wrong; were you?

24     A Yes,  l~a'ar~.
25 Q You were?
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1 A. Yes, ma'am.
2 Q Because you knew it to be against the ]aw; ~s
3 that correct?
4      A Yes )  ma '~ tm.

5 Q, And, sir, prior to working at the video store,
6 you worked elsewhere; did you not?
7      A .  Yes ,  ma*am.
8 Q You worked at the Pet Smart?
9      A Yes )  t r l a~am.

10 Q. The Pet Smart is located, at least the one that
I J you worked, off of Route 40?
12     A .  YeS ,  ma 'am.
13 Q Above the Beltway?
14 A. West of the Beltway, yes.

Q. West of the Beltway? Outside the loop of the
16 Beltway; is that correct?
1 7  A .  C o r r t m t .
18 Q And it's actually above Rolling Road; is ~t
19 not?

A. West of Rolling Road, yes.
2[  Q Okay,  And the F and M is located on the lefl;
22 is it not?
23    A. Yes, ma'am,

Q. In a sort of shopping center of sons'?
25     A Yes, ma'am.
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I Q. In that same shopping center is located a Super
2 Baby Store?

I 3 a. Yes, ma'am.
4 Q. lsit not? I don't rememher the name, but they
5 ~11 baby and childxen's things; correct?

A.  Yes ,  ma)am.
7 Q. And near that same shopping center, perhaps

within it, is located the Pet Smart where you worked; is
9 it not?

1O A. Correct.
Q. Okay. And you worked at that Pet Smart/or hew

long?
13  A Excuseme. Fromthe 12thof '97,  umi lMarch
I4 of '98.
15 Q The 12th? The 12th month?
16 A The12th -- January the -- l-12-97 to --
17 Q. Lots of things seems to occur on your birthday,
Ig Mr. Wilds; do they not?
19 A. I don't think so.
2o Q. You start new jobs; correct?
21 A. Yes. It was my 17th birthday.
22 Q. Okay. And, now, you didn't work there very
23 long; did you?
24 A. A little over a year.
25 Q A little over a year. You were ultimately --
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well, you left; did you not?

k Yes, EO, a'Rm.
Q. And, sir, you arc aware that on your discharge

summary, it was noted "do not rehire"; right?
A. NO,
q You're not surprised?

7 h. I didn't read it, but --
8 Q But that's not a surprise to you; is it?
9     A .  N o ,  m a ' a m .

Q. You had a hard time getting te work when you
t L were supposed to?
12     A,  NO, ma'am.

1 3 Q You are aware, are you not, yo~ employment
14 records from Pet Smart --

15       THE COURT:  P lease  keep  you r  vo i ce  up ,  Ms .
'16 Gutierrez. We're losing you.
17      MS. GUTIERREZ: Yes, Your Honor.
18       BY MS. GUT[ERREZ:
19 Q. You are aware, Mr. Wilds, that yottr employment
20 records from pet Smart indicate that you had a hard
21 getting to work when you were supposed to?
22 A. I may have been late, but I wouldn't say a hard
23 time.
2# Q. Now, sir, there were often times you --
25     (Pause.)
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BY MS, GUTIEKREZ:

2 Q. There were often times when you were constantly
3 written up because you just didn't show up?
4     A ,  Yes )  ma 'a l l a .

5 Q. And that you would not be surprised to know
6 that Pet Smart wouldn't rehir¢ you?

A. No, I'm not.
8 Q. Okay. Now, sir, you knowwhem the location

is, where Pet Smart is; right?
1 0  A  C o n ' e c t .

Q Because for over a year, you reported there on
t2 a regular or irregular basis; dad you not?
13 A. Yes, ma'am.

Q. And you know its proximity, to F and M?
15     A. Yes~ ma'82TL

Q. Correct? In the same shopping center?
17 A Yes, ma'am.

't8 Q Correct? It's on the side of, it'scloser to
t9 gt~ute 40 than F and M and the baby store are; isn't it?

A They're about equal distance.
21 Q Okay. Now, the Pet Smarlison the side; is it
22 not?
2 3  A .  Y e s .
24 Q. It's not connected to the baby store; is it?

A. Office Depot.

Q. Physically?
2    A Yes, it is.

Q. NOW, sir, you are aware that there were
4 dumpsters right near the Pet Smart?
5     A Yes,  l r laP&t ia.
6 Q. They're plainly visible; are they not?
7    A.  Yes, ma'am.
S Q. Now, in the front and in the back?
9 A. NO, matam. They're not visible in the front.

10 Q. Your duties didn't include your putting items
21 into the dumpsters; did it?
12 A. Yes, it did.
13 Q. Okay. So you were intimately aware of where
14 thO~ dumpslers were located; is that correct'?
15 A. Correct.
16 Q Now, F and ~ is that located on the other side
27 of the baby store?
18      A NO,  ma~am.

19 Q It's on the same side as Pet smaxa; is it not7
20     A.  Ycsj  ro.a 'ar t l .

Q In fact, it's closer to Pet Smart; is it not?
A. Yes.
Q Okay. And you are aware that there were

14 datmpstecs that b¢]onged to F and M; is that correct?
2 5     A .  Ye s ,  m a ' a m ,
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l Q. Now, sir, back in .ranuary of 1999, when you had

two years of experience of dealing drugs, and you were,
3 as you tell us, doing 70 percent of your drag dealing for
4 no money, w~re you a person who also used drugs?
5 A. Yes. I smoked marijuana.
6 Q Okay. Now, sir, you described for us the
7 events of.ranuary 13th yesterday; did you not?
8      A .  Yes )  n la ' a l l L
9 Q. And among those events, you spoke of drugs; did

10 you not?
I t     A ,  Ye s ,  m a ' a m .
12 Q. Well, you told us yesterday it was in the

afternoon of the 13th, while waiting for a call, you went
to C~sta Vinson's house; is that correct?

IS     A. Yes, ma'am.
16 Q. Now, Crysta Vinscn was a friend of yours, was
17 she not?
18    A. Yes, ma'am.
]9 Q. Not just a mere acquaintance?
20    A. NO, ma'am.
21 Q. Correct? And when you wettt -- and that was in
22 the afternoon; correct?
23 A. In the evening, yes.

Q. In the evening?
2 5 A, Y~s.
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1 Q. Now, by evening, what would be the cut-off
2 betw=en the afternoon and the evculng?
2 A. I take it as afternoon ending about 3:00,
4 Q Okay. So 3:00, anything below, meaning lat=r
5 than 3:00, you would call the evening; is that correct?
6 A. Early evening.
7 Q. So you expected when you went to Crysta's beuse
8 after 3:00; is that correct?
9     A .  Y ~ ,  m a ~ a m .

10 Q And you were expecting a phone call; were you
11 not?

12 A. pardon me? When a~ you -- l 'm sorry. At
t3 Chrysue's?

Q. Yes?
15 A.  Yes .
16 Q. Okay. And the phone call that you expected,
17 what you told us yeslerday, was from your acquaintance
18 Adrian; is that correct?
1 9  A ,  Y e s .
20 Q. But while you were at Crysta Vinson's house,
21 your friend?
2 2  A  Y e S .

Q. You imbibed in drugs; did you not?
2 4  A .  Y e s .

Q. That was a place were you often did that; did

Page 45
you not?

A Yes, ma'am.
Q And generally, when you went to Crysta's house,

who brought the dope?
A. Marijuana.

6 Q Who brought it?
A I did.
Q. You did? Generally, you would bring tbe dope

9 to her house; is that conect?
A Generally, 1 would bring the marijuana, yes.

11 Q And when you would show up to her house with
12 marijuana, she would smoke it with you?
13 A.  Yes ,  ma 'am.
14 Q. Would she not?
15 A. Yes, ma'am.
16 Q You smoked several times a day; did you not? 16
17 A ,  Ye s ,  m a ' a m . 17
iS Q Almost every day; did you not? 18
1 9 A Yes, ma'am. 119
2o Q Okay. And you, sir, procured your own dope for 20
21 yourself; did you not? 21
22 A Marijuana, yes. 22
23 Q Okay. And, but you procured it; did you not? 23
2 4 A  Ye s ,  m a ' a m . 2 4
15 Q One of the terms thot was used, Mr. Wilds, 25
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1 yesterday, is that you described searching for a slrtp;
2 do you recall that?

A. Yes, ma'am.
Q. And that was a term that you used earlier; was

5 it not?
6     A .  Yes ,  reagan%

7 Q. You ttsed it when you spoke to the police l~)r
8 the first time on February 28th; is that correct?
9     A.  Ves~ Rlaram.

Q. The time that you spoke ~ the police, you
11 defined, because diey asked you what did that mean; dic
12 yOU not?

1 3     A .  Y ~ ,  m a ' a R L
14 Q. And you told them that a strip was a term that
15 meant where you (inaudible); is that correct?
16      A .  Yes ,  l l l a ' a l n ,
t7 Q. Strip as you used it doesn't refer to a place
18 like a strip mall; right?
19     A. NO, llaa~am.
20 Q. Or a strip of land; right?
21    A.  NO, ma'~! ' rL.
22 Q. Or a strip of a euxb; right?
2 3     A .  N o ,  m a ' a m .

Q. Or a sixip of anything else; correct?
25 A. In context, no, ma'am.
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I    Q. You use that word to describe a place where
2 drugs are bottght; is that correct?
3    A. Yes, ma'am
4 Q. And you, sir, back in 2anua~, specL'ieally,
5 January 13, 1999, knew where the bulk of strips were; did
6 you not?
7     A .  YeS ,  ma 'am
8 Q That's part of your trade; was it not?
9 A 1 wouldn't call it a trade, but par~ of my

10 knowledge, yes.
i1  Q .  Mr.  U r iek  ashed  you  were  you  s t i l l  d rug
12 trafficking. Isthatabcttcr term foryou?
13 A.  Okay.
1 4  Q .  I s  i t ?
15 A It's fine w~th me.

Q. So traff/cking is fmc to describe what you
did?

A, No, ma~am.
Q. Now, mr, would you agree that trafficking in

drugs is a business?
A. No~ ma'am.
Q. Sir, when you dealt drugs, or txaffickcd in

drugs, or dealt in the drug rxade in 1997, --
A. Yes, i'~aJam.
Q -- were you engased in the procurement of drugs
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wbereby 70 percent of your trade didn't involve your

2 getting a piece?
3  A .  I n  ' 9 9 .
4  Q  I 9 9 7 7
5 A. '97 yea're asking?
6  Q .  Ye s ?
7      A .  N o ,  m a ~ i n .
$ Q. In 1997, a hundred percent of youx trade
9 involved your getting a piece; isn't that correct?

1 0 A. NO, naa'arn.
I l Q. Most of your tradc?
1 2 A. Ye$~ ma'~ulfl.
13 O. Okay. And by "most," that would be fair to
14 say, it was more than 50 percent; correct'?
15 A .  Yes ,  ma 'am.
16 Q. And it was more than 60 percem; was it not?
17 A. YeS~ mataRL
I s Q It was more than 70 percent; is that comet?
t9 A A little more, yes.
20 Q. Bul somehow, between 1997 and 1999, you flip-
21 flopped that?
22     A. Yes) ma'am.
23 Q. Conect? Now, sir, you went to Crysta Vinson's

house that day sometime after three o'clock; is that
25 correct?
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A Ve$~ nla)~TL

2 Q. But before it was dark; correct?
3 A. Yes, ma'am. Jog as it was getting dark
4 Q. Jog as it was getting dark?

A. Y¢~ l l l i l 'am.
Q And it was getting dark back then in January of

2999, shortly before five o'clock; was it not?
A  Y ¢ $ ,  ~ m ' n

9 Q Much like now?
1 0 A. Yes, maPam.
I I Q Correct?
I 2 A Yes,  ma'ara
13 Q Very much l ike thts tune of  year.
14 A, Yes, roa'~an.
15 Q. Was it not?
16 A Yes ,
17 Q The days were short?
1 8 A YC% n~a'am,
19 Q Isn't that correct?
2fl A Correct .
21 Q And so just before it was getting dark, you

22 went to Crysta Vinson's house, and you smoked n-,mSjuana;
23 did yoanot?
24     A.  Yes,  ma'an~
25 Q. And Crysta Vinson, did she also smoke v, ith you~

A. Yes, Inil~ am.
2 Q. She usually did; did she not?

A. Yes, ma'am.
Q. It was one of the reasons you had a

5 l~eladonship with Crysta V~nson; was it not?
6 A. In the beginning, yes.
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7 Q Because you met Crysta Vinson through your
8 friend Jan, who's a --
9  A .  J e n .

1 0  Q  J e n ?
1 1  A .  Y e s .
12 Q J-E-N; correct?
1 3  A .  Y e s .
14 Q. Her real nmne is Jennifer?

A. Yes, ma'am.
16 Q. Okay. And Jennifer PusaterJ. was your friend,
17 WaS She riot?
18    A. Yes, I'm sorry.
]9 O. She went to Woodiawn at the same time that you
20 did?
2 1     A .  Ye s ,  m a ' a m .
2 2  Q  Yo u  t w O  w e r e  v e r y,  v e r y  d o s e ;  w e r e  y o u  n o t ?

A Yes ,  m a ' a m
Q. And Jet intxoduced you to Crysta; did she not?
A. Yes.
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2 Q. Thereafter, meaning after that event, you then
2 felt free enough to go visit Crysta alone?

A ,  Ye s ,  m a ' ~ n .
4 Q. You didnrt need Jen to be along, did you?
5 A N o ,  m a ' a m .
6 Q. But sometimes you would still visit Crysta with
7 Jen;  cor/ect?
8  A .  C o r r e c t ,
9 Q. But every time you went to Crysta's generally,

l0 you smoked marijuana?
I I  A .  [  w o u l d n ' t  s a y  e v e r y .
12 Q. Ever/, but most?

A. Most, yeah.
14 Q. And every time, the most times that you smoked
15 marijuana, you would do so together with Crysta?
16    A Yes, ma'am.

Q And if Yen went along, together with Jcn also?
1 8 A Ye s ,  m a ' a m .
19 Q And if Jeff, Crysta's boyfriend happened to be
20 there, with him also?
21     A .  YeS ,  ma 'a rn .
22 Q It's something you all did?
23      A YeS,  ma 'a r rL
24 Q. But you were always the one to bring the drugs?
25 A Not always, but most of the time.
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Q Sometimes Crysta had her own? 1
2 A Ye s ,  m a ' a n t . 2

3 Q. Did she not? And sometimes Jeff had his own; 3
4 right? 4
5 A Yes. 5
6 Q. And someUm~ Jen had her own; right? 6
7 A.  Yes ,  f fla ra fa . 7
8 Q. But most of the times you went there, you and 8
9 generally somebody else were smoking dope? 9

](3 A Marijuana, yes. I 0
I I Q Marijuana. Do you recall, was it marijuana 11
12 every t ime? 1 2
13 A I recall that we would -- 13
]4 Q Weed? ] 4
15 A Dope is something different to me. 15
16 Q. So you trafficked in weed; is that correct? 16
1 7 A.  Yes ,  ma)am. 17
18 Q.  Now,  - - 1 8
1 9 A.  NO,  I 'm  so r r y. 1 9
20 Q Now, the strips -- well, sir, 1 thought we 20
2t agreed. You answered Mr. Udek's question yesterday. 2 t
22 A. You asked me if I trafficked. 22
2 3 MR. URICK: Object ion. 2 3
24 THE COURT: Overruled. 1 haven't beard the 24
25 question yet. 25

Page 53
BY MS. OUTIERREZ:

2 Q Mr. Wilds, you recall that yesterday Mr. Uriek
3 asked you if you were stilI a drug dealer?
4 A Yes.
5 Q. Do yea recall that?
6 A. Yes.
7 Q. And trafficked, sir, is a term you understand?

A, Yes.
Q. Oo you not'?

10 A. But you asked me earlier.
J I Q It is the trafficking of drugs; is it not? And
12 drugs -- is that a yes, sir?
13 A. Trafficking of drugs is drug trafficking, yeS.
t4 Q. Okay. And the Uafficking means the passing on
15 of any illegal substance that qualifies as a drug; does
t6 it not?
1 7  A .  Y e s .

18 Q And that includes marij uana; is that not right?
19 Mari3ttana is an illegal substance; is it not?

2 0 MR. URICK: Objection.
21 THE COURT: Sustained as to the form of the
22 question. That's a minute we'll never have back. Can't
23  yOU twO ag r~  on  words?

2 4 BY MS. GUTIERREZ:
25 Q. You understood my use of the term 25  a  Cor rec t .
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"trafficking"; didn't you, Mr. Wilds?

A.  Yes ,  ma 'am.
Q. Okay. That is the procurement and the sale of

any illegal substance; is that correct?
A .  Ye s ,  m a ' ~ .
Q. That which you did at least back to 1997;

cotrest?
A.  Yes ,  ma 'am.
Q. 1997, sir, you were how old.9
a. 17.
Q. 17. And, sir, you were a student full-time in

a public high school; is that correct?
MR. URICK: Objection.
THE COURT: Sustained.
BY MS GUTIERI/.F.Z:

Q. The bulk of youx trafficking in the illegal
drug weed occurred at your high school; did it not?

A. No, ma'am, it did not.
Q. It occurred off your high school?
A.  Yes ,  ma 'am.
Q Now, sir, you procured drugs for your friends,

as you've described it; right?
A .  Ye s ,  n l a ' ~ l l .
Q. But early on, you would make them pay, would

you not?
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I A YeS, ma) am.
2 Q. You weren't somebody who brought the drugs just
3 as a favor to your friends?
4 A N O ,  m a ' a m .
5 Q. No. You made your friends who wanted to smoke
6 weed pay for it?
7 A My friends?
8 Q, Yes.
9 A. No, not my friends. My acquaintances.

l o Q. Well, you didn't just bring drugs and procure
11 drugs for your friends for no money, did you?
I 2 A. My friends, yes.
13 Q. Okay. So, sir, it is your testimony that from
14 the beginning, notwithstanding that you were a drug
15 trafficker, that you got drugs, procured drugs for your
16 friends for no money?
1 7 MR. UNCK: Objection.
1 8 TI~E COURT: Sustained.
1 9 BY MS GUTIERREZ:
2o O. Mr. Wilds, on January the 13th, we were talking
2~ about the first time that you went to your friend's,
22 Crysta Vinson's house; correct?
23 A. Correct.
24 Q. Sometime after three o'clock; is that correct?
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Q And you told us yesterday that you were waiting
for a call from your acquaintance Adrian; is that correct~

A. ~eS, ma~a~tl,
Q. You had his car; correct?
A  Y ~ ,  m a t a l n .
Q. And you had his coil phone; correct?
A+ Yes,  ma'a~l .
Q. You knew that his cell phone was a new thing;

did you not?
L0 A NO, ma'am, I did not.

1 Q. You didn't have the cell phone; did you?
12 h. No, ma'am; I did not.
13 Q And that day, sir, was not the enly day you bad
14 Adnan's ear; was it?
15 A.  Yes ,  ran 'an t .
16 Q Generally -- and you didn't have his ear after
17 that day; did you?
18     A .  NO~ ma 'am.
19 Q So the only day you ever had his car was on the
20 13th of January, 1999?

A. Once after.
Q. One time after?

23     A Yes, ma'am.
2,1 Q. Well, you were aware that shortly after your
~5 middle-of-the-night conversation that was taped with
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I Detective MacOillivary and Detective Ritz in the bowels
2 of Police Department building, that Adrian Syed was
3 arrested?
4  A P ~ d o n  m e ?
5    Q You were aware, sir, that shortly after your
6 conversation, beginning at 1:30 a.m. on the 28th of
7 February, that Adnan Syed was arrested?
fl A.  NO,  ma 'am,  I 'm  no t .
9 O. You are not aware of that?

to h. No, ma'am, I'm not.
i l l Q. Now, sir, at 1:30 in the morning, you were
112 picked up and taken to headquarters; were you not?
[13 A Yes, ma~am.
t4 Q. And you gave them a statement; did you not?
1 5 A. Yes,  makuta.
16 Q. And you told us yesterday, on Mr. Urick's
17 prodding, that in that statement, you lied; correct?
18     A .  YeS ,  ma 'am.
19 Q. Okay. And you did lie, didn't you?
20 A. The first statement?
2]  Q.  Yes,  s i r?
22     A .  Yes ,  i ' na 'am.

23 Q. You didn't have to hesitate to think about
24 diat, did you?
25      MR. URICK: Objection.

THE COURT: Sustained.
2 BY MS. GUTIERREZ:

Q. Sir, prior to testifying today, Mr. Urick
4 prepared you; did he not?
5 A. I met with Mr. Urick briefly on two occasions.
6 Q. On two occasions prior to taking that witness
7 stand; is that dorrect?
8     A .  Y ~ ,  m a ' a r r l .
9 Q. And you met with Detective MacGillivary and

10 Ritz on two occasions; did you not?
I1     A.  Yes,  ina~alTi .
1 2 Q. And you are aware, sir, that the second
13 occasion you met with Detective MacGillivary and Ritz
14 OBe of the masons it was occaslened was because they
15 knew that you lied about certain things in your first
16 statelBcrlt that was made in the middle nf the nighl, in
17 the early morning hours of February 28th?
1 8     A .  Ye s ,  m a ' K m .
19 Q. Yes. You knew that. You didn't have to think
2o about that, did you?
21       MR.  URICK:  Object ion
22      THE COURT: Sustained,
22,       BY MS. GUTIERRKZ:
24 Q. You knew -- you knew before my question, before
25 Mr. Urick's question yesterday, that you had lied to tlw
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] police?
2      MR. UPdCK: Objection.
3       T H E  C O U R T:  O v e r r u l e d .
4      BY MS, OUTIERRF.2:
5 O. Did you not?

A. Y~.S, maqLrlL
7 Q. You, in fact, when you were caught lying,
8 admitted lying; did you not?
9      A .  Yes ,  l l l a *a rn ,

Q. And one of die reasons that you told as was
1L that because of things about your background?
12    A Yes, ma'am.
13 Q. Okay. And the things about which you were
14 concerned was your drug trafficking; correct'?
15     A.  YeS, ma'~qTt.

16 Q. Now, you said that Adnan knew about that?
17     A, Yes, ma'am.

Q. Lots of people knew about that; did they not?
19 A, I wouldn't say lots, but, yes.
20 Q. Well, sir, there was the period of time at
21 least when you began, before you became altruistic, the'
22 you trafficked in the drag of weed for money?
23     MR. U~CK: Objection.
24       BY MS.  GUTiERKEZ:

25 Q. Did you not?
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1 TH~ COURT: Sustained.
2 BY MS. GUTIERREZ:

3 Q. Sir, there was a period of time in which you
4 had the expectation of an economic reward for the
s busincss you were in?

MR URICK: Objection.
7 THE cOURT: Sustained.

BY MS, OUTIERREZ:
Q And sir, you dealt drags io people more than

IO your friends; did you not?
1]      MR. URICK: Objection.
12       THE COURT:  Susta ined .
13       BY MS,  OUTIERREZ:

Q You smoked drugs with people more than just
~5 your friends?
16       MR URICK:  Object ion.
1 7      T H E  C O U R T:  O v e r r u l e d .

BY MS. GUTIERREZ:
Q Did you not?
A. No~ maram.
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I with your acquathtanc¢, Adnan Syed; is that correct?
2  A .  T h e y  a r c  v e ~  g o o d  f ' d e n d s
3    Q In January? And you knew --  in 2"anuary of
4 1999, s i r,  you didn' t  own a car l  d id you?

5     A.  No, ma(a~l ,
6 Q. You worked at the pore store; did you not?
7     A.  Yes,  ma*am.

Q. And that's not located within walking distance
9 of where you then lived?

10    A. l walked several times, but no, ~na'am
11    Q. It's r~ot really in walk/ng distance; ~s it?
12    A.  No, t rm'am.
13    Q. And you didn' t  want to have to walk 1o work a~
14 th~ pore store, did you?
15     A.  No, rc~'am
16    Q. And other than the several times you're

] 7 descnbed to us, on your normal way to get to work meant
18 that you would dependent on someone else?
19    A.  Yes,  ma'at~l .
20    Q.  And general ly,  your g i r l f r iend,  who was a year

Q Sir, you described Adnan Sycd, when asked to 21
22 describe him by Mr. Urick, -- 22
23 THE COURT: Please keep your voice up, Ms. 23
24 Gutierrez. 2 4
2 5 BY MS GUTIERREZ: 2 5
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behind you, she went to class every day; did she not?
A. Yes, ma'arrL.
Q And class at Woodlawn High School started at

7:45 in the morning; did it not?
A. YeS~ rna'ana.

Q. -- as an acquaintance; do you recall?

A, Yes,  ma'am
Q And an acquaintance, sir, in your definition,

is SOlnebody different than a friend?
A Yes, i 'cla'arrt

6 Q Somebody you know less wel l?
7 A Yes ,  ma 'am.
8 Q. Correct? Somebody with whom you have less
9 contact?

I 0 A. Yes, ma'am
I I Q. Is that correct? On a social level; is that
t2 correct?
13      A Yes ,  ma 'am.
1 4  Q  A n d  p r i o r  t o  t h e  1 3 t h  o fl a n u a r y,  y o u ' v e  t o l d

15 us you had never borrowed or had your acquaintance's car;
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l Q. And it ended, depending upon whether you were a
2 G.T. student or a standard student, at either 2; 15 or
3 three o'clock; isn't that correct?

A. Yes, ma'am.
Q, And generally, during that winter, sir, you

6 were able to have your girlfriend's car; were you not?
7    A. Sometimes, yes.
8 Q. Now, sir, do you recal] my asking a question
9 about your religion?

lO A. Pardon me?
11 Q. Do you recall my asking you questions about
12 your religion?
t 3  A .  Ye s .
14      MR. URICK: Objection.
15       BY MS.  GLr r lERREZ:

16 is that correct?
17    A.  YeS, ma'a.m.
18    Q You knew of him, and he held acquaintanceship

19 status, because of his relationship with his fellow G.T.
studem, Srephanie?

21     A No, n ' la 'ar~.
22  Q  You  knew o f  t ha t  re la t i onsh ip ;  d id  you  no t?
23      A Y~ ,  ma 'a~n .
24 Q Okay And you knew of the closeness of your
25 girlfriend, Stephanie, y0ur then-girlfriend. Stephanie,

1 6 Q. Though you don't practice it sir, you are
t7 familiar with the mncts of the Baptist religion; are you
18 not?
1 9 MR. UeaCK: Objection.
2 0 THE COURT; Sustained.
2 i        BY MS.  GUTIERILEZ:
22 Q. Sir, does your n,'ligion, whether ever there is
23 a time you practiced it, prohibit you from dating more
24 than one gi f t  at  a t ime?
25 MR. UPJCK: Objection.
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t THE COURT: Sustained.
2 BY MS. GLrTIERREZ: 2
3 Q Sir, while Stephenic was your girlfriend back 3
4 in January of 1999, you had her car often; did you not7 4
5 A xff~S, ma'~rfl. 5
6 O Sometimes you'd have her car every day; would 6
7 you not? 7
8 A. Often and every day are not the same. Often, ~ 8
9 yes. Often. 9

10 Q Ofm'i. Sometimes five days a week? 10
I I A,  NO, ma'arn. I t
L2 Q Sometimes four days a week? 12
13 A.  Yes ,  ma 'a~ i ,

1413
14 Q Okay. And sometime that would be four days a
15 w e e k - - ,t5
16 THE COURT: Hold on for a second. 16
17 (Pause.) t 17
18 BYMS. OUTIERREZ: 18
19 Q. Sometimes that would be four days a week, week
20 after week; is that correct? 20
21 A Y c s ,  m a ) a m , 21
22 Q. Generally, your girlfriend Stephanie would lend .22
23 you her car; is that correct? ~ 23
24 A. On several occasions, yes. 24
25 O. Okay. Well, it was more than several 25
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1 occasions; was it not?

MR UR/CK: Objection
THE COURT: Sustained.
t/Y MS. GUTIERREZ:

Q Stephanie, in Janua~, of 1999, was 17 or 18,
6 str'?

A Pardon me?
8    Q Srephanie, your girifriend in 1999, January,
9 was 17 or I87

10    A. She was 18.
11    Q. She turned 18 on January ] 3th; correctv
12 A. Correct.
13 Q And this was a girl currently your gidfrtend,
14 a young woman you had known since you were in seventh
15 grade, she was in sixth grade; right?
[6     A NO) nla 'anl .
t7    Q. When she was in seventh grade and you were in
18 e!ghth grade; correct?
19    A Yes, ma'm~.
20 Q. But she'd been your girlfriend before January
21 of 1999; correct?
22      A Yes ,  ma  am.
23    Q, She lent you her car sometimes ~s often as four
24 days a week; is that correct?

MR. UglCg: Objection.

1

' l ' t t E  C O U R T:  S u s t a i n e d .                 P a g e  6 6 [

/I]Y MS. GUTIERREZ:
Q. And she actually lent you her car more than on

just several occasions; didn't she?
MR UPdCK: Objection.
THE COURT: Overruled.
THE WHNESS: No, ma'am.
BY MS. GUTIERREZ:

Q Okay. So your testimony is that she only lent
you her car on several occasions?

A. Yes, ma'am.
Q So at least one week, where she lent it to you

four days a week; right?
A Ye S ,  m a ' a m ,
Q And then a couple of other times?
A Yes ,  ma '&~n .
Q And who else's car would you borrow?
A Laura ~ Jen Pusater i 's ,  Cl tns

Q Your friend, Jen Pasateri's; correct?
A Yes, ma'am.
Q Your very special friend; correct'? And Laura

was she a student?
A Ye S ,  m a ' a m .
O. A student with you?

Page 0,
A. No, ma'am.

2 Q. Okay. And did your girlfriend, in January,
know about Laura?

4     A .  Ycfi ,  rna )am.
5 Q. Okay. And you borrowed Laura's car how often?
6 A I think all together, it's probably about eight
7 times,
8 Q. Eight times? And would eight times determine
9 the same word to describe it? Is that several times?

A. No, ma'am.
11 Q Okay. Is that more than several times?
1 2 A. No, ma'am.
13 Q. Or less than?
14 A. Less than several.
15 Q. So several, to you, as you use it, means more
16 than eight?
1 7     A .  Ye s ,  m a ' a m .
18 O. Does it mean more than ten?
19    A. Yes, ma'am.
20 Q. Okay. So you borrowed your friend Laura's car
2I less than you borrowed your friend Stephanie's car?
22    A.  yes, ma'am.
23 Q. Is that correct? And from whom else did you
24  bo r row  a  tax?

25  A .  Chr i s  I
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]  Q .  C h r i s l l l m m i ~  N o w ,  C l m s ~ l ~ P a g e 6 8 l
: that's a male; is it not? 2
3 A Ye s ,  m a ' a m , 3
4 Q And  tha t  was  a l so  a  s tuden t  a t  Wood lawn? 4

5 A_ Yes,  ma'am. 5
6 Q And that's a nazne that you mentioned to 6
7 Detective MacOillivary and Detective Ritz; is it not? 7
8 A. Yes, ma'am. 8
9 Q The names that you mentioned to Detective 9

I 0 MacGillivary and Ritz included Chris Baskerville; 10
l I correct? He was a friend; coFfect? 1 l
12 A Yes, ma'am. 12
13 Q He was someone with whom you had smoked the J3
14 illegal substance of weed? I 4
]5 A. On occasion, i 5
16 Q On one occasion? 1 6
17 A.  Yes ,  ma 'am. 1 7

Q. That's less than several; right? 18
A Yes, ma'am. 19
Q. Just a single occasion? 20

big UPdCK: Objection. 21
THE COURT: Sustained. 2 2
BY M~ GLrrIERREZ: 2 3

Q. That you smoked -- 24
THE COURT: Sustained. 25
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I BY MS GUTIERRF.Z:
; Q .  - -  w i t h  C h r i s  ~  B u t  h e  w a s  a  n a m e
3 that yoa gave to the detectives in the early morning
4 hours of Febraary 28th; is that correct?

a. Uh-huh.
Q Okay. ls that a yes?
A I 'm sorry. Yes.

8 Q Okay. Now, Mr. Wilds, the other name that you
9 gave to the detectives was your good friend Jen; is that

10  co r~c t?
i 1 A  Ye s ,  m a ' a m .
l a Q. Now, you told us yesterday .that you went to
13 that house where Ion lives to see yo~ fnend Mark; is
14 that correct?
[ 5 A .  Yes ,  ma 'aEL
16 Q And that you spent a period of time there
17 playing video games; is that correct?
]8     A Yes, ma'am.
19 Q. Mark is your good friend Ion's baby brother; is
10 he not?

A Ye s ,  m a ' a m ,
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1 Q. Is that correct? And you met that friend
2 through your other good friend len?
3 A. Yes,  ma'ar t l ,
4 Q. And your purpose in going there that day was
5 not to see Jun, it was to see your friend Mark?
6 A, Yes, ma'am.
7 Q. And did you smoke weed with him?
8 A. No, ma'am, I did not.
9 Q. You were already high?

t 0 a. No, ma'am, I was not.
11 Q. Now, sir, that day, the 13th, was your
12 girlfriend's birthday; is that correct?
13     A .  Tha t ' s  co r r l x : t .
14 Q. You knew that it was her birthday before the
15 13th; did you not?
16     A ,  Yes ,  l ' r t a ' a l l L
17 Q. For as long as you've known Stephanie, you've
iS known that your birthday is on the 12th and her binhda
t9 is on the 13th; is fltat correct?

20 MR. URICK: Objection.

12 Q. He was 15 years old on January the 13th; was he
13 not?
24 A I do not know. Okay, yes.
25 Q That's sounds right; dcosn't it?

21 THE COURT: If she wants to use her hour this
22 way, and it has been an hour, I will let her do it.
23 Overruled.
24        BY MS.  GUTIERREZ:

25 O. Is that correct, sir?
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A. Yes.
Q. YOU don't have to think about that?

MR. URICK; Objection.
THE COURT: Sustained.
BY MS. GUTIERREZ:

Q. You knew, sir, because you hadjust turned 19,
that this was a boy four years younger than you; did yoL
not?

A. I wasn't aware of his age, but yes, he was
younger than me.

Q. You knew he went to high school; did you not?
A.  Ye~ ,  ma 'am.
Q. You knew he was barely a sophomore then; d=d

you not?
A Ye s ,  m a ' a m .
Q. So you k.Bew that he was three-plus years

younger than you were; is that correct?
A, That 's  co:reeL
Q. But, you told us yesterday that your purpose

was that you went there to see him, your friend; is that
correct?

A. Correct.
Q So you described 15-year old sophomore student

Mark Pusaterl as your frtend?
a. Yes, ma'am.
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A Could you ask me the question again.

2 Q You didn't  understand i t?
2 A. 1 want to make sure I'm clear about it.
4 Q Sir, your birthday is on the 12th; is it not?
5 A Yes.
6 Q Her blrthday is on the 13th; is it not?
7 A Yes.
8 Q. That wasn't news 1o you on the i3th, was it?
9 MR. UPdCK: Objection.

10 THE COURT Sustained.
I I BY Mg GLrTIERREZ:
12 Q. YOU knew ahead of time that you had to prepare
t3 for her birthday; did you not?
14    A. Yes, ma'am.

Q. Your sole contact with Stephanie that clay on
15 the 13th was late that evening; was it not?
17    A. xtres~ ma~;L~ll.
18 Q. You had your good fr iend Jennifer Pusatefi r ide
19 you over to Stephanin's house late at night; did you not?
20     A YeS, ma'am.
21 Q. And your good fr iend Jennifer Pusateri  waited
22 in the car?
23     A. Yes) Rla'artL

Q. Wlule you delivered ycttr present to Stephame?
25    A. Yes, ma)aln.

16
17
18
19
20
t l
12
23
24
r26

1    Q Was he? And he wasn't an independent fricndPo~gc 74
2 your gMffiend's, was he?

A. Yes.
4 Q. Yes? Independent ofyou?
5 A Of me? Yes."
6 Q Okay And -- but Stcpha~ie and your mend Jcn
7 didn't thdependently socialize?
8  A Ye s ,  t h e y  d i d .
9 Q. Sir, on the 13th of J~nuary, the birthday of

10 your girlfriend, though, you didn't see her until !ate in
11 the evening, you. of course, spoke to her; did you not?
12    A. No, I don't remember speaking to her earlier
13    Q. And you didn't speak to her -- she didn't have
14 a c¢11 photo, did she?
15 A. Not at this tm~, I don't believe.

Q Not heek then; is that correct?
A Right.

And to your knowledge, sir, When Adrian Syed
gave you his car, you knew that IRs ceil phone was a new
thing; did you not?

A. No, ma'am, I did not.
Q. Okay. So you didn't know, because he was just

an acquaintance, whether or not he had a cell phone
before that?

A Right

Q. After all the events of the day; is that
2 correct?

A YCS~ matam.
Q Now, Jennifer stayed in the ear on purpose; did

she not?
A NO, ilia' am.
Q You didn't normally socialize with Stephanie

8 and Jcn together, did you?
9 A NO, ma'am.

10 Q You would socialize with Stephanio separate and
I 1 apart from your socializing with Jen; is that correct?
12 A. Yes, ma~ffl.
t3 Q And, of course, there would never he joint

14 socializing with Mark and Stephanie; right?
15    A Yes,  ma 'am.

Q. Even though he was your friend; is that
17 correct ?
18 A.  I 'm sor ry.  Yes,  there  was.
19 Q.  Mark  was your  f r iend?

A Mark was my fr iend, and i t  would --
21 Q. Mark wasn't  an aequaimance?
22 A. There would be -- them would be joint
23 socializing.
24 Q Okay.  Mark  wasn ' t  an  acqua in tance?
2 5  A  N O .
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1 Q. Is that correct?

A. Correct.
Q. Okay. And, sir, you've told us that your first

contact with your acquaintance Adrian Syt~d was somettme in
the morning hours of the 13tl~ is flint correct?

A, Yes, ma'al~
Q. I-~ called you?
A. Yes, ina)arfi.
Q. Conect? To hook up on that particular day?

10 A. The mormng, yes.
11 Q. Is that correct? You didn't call him'?
12 A. No, ma'~n, I did not.
13 Q. And you had no ide~ whether or not he had his
14 cell phone; correct?
15 A. Ye~, ma'am, 1 did
16 Q. Well, did you know that before the 13th when
17 you hooked up?
18 A.  No,  ma 'a~ I  d id  not .
I9 Q. Did you have his number?
20 A. No, ma'am, I  did not.
21    Q Now, str, you saw Adnan on a fairly regular
22 hmis at Woodlawn; dad you not?
23 A At  Woodlawn,  yes .
24    Q. Recall~ on at least the ~ve'tal, more than
25 eight occasions in which you borrowed the ear, you'd have
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1 te go pick up your gtrlfrlend; would you not?
A. yes,  ma'am.

3 Q, Unless someone els~ would agree to take her
home; right?

5     A .  Yes .  ma 'am.
6    Q. Because you would have hex car; correct?
7      A .  Yes ,  ma '~n .
8    Q. And because you had attended there, you were
9 familiar with the cntranceways to Wcodiawn?

Page 76 Page 71
i we~ friends from school, than dealings.
2 Q. So out of lhe 1700, more than 50 percent were
3 people that you just knew by sight, because you attende~
4 the same school; right?
5  A .  Cor rec t ,
6 Q. Less than that number were people you had dealt
7 drugs?
8  A .  C o f I ' ~ ,
9 Q, YOU had dealt drugs to a lot of people; had you

10
I t
12 you not? YOU knew that to be a separate entrance from
13 the front entrance of the school; did you not?
14     A Yes ,  I na 'am.
15    Q You knew that there was a cweular driveway
16 that went around the whole thing; did you not?
17 A. Around the front?
1 8  Q  A r o u n d  t h e  f r o n l ?
] 9      A .  Ye s ,  m a ' ~ .
20    Q. And you knew that there was a way to drive

A. Yes, ma~am 1 0
Q Were you not? You knew where tbe gym was; did 11

not?
A. No, ma'am.

12 Q. No. How many?
13 A. I'd say there's probably a dozen.
l a Q. Only a dozen?
t $ A. Y¢s~ ma'a/ tL
16 Q And the people that you dealt drags with who
17 atte'nded Woodlawn, did they fit the category or friends
18 that you didn't make any money off of?
t9  A Pardon  me?
20 Q. Did those people at school, lass than a dozen,

21 further and get toward the gym entrance, and beyond that, 21
22 [he fields? 2 2

2 3 A .  Ye s
24 Q None of that was a surprlse to you?
2 5 A No ,  ma¢am
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Q And your friend Stephanie, your girlfriend,

2 played basketball; did she not?
A. Yes, ma'am. 

4 Q. Okay. And that wasn't the only sport she
5 engaged it, was it?
6      A .  N o ,  m a ' a m .

Q. She was an athlete, was she not?
A. Correct .
Q In addition to being a scholar; is that right?

J 0 A C o r r e c t .
11 Q And on the days that you would pick her up or
12 drop her off, you would engage in conversations with
13 other students; would you not?
14     A Yes,  n ' la 'a l r~,
15 Q. Some of which you knew by sight; correct?

16     A.  Yes, ma'am.
17 Q Many of which you knew, because you had
L8 procured the drug of marijuana for them?

did they fit the category of friends, people that you did
not make money off of in your drug dealing?

23      A .  NO,  ma 'am.
24 Q. No. Those are people, actually, that you did
25 make money offof every time you dealt them drugs?
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A Not eve~, but most.

2    Q Mr. Wilds, you've described that day for us, is
3 that the first time you smoked wccd was at Crysta's
4 house; is that correct?
S A~ ~N'o, tna'alal
6 Q. Okay. Did you m~oke weed before you arrived at
7 Crysta's?
g A. Yes, ma'aln.
9 Q. In the cetly morning?

10 A. No, ma'am.
l I Q. Okay. In the afternoon?
1 2 A. Yes, ma'mn.
13 Q. And while yea were by yourself?
1 4 A. NO, makuta.
15 Q. With your acquaintance Adrian; is that right?
1 6 A. Yes, ma'am.
17 Q. Now, in addition to the friends, 12 or so you
t8 said, that you dealt drugs and you made money off of your

t9      MR. UPdCK: Objeetmn.
2 0       T H E  C O U R T:  O v e r r u l e d .
21        BY MS.  GUTIERREZ:
22 Q. Isn't that correct?
23 A. More or less than not.

Q More or less? You mean less?
25 A. I knew -- I knew more of the people -- they

19 dealing from drugs, there were acquaintances other than
20 Adnan; correct?

1 2 1  A .  Ye s .
22  Q  Okay.  And  tha t  number  o f  acqua ln taaces  ~a :
23 you also dealt drugs to were how many?
26     A 1  wou ld  say  maybe  15
25    Q Maybe 15 So, and the acquaintances,  s i r,  when
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you dealt them drags, did you make money off of them?

2 A. Somctm~s.
3 Q. Sometimes, but not always?
4 A. Not always.
5 Q. But always, you told us, the friends, you did
6 make money off of?

I 7 A. Always, I did?
8 q  Ye s
9 A NO,  ma*am,

10 Q. Well, you dicha't qualify it; did you?
11 A. Pardon me?
12 Q You answered that you did make money when you
]3 dealt drugs to the 12 friends; did you not7
1 4 MR URICK: Objection. 14
15 THECOURT; Sustained. Sustained. 15
1 6 BY MS. GUTIEKR.EZ: 1 6
17 Q. So, sir, it would be fair to say that you 17
t8 treated your acquaintances, in regard to your drug 18
19 dealing, better than your friends? 19
2 0      A N O ,  m a ' a m ,
21 Q. You wouldn't do that?

MR. UR[CK: Objection.
2 3       T H E  C O U R T:  S u s t a i n e d .
24       BY MS.  GUTIERREZ:

2 5  O .  A i s h a  ~  - -
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A Excuse me. May I have some more water, please?

THE COURT Yes Madam Clerk, would you fill
3 that water For the witness?
4      (Pause.)
5 THE COURT" Yes, Ms. Gudegrez?

BY MS. Gu'rIERRE2:
7

acquamtancc or a friend?
A. She was an acquaintance.

tO    Q She was an acquaintance And Stephanie, was
11 site someone to whom you dealt drugs?
12     ~ NO, matal tL

Page 82 I
1 Q. And these 15 acquaintances were aware of your
2 drug dealing; right?
3 A Vaguely,  yes.

13    Q. No. And wz~ she someone wi th whom you smokedV
1 4  A  A r o u n d  h e r ,  y e s
15    Q Around her? So together wi th her,  you would

16 smoke weed; is that correcL?
1 7  A .  p a r d o n  m e ?

18    Q. Together wi~ her,  you would smoke weed?
19    A She would not  smoke, but  [  would smoke around
tC her, yes

21    Q You would smoke around her?
2 2  A  Y e s
23  Q  So  you r  gk i f dend  was  aware  o f  you r  d rag
24 dealing; right?
2 5  A  Y e s .

4 Q Andthese 12-- weU, is that ayes or a no?
5 They were or ~ren't aware?
6 A In terms of "aware," what -- what -- how are
7 you--
8 Q Well, you described to us that you procured
9 drugs for at least 15 acquaintances; right?

1 0  A .  C o r r e c t .
11 Q. Some in which you made money; right?
1 2  A  Y e s .
13 Q. And some you didn't; correct?

A. Correct.
Q. All 15 of those were aware of your drug

dealing; correct?
A. They knew how to get in contact with me, yes.
Q Okay. People who wanted drugs knew how to get

in contact with you; correct?
20    A. Yes, ma'am.

Q And you, sir, knew where to get in contract
22 -- in contact with the drugs; correct?
23      A .  Y¢S ,  ma 'am.
24 Q. And one of the places where you got in contact
15 with drugs were thc saps?

I    A. ~, ma'am.
2    Q Okay Well, sir, you knew where the strips
3 were; did you not?
4 A. Co~reet

Q lust for your own personal knowledge?
I 6 A. NO, ma'am,

7 Q. Not rotated to your drug dealing, however;
S dght~

i 9 A  s r,s
[10 Q Tim strips am dangerous You don't go there;

12     A NO, maIRn~
13    Q There are strips on Edrnond~ Avenue, are there
14 not?

, . A Correct
16 Q And you were aware of ~at?
17 A Correct .
18 Q And you are familiar w~th Edmond.son Aventle; arc

19 you not?
20 A. Vaguely, yes.
21    Q. Edmondson -- vaguely, siC?
22 A. Yes. l've never --
23    Q. Edmondson Avenue was an address that in the
24 middle of the night on the 28th of February, that you
25 give out of your mouth to Detectives MacGillivary and
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t Ritz; isn't that correct?
2 A. Yes, ma'am 2
3 Q. And later, you admitted that that was a lie; 3
4 did you not? 4
5 A. Yes, ma'am 5
6 Q. And you exehenged the Edmondson Avenue address, 6
7 that today, you tell us you're not really familiar with. 7
8 for another address; did you not? 8
9 A Pardon me? g

10 Q. You exchanged the Edmondson Avenue address for l 0
l I another address; did you not? I 1
1 2  A .  C e r m e t . 12
]3    Q. Yes. Soyou understand whet I'm saying;do you 13
t4 not? 14
1 5  A .  Ye s . 15
td Q. On February 28th, in the middle of the night, 16
17 stoning at 1:30 in the morning, you gave Detectives 17
18 MacGillivary and Ritz tim address of Edmoadson Avenue and lfl
19 Franktintown Road; did you not? I 9

20 A Yes 20
2 I Q ABd on January 13th, you knew the name; thd you 21
22 not? 22
23 A Yes, 23
24 Q. Becau~ you used it_ Is the~ a o~stton m 24
25 there, Mr Wilds? 25
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1 MR. URIC~K: Objection. I
2 TIlE COURT: Sustained. Ms Gutierrez, I'm 2
] trying to get this finished again before Christ~aas 3
4 You've used an hour. Perhaps we can be more pointed in 4
5 the cross-examination. It might be helpful to all of us. 5
6 Sustained 6
7 BY MS. GU'TI E RREZ: 7
8 Q, Mr. Wilds, you p~ckod oat the address of B
9 Edinondson and Franklintown; did you not? 9
l I) A 1 picked oat an address of a strip, yes I 0
I I Q. Okay Ofastr lp? 11
12 A. YeS 12
13 Q. Meaning a place where you buy drugs; fight? l 3
14 A. Yes, ma'am. 14
15 Q. NOW, Adrian Syed was one of those 15 15
16 acquaintances; was he not? 16
1 7  A .  C o r r e c t 17
18    Q A person who prc~uxed becattse be knew that you 18
19 were rite mma to get weed up at Woodlawn? 19

2O A Excuse me. Yeah, Stcphanie told him so 20
21 Q Stephente told him so? 21
22 A He had asked her, and she had told him.
23 Q And you knew that because he told? So he came
24 to you through his good fnend Stephenie?
25 A. Actually, it was kind of reversed, but yes.
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1 Q. Okay. Now, on the 13th, wherl you picked out

the name and the location of Edmoodson and Franklimown.
knowing it to be a strip, meaning to be a place where
drugs are dealt, you knew physically where it was; did
you not?

A. Physically, yes, I knew where it was
Q. Physically Taat place is down in Bahimore

City; is it not?
A. Yes~
Q. Yes. And physically, sir, you know that

Franklintown Road [s a road that starts in I3altimore
City, in fact, downtown?

A NO, rrla'a2ll
Q Aren't you aware o~'that?
A I arn not.
Q You're aware that Frarddintown Road cuts

through Leakin Park and turns into Dogwood Road; are you
not?

A ] am not
Q. You aware of Dogwood Road; are you not?
A. Yes, I am
Q. Dogwood is a stone's throw from Woodlawn lttgh

School; is it not?
A .  Ye s ,  m a ' t : t l l K

Q. Wcodtawa High School is located on Woodlav,'z

Page 87
Drive; is it not?

A. Yes, ma~al~.
Q. And that street runs, at some point from

Woodlawn to the south, and that would take you to
Security Boulevard, would it not7

A, I do not know. I'm sore/
Q. You're lost at Security Boulevard; correct?
A. [ know Dogwood Road, and I know Dogwood

Station. hut --
Q. You are aware that Dogwood Road would he on the

north side of Woodlawn High School; are you notv
A. TO my recollection, that was Whitehead, but --
Q. Do you know where Dogwood Road is?
A. I know where Dogwood Road is, yes.
Q Do you not?
A. Yes,
Q. And you know that Dogwood Road continues south

into the city; do you not?
A I do not know where Dogwood Road goes
Q. You don't?
A. NO, I know of Dngwood Road, the begthning 1

22 do not know where it goes.
23    Q. Franklintown Road, sir, though, is the address
24 that you used on the 28th; is it not?
25 A. Edmondson Avenue, ye~.
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Q. And Edmondson Avenue. That's two streW, s;
right?

A Ye s .
Q Two s~parat~ streets; right?
A Ye s .

6    Q And you know that  Edmondson Avenue turns imo,
7 below, in Baltimore City, to Route 40?

A. Yes, malam
9 Q Okay. It's the same road; right?

10 A. Yes, ma'ara,
11 Q. It just changes its nan,c; correct?
12 A Ve~, ma'am,
13 Q. Much like Dngwood changes its name to
14 Frank|intown; isn't that correct'?
15    A.  l 'm taking your word for  h,  I 'm not  sure
16     Q  Okay ¸  Becauseyou  don ' t knowwbere i t i s?
1 7  A  I  - -  I ' m  s o r r y .
1 8 Q, But yo~ are aware that Franklintown
19 intersecting wuh Edmond*on exists inside the city
20 limits; is that correct?
2t     A,  I  physical ly  l~now that  Edmondson Avenue goes
22 imo the city. 1 don't know where the lirm is, or where
23 -- I would say it was in the city.
24    Q,  Okay.  You don' t  have much quest ion about that .
25 do you?
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I  A.  That I  was actual ly  s i t t ing down speaking wi th Page 90
2 them, yes.
3 Q. At any time, anywhere, you could have been
4 standing--
5 A. Wel l ,  I  don' t  rex:al l  the ot~ --  I  received a
6 phone call, they were trying to get m touch w~th me
7 Sometimes they would come and say, "We need to speak with
8 you at tiffs time," but never an extanslve conversation
9 Q. Okay. But there were other times you spoke to

IO them; right'~
I I A. Yeah.
1 2 Q. But the two big times you spoke to them, you
13 spoke to them while a tape recorder was running?
1 4  A  Y e s ,
1 5  Q  I s  t h a t  c o r r e c t ?
1 6  A  Y e s ,
17    Q. And that was vcith your consent; was it not?
1 8  A _  Ye s .
19    Q And you didn' t  have Ms Benaroya present to
20 represent you, did you?

A. No, ma'am.
Q No. You didn' t  have a lawyer,  d id you?
A. NO, ioa 'anl
Q. You gave up the right to a lawyer; did you not?

MR. URICK: Objection

Page 89
MR. URICK: Objection

2 TIIE COURT: Sustained Sustained.
BY MS. GUT1ERREZ

Q . Now, Mr. Wilds, that address is known to you to
he a strip?

A. Correct.

Q. Is it not?
A, Correct.
Q Edmondson Avenue below the city llne, below

10 Hilton Parkway, contains a lot of stops; does {t not?
11  A .  C o r r e c t .
12 Q. And at  the str ips,  d iey deal  a l l  k inds of
13 drugs; do they not?
1 4  A  C O l Te ~ t .
15    Q And you've al ready to ld us they've pret ty
16 dangerous places?
t 7  A .  C o r r e c t .
18    Q. You know the locations; is that correct?
1 9  A  C o r r e c t .

2C Q And that's the fu*st place that you told
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21 Detectives MacGillivary and Ritz was where you're buying
22 drags; is that correct?
2 3  A .  C o r r e c t .

Q And you to ld them later,  on the 15th of  March -
25 - now, those are the only two tunes you spoke to them?

THE COURT: Basis?
2 MR. URICK: Relevance?

THE COURT:  Okay.  Ove r ru led .
4        B Y  M S .  G U T ~ :

5 Q. You gave up the right to a lawyer; did you not?
6 A. I did not obtain a lawyer, because I had not
7 been charged l did not have tile money.
8 Q. On the 2gth -- well, you recall on the 28th,
9 you had long conversations with Detective MacGillivary

10 and Ritz; didyou not?
I 1      A Ye s ,  m a ' a l r l .
12 Q You signed a document; did you not?
13     A ,  Yes,  ma 'am.

114 Q, That gave up your right to have a lawyer; did

10 A. Present at that time, yes.
Q And that doelunent told you that a lawyer woald

1 lg be appointed for you if you wanted one; did it net?
19    A Yes, ma'am, but --
2o Q Yes. So you knew that; did you not?
21    A No, ma'am.
22 Q. So, sir, notwithstanding what Detectives
23 MacGillivary and Ritz told you that, you didn't believe

them?
25 A.  pardon?
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I Q. Notwithstanding the fact that they told -
2 THE COORT: Could you please keep your voice
3 up, Ms. Gutierrez?

BY MS, GLrrIERREZ:
Q. Mr. Wilds, you recall signing the document?
A . Yes, ma'am.
Q. Giving up the right to a lawyer; is that

S correct?
9 A At the present time, yes,
]0 Q You didn't tell Detectives MacGiltivary or Ritz
11 that you wanted to lawyer; did you?
12 A One occasion, yes.
I ] Q And they questioned you notwithstanding that?
t4 A. Pardon me?
15 Q They continued to question you, even though you
16 asked for a lawyer?
17 A. I asked how would I go about getting one.
18 Q. And they told you that you'd have to hire one?
19 A. They told me I'd have to contact the State's t 9
20 Attorney's Office or I would have to hire one myself. 20
21 Q The State's Attorney's Office? 21
22 A. I'm sorry. Not the State's Attorney's Office, 22
23 the Public Defender's Office. z3
24 Q. The Public Defender's Office? 24
25 A Yes ,  ma~&m. 25
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I Q. And even though you asked them that question,
2 they continued to question you? 2
3 A. Yes,  ma'agn, 3
4 Q. And they didn't provide you a lawyer? 4
5 A. I could acquired one for myself. 5
6 Q. You could have acquired one for yourself? But 6
7 see, you signed the doctmaent giving up the right to a 7
8 lawyer at 1:30, before 1:30 a.m., on February 28th; did 8
9 you not? 9

IO A Ye s , / i a a ~ a m . 1 0
I I Q And you signed again, giving up the right to a 11
12 lawyer on March 15th, the second day that you spoke to 12
13 them; is that correct? 13
t¢  A .  Cor rec t .
15 Q. On the 28th, at 1:30 a.m. in the morning, one
16 of the first questions they asked you was, "Did you kill
17 Hae Lee"; did they not?
1 8      A Ye s ,  m a ' a m .
19 Q. They asked you that question a number of times;
2o did they not?
2 1  A  Y e s .

Q And they only later -- and you, of course, told
23 them no; right?
2 4  A  Ye s .
25 Q Okay. And yea were down there for ~ to ask

14
1 5
1 6
I 7
1 8

i 9
2 0
21
2 2
2 3
2 4
2 5
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i you that question; were you not?
2  A  Y e s
3    Q When you walked in to speak with them, you knew
4 that they perhaps svspected you; did you not?

A.  No ,  raa )~ .
6 Q You knew as soon as they asked you that

question; did yea not?
A Yes, ma'am

9 Q And at that point, sir, you didn't shut down
10 the questioning; did you?
11      A N O ,  m a ' ~ .
12 Q You didn't stop qt~eslionings and insist that
13 they get you a lawyer; did you?
14    A No, ma'am.
15    Q mat questioning went on for several hours; did
16 it not?
17     A Yes, lna'am.
t8    Q. And you answered every single one of their

qocshons; did you not?
A. "/'e~) IrIRtarla.
Q. You carae to know, through tbe~ questions, bat

they didn't put the words in your mouth; did they?
A. Came to know what?
Q. So them were certain things that they put the

words in you~ mouth on?
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1 A. You said I  "c~n¢ to know,"  I  came to know

what?
Q Well, sir, they didn't put the words in your

mouth; did t~?
A. NO, ma)am.
Q Okay. The words that came out of your mouth

that were recorded on a tape recorder operated by them
were words from your mouth?

A Ye s .
Q Is that correct?
A Y e s .
Q. They, however, told you certain information;

did they not7
A No ,  ma 'am.
Q They asked you if you knew Adnan Syed?
A. Ye~) Y~la'a/p,.

Q And they explained to you that they had gotten
information from some source that they should look at
Adnan; did they net?

A. YeS, ma'am.
Q. Yes. And they told you diat they had gotten

anonymous ears from persons that they described as Asian
over the phone, that they called and said, "Look at
Adrian;" did they trot?

A. No, ma'am, ~ey did not
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Q. Now, sir, on the 28th, when you told them where

2 your imtiaI arrangement to meet Adnan, your
3 acquaintance, that location was out of your mouth; was it
4 not?

5     A .  Ye~ ,  r fla '~ i1

6 Q. The location of Franklint0wn and Edmondson,
7 whether Ws in the city or the county, was not something
8 they suggested to you?
9    A.  No, ma~am.

10    Q Was it? And on the 28th of February, you knew
I ] that the body of Has Lee had already been discovered?
12    A, Yes, l/Nt*anL
13    Q. Okay.  And that  i t  had been discoverod f rom
14 inside of Leakin Pork; was that correct?
15 A. I just caught that on the news. I didn't know.

Q. But inside Leakin P~k?
17 A. That's where it turned out to be, yes.
18 Q. And you knew, when you heard about the
19 discovery of the body, where Leakin Park was; did you
20 not?
21    A Yes~ ma~am.
22    Q You knew that  Frankl intown Road tan through i t ;
23 did you not?
24 A No, ma'am, I did not.
25 Q. Well, s/r, you described that night, on the
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28th, all of your activities; did you not?

2 A. Yes, ma'am
Q, Okay. And you knew that there were

circumstances that brought you to Homicide that made you
a suspect; c~d you not'?

A Yes, ma'am
Q You v~ren't there of your own free will; were

I your fingerprints?
2  A ,  Ye s .
3 Q. They really already had those, though; didn't
4 they?

A. Yes,

6 Q. From your prior arrests?
7  h .  Ye s .
8 Q The ones that you've described for us?
9 A. The same ones, yes.

10 Q Right? And sir, you said that arrest had
1 t occurred two weeks before?
J2 A. The arrest, 1 believe, shortly about two weeks
13 before, disorderly conduct.
14 Q. Okay. Two weeks before the day that you're in
15 tlm early morning hours, you're in the Homicide Unit
16 speaking--
17 A No. Furtber than that.
18 Q Okay. More than two weeks before tha~?
1 9  A  Y e s .
20 Q So what is the point in time that you're

refemng to the two weeks being from?
A. 1 don't k~ow. Like, I'd say it was --
Q. You got arrested at the end of January, 1999;

did you not?
MR URICK: Objection.

you?
9 A No, ma'mn, I was not.
10    Q And on many levels, you were treated like a
It SRSI)eCt~ were you not?
12     A. ThaUs correct,
13 Q Until after this statement; correcO
14 A Even ~ffter that.
15    Q. But until after the statement, you had been
t6 treated like a suspect; correct?
17    A After that also.

Q. No, but my question is --
19 A. Oh, after the statement, correct
20 Q. Right. At least until then
21 A. Correct.
22 Q On some levels, you continued to be treated as
23 a suspect; isn't that correct?
2 4  A Ye s .
2 5 Q And being a saaspect meant that you consented to

BY MS. GLrlqERREZ:

Q At a tin'~ when you were --
THE COURT: Overrtded.
BY MS. GUTIERREZ:

Q -- together with Jen Pusateri?
A . Yes.
Q. Is that correct?
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A. That's it, yes.
9 Q Okay. You and she were in her car?

I 0 A .  Yes .
l t Q. Is that fight? Because you didn't acquire a
12 car after tbese arrests, did you?
I ]      A  ~ 0 )  m a ' a m .

14 Q No. And you also consented to give them blood?
15     A .  Y@S,  ma 'am.
16  Q And  ha i r?
1 7     A .  Ye s ,  m a ~ t l .

Q. From your bead?
1 9     A .  Ye s ,  m a ' a m .
20 Q. From your pubis?
21     A,  NO~ maTam.
22 Q. Okay. /ust from your bead?
23    A. Yes, ma~am.
24 Q You gave them everything they asked; did you
25 not?
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1
2 Q. you signed away yeur rights te a lawyer cr to 2
3 not give up personal things from your own body; did you 3
4 no~ 4

5 A Yes,  ma'at~. 5
6 Q Okay. And you knew, and you felt, that you 6
7 were treated as a StlSpect; is that correct? 7
8 A. Y¢~;, lna'am 8
9 Q A fter the 28th, which occurred in the mtddle of 9

10 the mght, were you ever taken to a grand jury? 10
I t A NO, ma'am. I I
12 Q No. And you knew, sir, that Adaan got arrested 12
13 at some point? 13
14 A. Wes~ ma'am. 14
]5 Q. Did you not? And you knew that it occurred 15
16 based on what you told them? 16
17 A No, ma'am, I did not 17
18 Q Now, sir, yesterday, Mr. Urick, you admitted 18
19 th~ you lied; did you no~ 19

2 0 A. Yes,  ma'am. 2 0
21 Q. You lied when you spoke to the golicc on the 21
22 28th; [s that correct? 22
23 A. Yes, ma'am. 23
24 Q. You lied about some critical things; did you 24
25 not? 25

Page 101
I  A .  Ye s , 1
2 Q. In the first statement where you spoke to the 2
3 police, you didn't mention CEcsta; is that correct? 3
4  a  Y e s . 4
5 Q. C~sta, the person you descnhe as a friend; 5
6 COT[eet ? 6
7 A YeS, ma~arr i . 7
8 Q That you met through your very good friend Jen 8
9 Pusateri? 9

l 0
11
12
l ]
14

15
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1 of the details of your drug dealing, were you?

A N O ,  m a ' a m .
Q. Although they asked you to clarify that your

t~feronee to a strip meant a place where drugs are dealt'?
A Yes~  ma 'am.
Q They asked you that; right?
A.  Y~s ,  ma 'am.
Q. And you confilmcd to them that that's what you

meant; isn't that right?
A That's right.

They knew about your drug dealing; did they

I believe so.
They asked you about it; did they not?
YeS, ma'am.

Q But they never asked you to provide any details
of what you did?

A pardon me?
Q Dealing drugs? They never asked you 1o provide

any details of what you did?
A. They told me that wasn't their department.
Q. So they told you that they weren't going to ask

you about your drag dealing?
A. Correct.
Q. Okay. And that relaxed you; did it not?
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A. Some.
Q Okay Because you told us yesterday that you

lied because you were afraid about your drug dealing;
right?

A, Yes,  ma'am.
Q. But once they told you on the 28th that they

weren't going to ask you about that. which you were most
concerned about yesterday, you roll us you had anyway;
ththl't you?

MR. URICK: Object ion.
MS GOTI~RREZ: Correct?
THE COURT:  Ove I I~ l cd .
THE WITNESS:  Yes ,  ma 'am.
BY MS. GLITIERREZ:

10     A. Yes~ ma'am.
11 Q. Ycah. And the location of where you say you
12 met Adrian, m the Wank pop, you know what I'm referring
13 to, the trunk pop; correct?
14     A.  Yes,  ma'am.

Q. You never mentioned her existence in the middle
16 of the night on February 28th, did you?
17     A No, ma'am.
18 Q. And, sir, you never mentioned Crysta's
19 boyfriend, Jeff Johnson, did you?

A No, ma'am.
21 Q. And, sir, you never mentioned that you went
12 there in the afternoon and you smoked dope, did you?
! 3     A  N o ,  m a ' a m .

Q. You were not -- l'm sorry. Sir, you weren't
25 asked on the 28th in the middle of the night, to tell any

15 Q There was only one real trunk pop; right~
16 A. Yes, ma'am.
17 Q Now, you knew Hue; eoweet?
18 A. Yes, ma'am.
19 Q And you knew what she looked like; correct?
2 0 A YeS, rna'mm.
2 1 Q. YOU had spoken to her and seen her frontally;
22 correct?
23     A ,  Yes ,  ma 'am.
24    Q And you knew that  she was Adr ian's g i r l f r iend
25 for a perlod of time?
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A. Yes, m~.*gWL
2 Q. Dulyounot? Andhecausehewasjust an
3 acquaintance and not a friend, you knew nothing about the
4 status of their relatlonshJp until he spoke you about tt
5 that day?
6 A. Tlxc prior day, the 12th.

! 7 Q, Tile prior day?
8 A. NO ]'msorry. The 13. The morning of the
9 13th.

I 0  Q .  O n t h e l 2 t h .  O k a y  We l I ,  M C s g c t i t
i I straight

A. The morning of the 13th.
13 Q. Would you agree with me, Mr Wilds, it's hard
14 to keep lies straight?
15      MR, URICK: Objection.
16      THECOURT: Soslainedi Sustained
17        BY MS, GI~,ERREZ:
18 Q, On the 13th, you lied to the police; thd you
19 not?
2 0  A T h e  1 3 t h 9
21    Q. Yes?
22 A.  No,  I  d id  not
23 Q l 'msorry. Onlhe 28th of February, youl ied
2a to the police about the events of the 13 th; ctwcect?
25 A. The 2$th, yes.

14
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I Stephanie's birthday, the day after your own birthday, !
2 did you know before you spoke to Adrian the status of his |/
3 relationship w~.th Hac?
4 A. No, ma'am, 1 did not
5    Q Adrian would not call you up on any regular
6 basis, would he?
7  A .  I ' m  s o r r y ?
8 Q Adrmn, your acquaintance?
9 A. I didn't -- irregular or regular"~ [ didn't

I0 hear you
11    Q. He would not call you up on a regulax bast~ ?
12    A. A regular, no, ma'arn
13 Q. Would he? TI~ only time he would calt you ~s

to ask you to procuaz some dope?
A. Marijuana, yes
Q. Marijuana. Ttmrc wouldn't he any other reason

that he would contact you, would it?
A On occ2.ston.
Q. He didn't invite you places; did he?
A. O~e time.
Q You, sir, wanted the car that day; did you not?
A. Yes~ ma'alt2.
Q. You wanmd a car, because it was your

girlfriend's I~wtl-May; correct?
A Ye~, ma'am.

2
3 not tell the2rt
4 Q. You didn't tell them. So would you agree that

that's a he of omzssion?
A I'm not understanding you

Q. You didn't tell them about the 12th; did you?Page
105

A. I received a phone call on the 12tk No I did I 2

Q. Ttmt you didn't tell them?
A Y c s

9    Q You didn't consider that to he a lie?
l 0  A .  Ye s ,  l  d i d _
I I Q, You did? Soyou did lie to them about events
12 that you subsequently said occurred on the 12th; correct?

A. 0n the 13th.
14    Q. Sir, did you have any conversation w~th Adnan
15 On the 12th?

A Yes A brief phone call
Q About these events?

18    k About these events?
1 9  Q .  Ye s ?
20     A. NO~ rna'aa~a.
21 Q. No. And on the 28th, did you tell them you had
22 any conversation with Adnan about events on the 13th --
23 on the 12th?
24 A. I  do not recal l .
25 Q. On tie 13th of January, your gzrlfriend

Page [b,
I    Q And even though yoxt knew that ahead of time,

you did nothing about getting her a present or
3 remembrance before that day; right?
4 h NO, ma'am, I did not.

: 5 Q So you needed a ear to take you where you
6 wanted to go; correct'?
7      A Yes,  ma 'am.
8 Q The tr ip to the mall  was for your purposes; was
9 it not?

i0      A Yes,  ma 'am.
Q Not Adrian's?

12    A NO, matanl.
Q Correct? And your getting the car afterward

14 was because you requested it; did you not?
15    A, NO, ma'am.
16 Q. You had never requested ~ car before then?
17    A. No, Ilia'urn.
18 Q, Okay. And you've told us that you were not
19 present during the killing of Hue Lee; correct?
20    A. That 's correct.
2t O. And you had nothing to do with i t ;  correct?
22    A. Thatts eorre.x:L
23 Q. And that 's what you told the pol ice the day
24 that you lied to them on the 28th; correct?
25 A.  That 's  coz Iec t ,
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I    Q And you only found out about it from Adrian
2 later?

A. The events of',he killing?
4 Q. Yes?
5 A. Yes.

Q. But you got your girlfriend's present in the
7 morning; did you not?
8  A .  Ye s .
9 Q. He took you where you wanted to go; did he not?

In A. Correct, in the morning.
Ii Q. And he didn't need you to help kill Hoe,
12 according to you; right?
]3 A No, ma'am, be did not.
14 Q Because you weren't ~ere; tight?

A Correct.
Q And he never asked you for any help; right?

Page 11(3
I Q. Is that correct? Okay. Because you didn't ask
2 for it?
3  A .  C o r r e c t ,
4 Q Even though you needed it?
5 A I didn't need it, but it would have been nice,
6 yes.
7 Q. It would have been nice?
8  A .  C o n e c t .
9 Q. That's a difference than needing it; right'?

1o A. Yes. Everything was walking distance.
q It would have been nice, hecause it would ha~e

12 made your life easier; correct?
1 3  A .  C o r r e c t .
14 Q. And when you dropped Adnan off at school, you
]5 dropped him off in the front; did you not?
16     A. "[qO, rirla~am.

17 A Pertaining to?
18 Q To killing Hae Lee?
] 9 A NO, ma'am, he did not.
z0 Q Isn't that what brings us here?
'21      A .  Yes ,  ma 'am.
22 Q lsn't that the only thing that brings us here?
2 3
2 4

17 Q. In the back?
18 A. Yes.
19 Q Is that closer to ~e gym entrance or behind'?
20 A Which occasion are you talking about?
2 t Q. The first time?

A. Okay, That's in the rear. It's further from
h Yes, ma'am. 23
Q Okay. So your acquaintance Adnan told you 24

25 nothing until after the fact; right? 25
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l A .  I~0 ,  ma 'am, l
2 Q.  We l l ,  he  d idn ' t  t e l l  you  how the  k i l l i ng 2
3 occurred before the killing; did he? 3
4 a. No, ma'am. 4
5 Q. No. And he didn't seem to need his c~; right? 5
6 A No, ma'am. 6
7 Q. Because he left it with you; right? 7
8 A C o r r e c t . 8
9 Q And he had already taken you where you needed 9
Io to go to get the birthday present, which was the reason tO
11 you needed the car; tight? t t
12 A. i wasn't finished shopped yet, bat, yes. 12
13 q. Okay. So you really still needed the car, even 13

the gym entrance.
Q, Further from the gym? That's where most of the

students park and then come in?

Page Ill
A. Yes.
Q. That's a familiar place re yea; is it not?
A.  Yes .
Q. And that was still during the school day; is

that cermet?
A. Yes.
Q. Now, you knew that Adnan had to practice?
A. I did not.
Q. You didn't know that?
A. No, I didn't.
Q Because you've never dropped him off before'?
A. Cermet.
Q And you've never borrowed his ear before?

t4 though he had taken you to the mall?
A.

16  Q R igh t?
17 A.  Uh-huh.
t8 Q And you wanted the car; right?
19 A It would have been nice, yes.
!0 Q. And you asked for the ear; did you not?

A. No, i did not.
22 Q Okay. Soitjust so happened that he left the
23 cal with you and that met your need to have a car that
24 day?
2 5     A .  Ye s ,  m a ' a m .

t4  A ,  Cor rec t .
15 q And nobody would have been familiar with seeing
16 you drive his car?
1 7  A .  C o r r e c t .

18 Q. He l~ew of your relationship with Stephanie,
19 because of his relationship with Stephaine; right?
20     A.  Correet .
21 Q. And he knew it was Stephanie's birthday; did he
22 not?

2 3  A .  C o I T ~ t ,
24 Q. And he made you aware that he had planned ahead
25 of time, he already had a present for his best friend?
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1  A .  N o ,  h e  d i d  n o t .
2    Q.  Did he not? So you knew nothing about h is
3 preparations to get ~ present for his friend before the
4 actual day?

5  A ,  R i g h t .
6 Q. And, sir, when you dropped Adoan off the first

7 time, you did not make arrangements to pick him up for a

Page 114]
I  ' I 'm not  going to l ie to the pol ice anymore";  isn ' t  that
2 accurate?
3  A .  C o r r e c t .
4    Q.  And you took your~I f  at  that  point  voluntar i ly
5 down to the Police l)eparmmat?
6    A.  No, ma'am, I  d id not .

Q Okay. Tttey came and got you; did they not?

8 specific time, did you?
9 A. Correct.

1 9 Q. You expected a phone call from him; right?
l i A. ColT~Ct.
12 Q. And, in fact, you tom us you did receive a
13 phone call; right?
1 4  A ,  C o r ~ c t .
15    Q At Jen's house; r ight? Now, Jen,  your f r iend,
16 is another person you lied to the police by not telling
17 them about her on the 2gth; right?

MR URICK: Ob3ecthin
lg      THE COURT: Sustained.

BY MS GUTIERREZ:
Q So  you  ~  - -  l en ,  however,  you  wen t  r i gh t

from dropping off Adrian over to her house?
A .  Ye s
Q. Even though you had things that you've already

told us it might be nice if you had a cat to do; right?

A  Ye s
Q You didn't go right out and do those things;

3 did you?
4 A NO, iTla~am

g A. Yes,  ma'am.
9 Q. They came and got you st~cifica/ly m ask you

l 0 about all the discrepancies in what you had told them
] 1 about on the 28th; right?
1 2 A. Yes, ma'am.
13 Q. Tha time you I~ed; right?
1 4 A. Yes, ma'am
15 0. And then you to'.d diem aboat Jen?
1 6 A. yes, ma'~tm.
17 Q, Didyoanot? The calls to Jen that appear on
I8 Adnan's r~ll phone records were made by you; were they
19 not?
20    A.  SOme of  them, yes.
21    Q. Okay.  Adr ian waszt ' t  an independent f r iend of

22 ~¢n Ptlsa~'i 's was she?
A. NO, ma'fllll.

24 Q. Had she even met h im before?
2 5  A ,  O n  o c ~ i o n ,

Page ll3 P a g e  I , .
1  Q .  On  occas ion .  They  d idn ' t  i ndependen t l y
2 socialize, did they?
3 A. No, ma'am.
4 Q. And sha wasn't a person who prccured dope for

5 Q. You were and you played v ideo games wi th a 15-

6 year old?
A Yes,  m~. lam
Q. Right.'?

g     A Yes,  ma'~d'n

10    Q And waited for len?
I I       A Yes ,  ma~am
12 Q. But your purpose wasn't to go there and play

video games with a 15-year old; was it?
14     A Yes,  roa'ar / l .
15    Q It was?
]6     A Ves~ ma'~tm
17    Q I t  just  so happened that  your good f r iend len

18 came home?
19     A We.s, ma~aiTt

Q. You knew about when ~he came home; did you not?

21 A No, ma' tan,  1 d id not .
2 2 Q. You hung with -- you did not expect her at any
23 given til"ne~

2 4 A. I dido't know her school schedule.
2 5 Q. Well, sir, there came a point when you decided,

5 acqua~.ntances, was 'she?

A. Not to my knowledge.
7 Q. Not to your knowledge. So she may have been?
8 A. Possibly.
9 Q. Are you suggesting that she may also be a drug
I 0 dealer like you were?

I1     A .  1  don ' t  know.

12  Q .  You  don ' t  know.  You  don ' t  know tha t  f ac t  abou t
13 your goed friemi?
14     A .  Tha t ' s  t r t~  No ,  I  do  no t -
i5       THE COURT: We're going tO taro ot l r  morning

16 break at ibis time. It w~ll be a brief break.
17 Ladies and gentlemen, we will call for you at
18 11:45. You may retire to your jut3~ room. Do not discuss
19 the case with anyone or let anyone discuss the case with
20 you.
21 (The jta3' was excused/'tom the courtroom.)
22 (Brief recess.)
2 3 (The jury was not present upon reconvcding )
2 4 Tr{E COUR'f: Counsel, may we get the jury?
2 5 MR. URICK: Yes, Yottr Honor.
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MS, G[TIIERRP2:: Y$, YoLg Honor.

2      (Pause.)
(The jury entered the courtroom,)
(Pause.)
THE[COURT; M~ma Clerk?

6      THE CLERK: I remind you, you're sfill under
7 oath Please be seated.

THE COURT; Ms. Gulierrez.
9        M S .  G U T I E R R E Z :  ~  y o u ,  Yo t ~ r  H o n o r.

l0        BY MS. GUTIERREZ;
1 ] Q Mr. Wilds, we've heen talking about the place
12 at Edmondson Aveaue and Franklintown Road before the
13 break; right?
1 4  A .  Y ~ ,
15 Q You never had to point out that place, --

THE COURT: CSAI l have the ali-conthtioning
13' off, plcz~?
t 8 BY MS GUTIERREZ:
19 Q -- did you7
20 A t'msorry. Ijust coutdn'tbear you
2 t Q You never had to point out that place to the
22 police; did you?

A. Yes, I dad
24    Q. You had to point  out  the place on Edmondson
~5 Avenue?

Page 117
1 A Yes ,  ma 'am.
2 Q. Okay. And that was the first place in your
3 flrsl statexaent to the police when you were brought down
4 to headq~s in the middle of the night as a suspect,
5 that you told them that the trunk pop occurred?
6     A .  Ye s ,  m a ' a m
7 Q Is that correct? And by the trunk pop, you're
8 describing what may we assume was a short interval, the
9 trunk pop itself'?

10 A. Oh, the time?
I t  Q .  Ye s ?
12     A .  Yes .
13 Q. The trunk pop was a qt:ick thing; was it not?
14     A.  Yes,  ma'am,
15 Q. And you said in your first statement that that
16 event took place at a place close to a strip on Edmondson
17 Avenue; is that correct?
18    A Yes, ma*am
19 Q And the police asked you to show them that
20 place; dad they not?
21     A. Yes, ma'mn.
22 Q. And you did so; dad you not?
23    A. Yes, ma'am.
24 Q. So you not only lied to them that in the middle
25 of the night statement that was taped; right?
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1  A .  Cor rec t .
2 Q You lled to them again when ymt took them out
3 to show it to them?
4 A Well, that's why I lied to them.
5 Q. Well, you lied to them first on the 28th?
6 A. Correct.
7 Q At the police station; right?
8 A. Correct .
9 Q. You didn't speak to them before then, did you?

I lO A NO,  ma ' [u l l ,
I t Q. You didn't go to the police or tell anybody
12 what you knew?

1 3     A .  N O ,  m a ' a m .
14 Q. Between the 13th, when these things you tell us

it5 happened; right?
t 6  A .  R i g h t .
17 Q And the 28th, in the middle of the night;
18 correct?
1 9  A  C o ~ t .
20 Q. And on the 28th, you were already 19; were you
21 not?
2 2  A .  Y c $ .
23 Q. And their very Rrst questions made you
24 understand that you were a suspect?
2 5  A  Ye s .

Page 119
t Q Is that cor~et?
2 A Correct.
3 Q You understood that, even though they didn't
4 spell it out and say to you, I'm a suspect; orrect?
5 A  Ye s .
6 Q Okay. And you knew that as a person who had
7 attained the age where society considered you to he an
8 adult, that you could face the death penalty for a
9 murder?

10 A. Correct.
; 1 Q Did you not?
1 2 A Ye S .
13 Q Okay. And that was in your mind; was it not?
t4 A Partially.
t 5 Q partially in your mind was concern about your
16 own welfare; was it not'?
17    A. Yes, but --

Q. So after you lied to them about where things
19 ocetured, they asked you to take them around and show
20 them; is that correct?
2 1     A .  Ye S .
22 Q. SO the first twae you went around to show them,
23 you picked a place on Edmondsoo Avenue; did you not?
2 4  A ,  Con-ec t .
25 Q. And the place on Edmondson Avenue was close to
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where the entrance is to Ix.akin Park, was it not?
A. I 'm not  aware &that .
Q. Hot aware:? Sir, the strips that you were

familiar with included Edmondson Avemm and Poplar Grove
did it not?

A O k a y.  Ye s .
Q. Okay. That's an area you know?

8 A Ye s .
9 Q. Do you not7

1 0 A. Yes.
11 Q. As a major strip; is it not?
1 2 A. Yes,
13 Q A very dangerous place; is it not?
14 A. Yes.
15 Q. And that location, Edmondson Avenue and Poplar
16 Grove was close to the place where you took the police;
17 correct?
1 8     A Ye s .
19 Q. And you descr ibed to them whare the t runk pop
20 was; is that cermet?
2 ~  A  Y e s .
22    Q. Now, according to your first sZatement to the
23 police, you had not seen Hae Lee that day; correct?
2 4  A  A l i v e ?
2 5 Q. Well, hefom the trunk pop~

15
16
17
18
i 9
20

i21

2 4
2 5
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the  po l i ce  on  the  15 th  o f  March ,  when  once  aga in ,  t hey
hau led  you  down town  to  speak  to  you?

A I  d o  n o t  k n o w.

Q. Well, --
A What the police thought, I do not know.
Q. Yesterday, Mr. Urick asked you about the ways

7 in wluch you lied; do you recall that?
8 A, Yes.
9 Q. Okay. And you remember them; did you not?

1 0 A .  Y e s .

I 1 Q. His questfion was not a surprise, was it'?
12 A.  NO,  ma 'am.
13 Q. He asked you about lying about Edmondson
14 Avenue?

A Yes.
Q. And Franldintown Road?
A Ye S ,  m a ' a m .
Q Right? The Franklintown Road that you today

don't know goes through Leakin Park; right?
A C o r r e c t .
Q Because you don't know the names of the roads;

is that right?
A. Correct .
Q .  Bu t  you  had  p i cked  ou t ,  i t  was  you r  p i ck ing

ou t ,  f r om you r  b ra in ,  t he  add ress  o f  Edmondson  and
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A. C Ol'Z~t.

2 Q You  hadn ' t  seen  he r  a t  a l l ;  r i gh t?
A. COTTeot.

Q SO it wasn't a question of a lot or a littM
b i t .  YOu  hadn ' t  seen  he r  a t  a l l ;  co r rec t?

A I  asked  i f  you  sa id  i f  I  had  seen  he r  a l i ve .
Q  You  hadn ' t  seen  he r  a t  a l l  t ha t  day  be fo re  the

t runk  pop ;  r i gh t?
9 A. Correct .

10 Q Dead or alive?
i l A.  Correct .
12 Q Is that co~Ieet?
13 A Correct.
14 Q. That's what you told the police in the middle
15 of the night on the 28th?
1 6 A Cor l ' ec t .
17 Q. When you were considered a suspect?
] 8 A. Correct .
1 9 Q  R i g h t ?  O k a y.  A n d  y o u  h a d n ' t  s e e n  h e r ;  r i g h t ?
2 0 A .  No ,  ma 'am.
2 t Q .  So  you  d idn ' t  I i e  abou t  t ha t?
2 2 A N 0 ,  t n a ' a m .
23 Q Right? Aec0rding to what yoa're saying today'?
2 4 A Correet.
2 5 Q Right? And that was not one of the concerns of
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1 Franklintown on the 28th; was it not?
2    A.  I  had said Edmondson Avenue, yes,  ma'am
3    Q. Okay.  You stud Edmond.son Avenue and
4 Frankl intown Road; d id you not?

5    A.  No, ma'am. Frankl intovm Road was not  addad
6 until we actually drove them. T~ey did not -- I said
7 off Edmond.son Avenue.
8    Q Okay So Frankl intown Road, s i r,  is  a p lace
9 that you actxially picked ou~

l 0     A .  Ye s ,  m a ' a m
11 Q Wasitnot? Alocationthat you krlew; correct?

A ,  Y e s )  W l a ' a l fl

13 Q. You knew it thlm on that day; dld you not?
1 4 A. Yes, ma'arfl.
15 Q. And flint day that yea plcked it out occurred
16 after that freddie of the night intermgaUon; fight?
17    A Yes) I ' i la 'am,

18 Q, But before your second interrogation; is that
I9 r ight?
2 0  A .  Ye s ,  m a ' a m .
21 Q And though you don't remember that there was
22 another occasion which you came downtown, there were

23 other days in which either Detective MacGillivary or R~tz
24 called with questions?
25 A. A few, yes.
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t Q. Is that right? Not questions about your drug
2 dealing; right?
3      A N o ~  l n a ' a n l .
4 Q. That never came up after the 28th; right?
5     MR. UrUCK: O'YJection.
6      THE COURT: Sustained.
7       BY MS.  GUTIERRFZ:

Q. But questions about the events of the 13th; is
9 that right?

l 0 A. Ye8~ ro_a'ali1,
I l q. Now, on the 28th, what you told them was that
t2 Adnan told you before you dropped him off at school,
13 after the outing to the mall, that he was going to kill
t4 his girlfriend Hae?
15     A Yes, ma'am.

Q. Is that right? That's what you told them that
17 night m the middle of the night?
18    A Yes, ma'am.
J9 Q Is that correct? And you knew that Haewashis
2O girlfriend; correct?
21 A I didn't think they were together, but l knew
22 they were involved, yes.
23    Q. Okay. You knew that they had been involved
24 over a substantial period of time; did you not?
2 5  A  Y e s .

Page 125
Q. You had seen them together at the junior prom
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l  A .  Cor rec t .
2 Q And that Hae, being so heartless had all of a
3 sudden said, "Like, I don't want to be with you"; do you
4 recall that?
5  A .  Ye s .
6 Q. Yes. And that's what you told the detectives
7 that night; correct?
8 A Be wi th Adr ian.
9 Q That Hue all of a sudden had told them she

lO didn't want to he with him?
1 [ A Correct. Yes.
12 Q Like it was a sudden surprise; is that correct?
13 A Yes.
14 Q And that's what you told the detectives on the
]5 28th?
16 A COI2"C~L
17 Q That Adnan's upsemess was because she appeared
18 so heartless and it was such a surprise; is that right?
19 A Correct.
20 Q From the junior prom, and that occurrcd in
21 April -- April the 25th of 1999 -- or 1998?
22 A I'll agree.
22 Q You kept track of Hue and Adnan, did you not?
24 A No, ma'am, I did not.
25 Q No. But on the 28th, you told us you knew that

I they weren't together anymore; correct?
Page 127

2 the previous year, had you not?
A. Yes, ma'am.
Q. Yes. You had gone with your girlfriend

Stephanie; right?
A. Yes,  ma'am.
Q. The same StcphanJ.e that's your acqumntance

s Adnan'sgood ft.end; right?
9     A. Yes, ma'am

2 A. The 28th of February?
Q. Correct?

4 A, Yes
Q Okay And your only knowledge of  thai  event

6 was from what you tell us that your acquaintance Adnan
7 said to you on the morning of the 13th?

A Correct.
9 Q Is that correct?

10 Q. And you saw him there tngether wlth Hue; did
I 1 you not?
12    A.  Pardon me?
13    Q. You saw your acquaintance Adrian at the same
14 junior prom that you attended with your girlfriend; did
15 you not?
16     A ,  Yes ,  ma 'am
17 Q. And so you knew that they were an item; did you
I8 not?
I9     A.  Yes, ma'am.
20 Q. One of the other things you told Detectives
21 MacGitlivary and Ritz in the mlddie of the night on the
22 28th 2ant Hue was described by your acquaintance Adrian as
23 being so heartless; did you not9
2 4  A .  Y e s
25    Q. You said that that's what Acinan said; right?

1 0  A .  C o r r e c t .
I t  Q  P r io r  t o  t hen ,  you  do .dn ' t  know the  t rack  o [
12 their relationship, did you?
13 A, Vaguely Hearsay.
14 Q You had never procured drugs for Hae Lee, had
15 you?
16     A NO,  ma 'am.
17    Q No And you had never sociali~d together with
18 her, had you?
1 9     A N o ,  m a ' a m
20    Q And yt)u had not kept track of whether, from
21 Aptnl, your acquaintance Adrian and your acquaintance Hue
22 were still together as girlfriend or boyfriend, did you?
23     A,  No, ma'ara,
24 Q It didn't really concern you?
25    A, No, ma'am.
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I Q, Did it? So the first knowledge that you bad
2 that they were not together was, from what you said to
3 Detectives MocC~llivary and Ritz in the middle of the
4 night on the 28th, was what Adnan said to you, according
5 to you, on the 13th; is that cor~ct?
6  A .  Cor rec t
7 Q. Now, and that was in the same statement that
8 you've already admitted tying about the location of w.here
9 the trunk pop was; right?

l 0 A. "I2tat's correct
I I Q. Now, the t~xmk pop you described t~ the
12 detectives on the 28th, you popped the trunk, mad you
13 looked inside; correct?
14 A,  Yes.

Q. And he described it, it was Hat; correct?
16    A. Adrian?
17 Q. Yes?
IS    A No, ma'am, he did not
19 Q. Before the trunk popped, he never indicated
20 that who was m the car was Hae?

A No, ma'am Hedidnot
22    Q You didn't tell the detectives that evening,

the 2gtk or that early morning hours, that he told you
24 that he'd done it before he popped the trunk; right?
25    A. Yes, ma'~n, he did, but he never said --
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I Q Now, what he had done --

MR. URICK: Objection.
THE COURT: Please let him finish his answeL
BY MS, GUTIERREZ:

Q What he had done you understood m mean he
killed Hae; right?

A. Collect.
Q Because that morning on the 13th, the first day

that you had ever had his car; right, --
I o A Correct.
t I Q -- and the first day you had ever had his
t2 phone, while you're in the mail, you told the detectives
t3 Adnan said, "I'm going to kill her"; right?
14 A COITCCI.
15 Q Because she was so heartless; right?
16 A. ColT~Ct.
17 Q. And their break-up had been so sudden and
18 unexpected?
19  A Co lTec t .
20 Q. That she didn't want to be seen with him; is
21 that correct?
22 A. I don't recall him saying that, but something
23 along that lines.
24 Q. Well, you recall telling the detectives that
25 Adrian said that Hae was so heartless, because all of a

I sudden, like, "I don't want to be with you"? Page 13012  A .  Ye s .
3 Q. Okay. And if that's what tbey recorded, dmt
4 would be accurate; right?
S A.  Yes.  yes.
6 Q Because you did speak to them, and they did
7 record what you said; right?
8     A Yes, ma'am.
9 Q Okay. And that information came from entirely

io you; correct?
ii    A. yes, ma'am.

Q. They didn't suggest to you that, did they?
13 A. NO) ma(anl.
14 Q. At some poim after they stopped asking you if

you killed Hae, they began to ask you, "What about Ibe
I6 boyfriend," did they not?

17 A. No, ma'am, they did not.
18 Q No. You just volunteered the information about
t9 tbe boyfriend af~:r the interview began?
20 A. No, ma'am, 1 did not.
21 Q. No. You didn't just volunteer it, they asked
22 you; did they ~ot?
23 A. They didn't ask me did the boyfriend kill her,
24 no.
25 Q No. They never asked you that?
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1 A, No, ma'am.
2 Q. But you told them that anyway; didn't you'~
3 A~ Yes, ma~Rm.
4 Q. Okay. And you told them what Adrian said after
5 they asked you about Adrian; correct?
6  A .  Ye s .
7 Q. And on the 28th, you told thern that a[l events
8 oectured on the 13th?
9 A. Except for the phone call, yes.

10 Q. Except for the phone call that you said had
I I occurred late at night?
12  A R igh t .
13 Q. Corr~t?
14 A. Correct.
15 Q. And that -- well, I thought you said it was at
16 like 10:30 ocso?
17 A. No, I received a phone call on the 13th at
18 10:30.
I 9 Q. On the 13th. But no, my question w~s, al~ of
20 those events that you said on the 28th, while you were
21 being treated as a suspect, you told Detectives
22 MacGglivary ~nd Ri~ that they all occurred ~ the ]3th;
23 did you not?
24  A .  Yes .
25 Q. Except for a phone call?
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MR URICK: Objection.
2 THE COURT: OveaTu]cd.

BY MS. OUTIERREZ:
Q, Isn't that what you just said?

5  A .  C o n e c t .

Page 13,
"iT/E COURT: Sustained.

2        BY MS,  GUTIERREZ:
Q. You continued to lie them even after you felt

 more comfortable; isn't that correct?
A. Yes, ma'am:

6 Q. The phone call that you're referring to, you
7 told them occurred the night before on the 12th; correct?
8  A  Ye s .
9 Q. Your birthday; correct? ls that correct?
1 0  A .  C O I T P ~ t .
I1 Q. And that that phone call came from Adnan;
=12 C o]7~ct ?
1 3  A  Y e s .
1 Q. Who wasn't your friend, who's just an
15 acquaintance; right?
1 6  A ,  Y e s .
17 Q. Who called to arrange picking you up the
IS following morning; is that correct?
i 9  A .  Y e s .

20 Q. And that was the only thing that occurred in
2t the phone call, according to what you told the de~etives
22 on the 28th; is that correct?
2 3  A  Y e s .
24 Q Later there came a time on the 15th, when ~ey
25 again hauled you down; m that correct?

6 Q. And you continued to lie about many things?
A. Yes,  ma~am,

8 Q. Isn't that correct?
9  A ,  O n ?

10 Q, On the 15th, when Detective MacGilbvary and
I] Ritz again interrogated you, they started out telJing you
12 them were so many inconsistencies they couldn't get to
13 them all, didn't they?
t4     A. Yes, ma'am.
t5 Q. Yes. And you understood what they were about,
t6 weren't thoy?
17     A YeS, n~aJam.
18 Q. Because you knew you had lied; right?
19     A .  Yes ,  ma 'L rn .
2o Q About many things; right?
21      A .  YeS ,  ma '~n .
22 Q YOU had lied about the Edmondson and

Franklthtown Road; right?
24      A .  Y~ ,  ma '~Lm.
25 Q. And you had already taken them to that specific
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A. Yes.
Q Yes. They did, didn't they?
A. Yes.
Q. And you still felt like you were treating --

being treated like a suspect; were you not?
A Yes.
Q. Between the 2gth and the 15th, you had to gzve

8 up your head hair; did you not?
9 A. Yes.
I c Q And have fingerprints taken?
I 1 A  Ye s .
t2 Q. Is that right? And have blood drawn?
t3 A Yes,
14 Q. Is that right? All of which you agreed to;
5 right?

16 A. Yes, ma'am, 1 did.
17 Q Were you were quick, you had nothing to hide
18 from them?
19 A NO,  ma 'a ro .

Page 135
I location; is that correct?
2      A Ye s ,  m a f a m .

Q. A location identified as Edmondson and
4 Franklintown Road; that is correct?
5 A Ye s ,  m a r a l l L
6 Q You picked out that location to show them; is
7 that  correct?

A. Yes, ma'an~
9 Q.  I 'm  so r r y?

10 A Visually, yes.
11 Q. Visually?
12 A,  Yes ,  t oo )am,

Q. Well, you actually took them there; right?
14 A. Right.
15 Q. To a specific location; fight? And that

~16 location was, in fact, Edmondson and Franklintown; is
17 that not right?
i s  A  U h - h J h .

! t9 Q. You were physically there7
20 Q And even though they didn't ask you about yo~ 20 A Correct.
21 drug dealing-- 21 Q. With them?
22 MR. URICK: Objection. 22 A Correct,
23 MS. GUTIERRF.Z: -- although they knew about it, 23 Q In a pohce ear; is that right?
24 you continued to tie to them on the 28th; did you not? 24 A ColTeet.
25 MR. URICK: Objection. 25 Q And you told them, "Oh, this is the place the
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I trunk popped"?
2 A. Yes, ma'am.
3 Q. Isn't that right? And that location is below
4 Hilton Parkway; is it not?
5    A. Yes, ma'am.

Q. Yes. And it is close to Poplar Grove; is that
¢ fight?
S A Ye s ,  m a ' a m .
9 O. Very close; is it not9

t o A. I believe so.
I l Q. Well, you knew it; did you not? It's not a
12 p]ace you don't know; is it?
13 A I don't know the street names.
14 Q. You don't know the street name, but you picked
15 out and took them in their ear to show them the truth of
16 what it is you said?
17    A Yes, ma'am.

Q Even though it was a lie?
19 A Ye s ,  m a ' a m .
2 0 Q So after that all-night interrogation, you
2t continued to lie to them about the same things?
22      A .  Yes~  ma 'am.

Q. But on March the 15th, when once again you were
2¢ hauled down there, you decided to come clean on severa
25 flings?
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i A. Yes, ma';~h+~l.
2 q. Once you were confronted; is that correct?
3 a. Yes, ma'am..
4 Q. You knew, sir, you said you didn't know whether
5 or not or how long Adnan, your acquaintance had a cell
6 phone; right?
7  A .  C o r r e c t .
8 Q But when you got the car, which was a good
9 thing for you, although you tell us you didn't request
10 it?
11     A Yes, ma'am.
]2 Q. He left his cell phone whenever you've gotten
13 it, 01" tO whoever it belonged, with you?
14 A Ye S ,  m a ' a m ,

q Is that right?
16 A  C o r r e c t
17 Q And the arrangement that was made was that he
18 was to call you on the cell phone be left with you in his
19 car; is that correct?
! C  A  C o r r e c t .
21 Q On the 28th, you lied about the sequence of
22 events; did you not?
23 A. I do not recall.
24 Q ls that because yea lied about so many things,
25 sir--

MK URICK: Objection
2        BY MS. GUTIERREZ:
3 Q "" you can't r~call wldch you lied about?

THE COURT: Sustained.
5        BY MS. GUTIERREZ:
6    Q.  Mr.  Wi lds,  the sequence of  events,  you're only
7 asktxt ultimately about events that you s~d all occurred
8 onthc 13th; is that c~rr¢ct?
9  A C o r r ~ t .

10    Q Other than the single late-night phone call to
11 make arrangea~ems to pick you up; correct?
1 2  A  C o r r e c t ,
1 3 Q And tim sequence of events are exactly what
14 Detectives MacGillivary and Ritz spent so much Iime m

15 the huddle of the night on a Saturday night to a S unday
16 morning asking you about; isn't that correct?
1 7  A .  C o r r e c t .

18    Q How things happened, in what order, how long
19 thay took; correc~
20 A. Yes, something l/ice that.
21    Q. And the sequence of events went from the trunk
22 pop; right?
13 A.  Yes.
24 Q, And when you took them to tha place and you
25 confmued to lie about where that occurred, you described
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Page Io,
I what you saw; right?
2  ^ .  Cor rec t .
3 Q. And what you described was Hue Lee in the car,
4 in the ~xunk of the car?
5     A .  Ye s ,  m a ' a m .
6 Q. You described her as being serunched up; chd
7 you not?
s     A. Yes, ma'am.

Q. You described the clothing she was wearing; did
ii0 you not?
! 11      A Ye S ,  m a ' a m .
il2 Q And you described that you knew it was Hue L¢~,
13 a]thotlgh she was SClXlnched t2p; is that correct?

14     A .  Yes ,  I l i a '  a . r l l .
15 q And you described it as occurring fight after

Actnan told you be had killed her?
17    A Yes, ma'am.
18 Q. Right? And you described her lips ~s blue; is
19 that  correct7
2 0     A  Ye s ,  m a ' a m .
21 Q. Even though you told us you couldn't really see
22 her face?
2 3     A .  Ye s ,  m a ' a m .
24 Q. Okay. But you knew from what you saw

125 sufficient detail to describe all of those items?
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A Yes, ma'am.
2 Q .  ~  s k i r t  t h a t  s h ~  w a s  w e a r i n g ?

3 A YeS,  ma)am.
Q. The color of her pantyhose?

5 A Ye s ,  m a ' a m .
6 Q Is that right'?
7 A.  Yes ,  ma 'am.
8 Q. The absence of shccs; is that right?
9 A. Yes, ma'am.

I 0 Q. A white blousci is that right?
I t A.  Yes~ mature.
12 Q. A light white jacket?
13 A. ! do not recall.

Q. You don't recall the jacket?
1 5  A .  N o .

Q. But you do recall the toast pantyhose?
17 A Toast ,  taupe.
18 Q. Toast. Taupe?
1 9 A Taupe, yes.
20 Q And taupe was a word you used?
21 A.  Yes .
22 Q. Is that right?
2 3 A. YeS.
2 4

Page 140 Page I4~
1 sign away then your rights to a lawyer?
2 A. 1 read papers and l signed the paper.
3 Q. And you signed them, and those papers told you
4 those things; right?
5 A. Told me my rights, yes.
6 Q. They told you that you didn't have to talk to
7 anybody; right?
8  A  Y e s .
9 Q. And you knew that on the 15th of March, you

tO still felt considered like a s~pect; right?
1 1  A  Y P ~ .
t2 Q They had at that time, because they shared with
t3 you your acquaintance Adrian's cell phone records; did
14 they not?
1 5  A .  Ye s .
16 Q Okay. And in fact, they asked you about
17 numbers on the (:ll phone records; did they not?
1 8      A Ye s ,  m a ' a m .
I9 Q. And they asked you to describe numbers on a
2o cell phone printout; did they not?
2 1      A Ye s ,  m a ' a m .
22 Q And you described for them the number 390-0384
23 as Jen Pusateri's namher; did you not?

Q. They didn't select any of those descriptions
25 for you?
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t A. No, ma'am.
2 Q. Is that right? You described that as your
3 observatiorm from a quick trunk pop nezr a major drug
4 strip?
5 A. Yc,s, ma'am.
6 Q Is that fight?
7 A. Yes, ma'am
s Q And you subsequently continued that lie by
9 shewing them where that occurred; is that correct?

10 A Yes, ma'am
I t Q. Now, on the 15th of March, did you have warning
12 that they were coming to get you?
13    A. NO, marm'~L
t¢ Q They hadn't made a special arrangenx*m and
±5 said, "Oh, by the way, sir, would yau kindly come down to

24     A YeS, ma*am
25 Q. And on that day, the 13th, you had
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16 the Homicide" --
1 7      A N o ,  m a ' a m
18 Q. -- Office"; did they? They just came and
19 hauled you in there; did they nots
20     A .  Yes ,  ma 'am,
21  Q .  And  they  adv i sed  you  i n  t he  ve ry  smr~  way  o f
22 things like, "Oh, if you want a lawyer, a lawyer can be
23 appointed for you"; correct?
2 4 A. They give me no legal advice
25 Q They gave you no lesat advice, and they dldn*t

16 numbers, and you were forced to identify that 3en
17 Pusateri was your friend?
18     A, Yes, ma'am,
19 Q Right? And when you called 3en Pusateri on the
20 13th, and the call was made, you made that call; did you
21 not?
2 2     A Ye s ,  m a ' a r r l .
23 Q. The cell phone that you say your acquaintance
2~, Adnan gave you on the 13th was in your hands; correct?
2 5     A Ye s ,  m a ' m a l .
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1 conversations with den Pasateri; right?
2      A .  Ye s ,  m a ' a m .

Q. But on the 15th, you hadn't told the detectives
4 that; right?
5     A .  N o ,  m a ' a m .

Q. You had not mentioned Jen's name, Jennifer
7 Pusateri; right?
8      A Ye s ,  m a ' K m .
9 Q. Never at all? Not her last name or her first

10  nKrfle - -
I I A. No, ma'am.
12 Q. -- as someone that you had contact with and saw
13 and spoke with; correct?
1 4 A.  Yes ,  ma 'am.
15 Q. Okay. But they confronted you with a list of
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t Q. On more than one occasion; correct?
2 A. Yes, ma'am.
3 Q. And your friend Jennifer Pasateri also had a
4 pager, did she not?

A.  Yes ,  ma 'am.
Q. That was your other way of getting -- excuse

me, m get to know her - t0 get in touch with her; was
8 it not?
9     A. Yes, ma'am.

Q. And you knew that pager number by heart; did
]1 you not?
12     A ,  yes .  i nn '  am.
13 Q. Okay. And that pager also appeared on the ceil
14 phone records; did it not7
15 .,~ Yes, ma'am.
t 6 Q. And so you knew you were going to be confrontec
17 with evidence that establishad that there was a person
18 that they could go talk to that you had told them nothing
19 abou t ;  co r~c t?
20 A. Yes, ma'am.
2 t Q. You so were sort of forced to give up the wath
22 on that; correct?
2 3 A Yes,  r r la '  am.
24 Q Okay. Now, sir, Mr. McFurley, or Forley,
25 Furlew?

A. Yes.
Page 146

2 Q. He was your friend; right?
3 A. Yes.
4 Q. And you had called him looking for weed; right?
5 A. Yes.
6 Q. You were always looking for weed; right':'
7 A ,  NO.  ma 'a ln .
8 Q. To either smoke or to sell; right?
9 A. NO~ manana.

10 Q. Or to give away to some of your friends'?
l I A. ~'~'0, maP~.
12 Q. You knew once they confronted you with that
13 that Patrick, whose number appeared, could easily be
1,* ~aced; right?
15     A.  Yes,  ma'a/ la.
16 Q. And you didn't know on the 15th of March
17 whether or not Detectives MacGillivary or Ritz had
18 already spoken to your friend, did you?
19 A. No, ma'am, I did not.
20 Q And you didn't know whether or not they had

already spoken to your friend Jen; right?
A. No, ma'am, I did not.
Q And you didn't know if they had spoken to them,

what they had told them; right?
A Cor rec t .

A Oh ,  I 'm  so r r y.  Fu r l ew.
2 Q Fur[ew What was his first  name, patr ick?

A Yes .  Pa t r i ck
4 Q Okay.  Pamck was not  a name that  you had to ld

them about on the 28th in the dead or" the middle of the
6 night, had you?
7     A. NO, i31a'~'fl.
8    Q.  And patr ick was your f r iend;  was he not~
9      A  Y ~  m a ' a m

10    Q. He w~ someone you called; is that correct?
i I     A.  Yes,  ma'~Lm.

1 2 Q. You called via the phone that you didn't know

13 existed from your acquaintance Adrian, on the one and only
14 day up until that point that you had ever been in his

car, or borrowed h/s car? You knew that he wasn't
16 fdcnds with Patrick, --
17 MR. URICK: Objection

BY MS. GU'TI ER~R EZ:
I9 Q. -- Furlew; didn't you?
2D      THE COURT OverTu~ed

"mE WITNESS: rm not understanding your

question.
BY MS GUT/ERREZ:

Q. Wall, you knew that Patrick was'a't a friend of
Adnan's right?
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I. I Q Sothat sortofworriedyou;didit not?

2 A. No, ma'am, it did not.
' 3 Q There's another numher that appears on that

4 day, sir. Let me give you an uranarked copy. That
5 appears, if you would look at Number 24
6      MS. GLWIERR[!Z: I'm showing him a copy of
7 State's Exhibit --
8        THE COURT:  34 .
9        MS.  OUTIERgEZ:  - -  34 .

10       BY MS, GUTTERREZ:
Q You've seen that list hafore; haven't you?

12      A Y~S,  ma 'a l l l .
Q And that wasn't the list you were confronted

14 with on the 15th of March, was it?
15    A.  NO, ma'a.rn.
16 Q It looked like a cell phone hill; did it not?
17 A. A lot l ike one.
IS Q. But it had all the same numbers on it; did it
19 not?
20 A I cannot recall.

Q. Well, su, you recall it had the numbers .ten
22 Pusaten, your friend; right?
23    A.  Yes, ma'am.
24 Q. And that those numbers appeared on at least
25 four occasions, did it not?
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l A,  Y~, I t la '~Tl ,
2 Q. Okay.  And the number you are fami l iar  wi th
3 that I've ~ked you to look at, could you read that out?
4 A. 24?
5 Q. 24?

Page 150
1 between then, had you?
2 A. No, ma'am.
3 Q. Now, Mr, Mendez., is he a fellow proc~er of
4 weed?
5  A ,  N o ,  m a ' a m .

6  A .  3 0 1 - 6 9 5  8 4 8 5 .
7    Q And that 's  a number that  you were asked about;
8 were you not?
9 A Y ~  i n a ' a r a .

t O Q That's a number that you know?
l I A Yes,  ma'am.
1 2 Q Was i t  not? That 's  a number that  you dia led on
13 that day?
14 A Yes) IP, a'am+

6 Q No. But he's your friend; correct?
7 A ,  W ~ ,  m a ' a m .
8 Q You called him on "that day; eorrect?
9 A.  Yes )  ma 'am,

10 Q He doesn't even know who Adnan is; does he?
] t A. No, ma'am, he does not.
12 Q. No contact with hnn?
1 3 A.  No  con tac t  w i th  h im .
1 4 Q And  you  knew tha t ;  d id  you  r im?

1 5 Q. And when the police were asking you about this,

16 you knew because they told you that the numbet~ they were
17 asking about did not appear on the cell phone records of
J8 Adrian Syed's phone except on this day, no other day. Did
19 they tell you that?

A No, ma'am.
Q Well, sir, yon knew when they asked you, you

Z2 identified that number; did you not?
23     A .  Yes ,  ma 'am.
24    Q That 's  a number that  physical ly  located,  i t 's  a
25 hard line, not a ceil Line; is it not?

A+ Y~s, ma'am.
2  Q .  A n d  i t  i s  l o c a t e d  n o t  i n  B a l t m a o r e  C i t y ;
3  co r rec t?
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15    A, Yes, ma'am.
16 Q. And that conversation Iasted for a minute and
17 25 seconds?
18    A. Yes, ma'am.
1 9  Q ,  I s  t h a t  c o r r e c t ?
2 0     A ,  Ye s ,  m a r a m .
21 Q. And so once confronted with those numbers, you
22 gave up Jen Pusaten's name; right?
2 3      A .  Y ~ ,  m a ' a m .
24 Q. That you had lied about by not mentioning her
25 at all; correct?
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I A. Yes, ma'm~.
2 Q. And you gave up Mr. Furiew's number; correct?
3 A Ye s ,  m a ' a m

4 A No, ma'am.
5 Q And not in Baltimore County; correct?
6 A No, ma'am.
7 Q But in Frederick County; correct?
fl A.  Yes ,  maram.
9 Q. Frederick County, way up 1-70; is that correct?

1 0 A .  C o l l ~ t .
1 t Q. 1-70, the same road that you've identified --
12 excuse me, as a place you visited on the 13th; correct?

4    Q. And you gave up Phillip Mendez's number;
5 correct?

6      A Ye~ ,  ma 'am,
7    Q Al l  names that  you never ment ioned to them

8 before?
9     A Yes,  tna)ar/a.

I0    Q, Either on the 2 gth or oa the day that you took
11 them to the place where you told them about, at Ech~aondson
12 Avenue and Fr~mklintown Road; ~s that correct?

13     A. Yes, ma'am.
t4 Q. And that nmnbcr is a friend of yours; correct?
I5     a. Yes, ma'am.
16 Q. Not a friend of Adnan Syed's; correct?
1 7     A  Ye s )  l n a ' a m ,
18 Q And that phone caI1, 24, whose home is that?
I 9 A phtl Mendcz.

Q Pardon?
A Phi Mendez.

22 Q. phil Mendez. And that's not a name that you
23 had mentioned to the police on the 28th; had you?
24     A+ No, ma'am,
25 Q. And you had not mentioned of any time in

13     A On tbe  15 th?  l don ' t  be l i eve  I  t o l d  t hem on
14 the 15th. On the 28th?
15  Q You  d i ch ' t  t a l l  t hem abou t  R  on  the  28 th ;
16 right?
1 7  A  R i g h t .  C o r r e c t .
18 Q. And you didu't tell them about it on the day
19 that you look them to see the place that you told them
20 about on the 28th; right?
2 1  A .  C o r r e c t .

22    Q And that day occurred before the 15th; correct?
2 3

24     A. Yes) ma)arn,
25  Q .  I s  t ha t  co r rec t?
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1 A,  Yes ,  ma 'a ln .
2 Q. Okay. Ontbe 15thofMarch, you still felt
3 like you were being treated like a suspect; were you not?
4 A. YeS, ina 'am.
5 Q. Okay. Now, Best Buy came up on the 15th; did
6 it not?
7 A. Yes,  ma'~ ' i1.
8 Q. You were familiar with Best Buy; were you not?
9 a. Yes, ma' am.

10 Q. You knew where Best was -- Best Buy was long it)
11 before the 28th of February; correct? t I
1 2 A ,  Yes )  ma 'a /n . 12
13 Q And long before the 13th of Janua~; correct? 13
14 A,  YeS,  ma 'am, ;14
15 Q It wasn't a surprise to you; is that correct?

I t5I6 A. Yes, ma'am. [16

:8  w ig "  Aun~r~unare  fam i l i a r  and  had  d i scussed  Bes t  Bay
1 7

 yo    'e d Jcn Pusateri before the 15th of March; 18
19 had you not? [ 19
2 0  A .  Ye s . !20
21 Q. You bad many conversations with/en Pusateri 21
22 before the 15th of March; had you not? 22
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Q. But you didn t speak to her about what had

loccurred to you on the early morning of the 28th of
February?

A No, ma'am. She was upset with me.
Q She was upset with you from the 28th until

after the 15th?
A She was upset with me for a while. I don't

recall how long.
Q Sir, you recall that the police ulhmately

spoke to Jen Pusateri; do you not?
A Ye s .

Q You forgot when that happened, did you not?
A She came to my job afterwards, yes.
Q You knew before it happened that it was going

to happen, sir?
A. No, I did not.
Q You spoke to Jen Pusateri before she spoke to

the detectives; did you not?
A. Yes. I speak to her every day.
Q SO you spoke to her before her interrogation?
A I speak to her every day, yes.
Q. So is the answer to my question, sir, yes, you

2 3
2 4

I

g,

5
6

A . Yes. We spoke several times.
Q. Because you're such good friends; right?
A , Yes.
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Q But you had spoken to her about these events?
A, YeS, llla~am,
Q Before the 15th; did you not'?
A Of March~ Yes, ma'am
Q. You had spoken to her about it bclbre the 2gth

of February; had you not?

23 spoke to your friend Jen Pusateri before she spoke to the
24 police?
25      MR. U/tICK: Objection.

Page I.
THE COURT: Sustained as to tone. You need not

2 yell at file witness, Ms. Gutierrcz
MS. OUTmRREZ: Thank you, Your Honor.

4 THE COURT: When you phrase a question
BY MS. OLFIIERRU.Z;

Q Mr. Wilds, she was still your friend between
7     A Yes ,  ma 'am.

Q And you had spoken to Jen Pusatcri after you
9 spoke to the police on the 28th; isn't that correct?

1 0 A N o ,  m a ' a m
I I Q After you were interrogated on the 28th, it is
12 your tesumony that you didn't speak to Jen Pugated
13 about what had occurred on the 28th?
14    A.  No, ma'am, I  d id not

15    Q. You were so concerned with protoctiag her;
16 correct?
17     A.  Yes) ma'an~
18    Q She was such a good friend to you; correct?

19    A. Yes, ma'am.
20 Q She was the one you turned to m trouble; is
21 that not right?
22      A Yes~ lna'arn.
23    Q, And she was one with whom you ~hared weed, was
24 she not?

25     A Yes ,  ma 'am.

7 the 2gth and the 1Sth of March, was she net?
8     A Yes, ma'am.
9 Q. Okay. And you spoke to her every day like you

10 always spoke to her?
11 A. No, ma'am, I dld not Sbe was upset with me.
12 Q. Okay. Because she was upset with you; correct?
1 3     A .  Ye S ,  m a ' a m .
14 Q. So you didn't share with her what had occurred
15 in the middle of the night when you were a suspect m a
16 murder that would have carried the death penalty, did
17 you?
18, MR, URICK: Objection.
19      THE COURT: Sustained as to the convoluted form
20 of the question.
21       BY MS. GUT1ERREZ:
22 Q Did you, sir, speak to any other good friend

about what had occurred with you in the early morning
hours of February 28th?

a. NO, ma'am.
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Q. You didn't confide in anybody?
2 A. Maybe Stephanie.
3 Q. Stephanie, your girlfriend.

A. Maybe.
5 Q. Other than that, you didn't seek the services
6 of an attorney?
7     A. No, ma'am.
8 Q You didn't consult with Ms. Benaroya?

A. Pardon me?
113 Q You didn't consult with Ms. Benaroya?

A.  No ,  ma 'am,  I  d id  no t .
12 Q. And you didn't speak - or seek to speak with
13 any other lawyer?
14 A NO, ma'am, I did not.
15 Q. And although you recall that at some point, she
16 didn't speak to you, there cante a time when your very
17 good friend, Jen Pusateri spoke to the police?
] 8     A .  Ye s , / l ! a r a m .
29 Q. Okay. And you knew about that before it
20 happened; did you not?
21 A. No, ma'am. She was interviewed first.
22  Q .  She what?
23 A She was interviewed fast.
24 Q She was interviewed first?
2 5     A .  Ye S ,  m a ' a n l .

Page 15~
I      A Yes ,  ma~a I Ia .
2 Q. Your good friend? You didn't want her to be
3 accused of anything?
4    A .  YeS~  ma 'am,

Page 157
Q. Before you got to her?

2 A No, ma'am. The police, they contacted her
3 first, and then they-contacted me.
4 Q. Well, sir, so it is your testimony that on that
5 28th, when you first spoke to them in the middle oftbe
6 night, they knew about .ten Pusateri?

A. Yes, ma'am.
Q Her nan¢ was already out on the table; right?
A. 1 believe so.

tO Q But you knew of the Jen Pus -- and that was
1 ] because the cell phone --
12     A .  Yes ,  rna ' c , r l L
13 Q. Was it not?
14     A .  Yes ,  I r t a ' a / r l .
15 Q But you didn't tell them you knew her; did you?

A. Which occasion?
Q. On the first occasion, sir?

t8 A No,  ma'am, I  d id not .
t9 Q. No. And you didn't answer their questions?
20 You directly lied to them about her; is that correct?
2I     A. Yes, ma'am.
22 Q And you lied about her, you told us, to protect
23 her?
2 4     A " ~ ' . q ,  m a ' a l n .

25 Q Correct?

5 Q. Isn't that correct?
6     A ,  ~ e s ,  m a ' a m .
7 Q. And at no tmae between the 28th of February and
8 the 15th of March did you correct that be; did yea?
9 A. No, ma'am, I did not.

1o Q You clung to it; did you not?
11 A. You're speaking on the first and second time?
12 O. Yes?
23 A. Between the first and second time?
14 Q. Yes. No. Right. Correct.
t 5 ^. Between the first and second time.
t 6 Q. Between the first and second, time, you made no
17 effort to correct your lie; is that correct?
1 8  A .  C o r r e c t .

19 Q. Even though you spoke to the police
2 0  A .  C o r r e e l .
2.1 Q. "- by telephone on occasions before the 15th;
22 correct?

23    A Yes, ma'am.
Q Even though they had questions ehallengthg what

25 you had said; is that correct?

page 159
I A .  Yes ,  ma 'am.
2 Q That's, in fact, haw it came about that they
3 ~ked you to take them to the place that you did say,
a Franldimown and Edmcndson Avenue; correct?
5 A. I believe so,
6 Q. And although you, again, once .ten continued to
7 speak to you, she did so; did she not?
8 A. After a period ef time.
9 Q Well, you said she stopped speaking to you for

10 a while; right?
11 A. Yes, I did.
t2 q. You didn't stop speaking to her; did you?
13 A Yes, I did.
14 O. Okay. You stopped speaking to her hecaasc she
15 stopped speaking to you?
1 6 A Yes, ma'am. 1 felt as theugh she wanted to be
17 left alone.
18 O And you left her niece?
1 9 A.  Yes ,  ma 'am.
20 Q. But there came a time when you resumed your
i I friendship with your very good friend'?
22 A. Yes, ma'am.
23 Q. ls that correct?
24 A. YeSj ml~'a.rfl.
25 Q. And when you resumed it, you began to speak to
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1 her every day, the ~ way you had spoken to he* every
2 day hefore she stopped speaking to you; correct?
3 A. yes, ma'am.
4 Q. She stopped speaking to yo~ over these events;
5 is that eorr~t?
6 A. Yes, ma'am.
7 Q. Yau knew, when you spoke to the police in the
8 early morning hours of February 28th, that Jen Pusatsn
9 had told them a lie; did you not?

19 A. Yes) ma'am.
I1 Q. Becaus~ ~e hadn't identifiad you, had she?
12 A. NO) ma)al~..
t 3 Q, She hadn't given them any intbrmation that
14  lmgh t  e~ t  he r  w i th  yo ta ;  co r rec t?
1 5  A .  C o r ~ . c t ,
16    Q.  And that  made you feel  more corn for tab[  in yo~
17 lie; did it not~

1 8  A .  N o ,  m a ' a m ,  i t  d i d  n o t
19    Q. Well, you realized, when they started asking
20 you qtmshons, that they knew nothing about your
21 relali0n~2fip with Jen Pusatefi; did you not?

22     A Tha t ' s  an  assmnp l i on
Q Now, Jen Pusated had gone to Woodlawn; had she

24 not?
25     A Yes ,  ma 'am.
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t Q She had been in your class?
2 A Ye s ,  m a ' a m .
3 Q And she was over 18, was she not?

A Yes ,  magam.
5 Q At the time, in January of 1999, she was
6 attending coilnge, was she not?
7 A Ye S )  m a ' a m .
8 Q. But in January, she was on her break from
9 school, was she not?

1o A. l believe so.
i i Q. And in addition to speaking to her every day,
12 you saw her very regularly did you not'?

A. In general, yes.
14 Q. Sometimes -- and before then; right?
15 A.  Yes .

Q. Sometimes you'd see her every day in addition
to speaking to her every day?

18    A. Yes, ma'am.
19 Q. And you got high with her off weed regularly;
20 correct?
21     A. Yes, ma'am.

Q. And she knew about your drug dealing; ted she
23 not?

24      A .  YeS)  ma 'am.
Q That you procured and sold an illicit substance

q

I to others?
Page 162/

/2 A.  Yes )  ma 'a r /L
3 Q. And that that drug dealing included not just
4 customers who were either then or former students at
5 Woodlawn, but others as well?

MR UR1CK: Objection.
7       THE COURT:  Overru led.
8        BY MS GUT1ERREZ:
9 Q. Yes. And she knew all about you; right?

A. Yes, ma'am.
11 Q. And when, on the 28th, they asked you about
12 her, it was clear they knew nothing about anything that
13 might connect her to you?
14 A. I don't understand.
15 Q. Well, when they asked you about -- her name
16 came up on the 28th; did it not?
17 A The first occasion?

Q. Yeah?
19 A I believe so.
20 Q. Well, you've already told us, Mr. Wilds, that
21 you recall that they had the cell phone records; correct?
22 A. That wasn't until the 15lh, wasn't it?

Q, NO, SiL
A. That was the 28th?
Q That's what you answered, sir. Do you now no)

Page Io~
t recall?
2 A. The police presented me --

MR. URICK: Objection
4 THE COURT: Sustained.
5 BY MS. GUTIERREZ
6 Q. Mr. Wilds, you're asking me. Is that because
7 you don't remember what you just told the ladies and
8 gentlemen of tim jut3,?

9 A The second occasion that I spoke to the police,
10 they confronted me with the cell photm record, and that's
11 when l told them about Jen Pusaten.
12 Q So you're id l ing thm'~ that  you t )n ly to ld them
13 on the second oceadion about Jen because you were
14 confronted with the ceil phone records?
t 5  A  Ye s ,  m a ' a r a .
16 Q Am you aware that tbey had the cell phone
17 records?
18     A. NO, ma'a.~l.
19 Q. Now, Mr. Wilds, on the 13th, you went to Mork
20 Pusatcn's hott~, --

A, Yes, ma'am
22    Q. not  to see Mark,  but  to wai t  for  Jen;  r ight0
23      A NO)  ma 'am
2 4  Q .  N o .  Yo u  w e n t  ~  f o r  t h e  1 5 - y e a r  o t d  t o  p l a y

25 video games; is teat correct?
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l A. Yes, ma*a~.
2 Q. And, hut you waited for Jen te amv¢; did you
3 not?
4 A. She called and she said she was cormn8, yes
3 Q Okay. Well, and you walred for her;right?
6 A Yes, ma'am,
7 Q. It's not unusual for you to go to her house and
8 wait for her, was it?
9 A. No

10 Q. Oh, okay. And notwithstanding die fact that
I you went there with the expressed pul~pose to play video

12 gangs with a lS-year-olti brother, once she called, you
13 decided to wa/t until she came home; correct?
14 A Y~, ma'am
15 Q. You had not seen her earlier that day; correct7 15
16 A No. 1fi
t7 Q And you had not been to your mutual friend, t 7
18 mutual with her, Crysta Vinson's house already; correct~ 18
19    A Not as of yet, no 19

Page 164
1 Q. And they clearly didn't have a lot of contact?
2 A .  C o ~ t .
3 O. By choice?
4 A. They never saw each other.
5 q. They never saw each other. They would not do
6 so?
7  A .  R i g h t .
8 Q. Jen Pusateri was not a member of the Magnet
9 Program, was she?

to A. At one time, yes.
11 Q. But not in her last two years at Woodlawn?
12     A No, manuel.
13 Q No. she didn't attend the same gifted and
14 talented classes as Hue Lee chd?

MR. UKICK: Objection.
THE COURT: Sustained.
BY MS GUTtERREZ:

Q She didn't attend the same classes with your
girlfriend, did she?

Q And you had not yet smoked your weed?
21 A No, ma'am
22 Q. That came later?

A. Yes, ma'am.

MR. URICK: Objection.
21 THE COURT: Sustained.

BY MS GUTIERREZ:
Q . Your  f r i end  Jen  Pusa te r l  d idn ' t  r ea l l y  l i ke

24
25 your weed later in the day as opposed to in the morning?

Q. And was that a usual pattern for you, to smoke 24
25
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1 h I don't have a pattern.
2 Q. Sir, you were aware prior to January 13th that
3 your friend, Jen Pusateri, didn't really care about Hae
4 Lee; were you not?
5 A. It never was discus~d. I mean --
6 Q Because Ha: Lee wasn't close to either of you;
7 right?
8  A .  Cor rec t .
9 Q But you had had a conversation with Hae Lee

10 -- with Jennifer Pusateri about Hae L¢¢ at some point
I I after the 28th; did you not?
12    A. Yes, ma'am.
13 Q. And in that conversation, you described that
14 Jen Pusateri didn't really care about Hae Lee?

A. Correct.
16 Q And that Jen Pusateri didn't luke Hae?
t7 A l wouldn't go as far to say that7

Q She thought that Eae was one of those stuck-up
19 girls, didn't she?
2 0  A Ye s .
21 Q. Those were words that she used to describe Hue
12 Lee; is that correct?

A Correct.
24 O They clearly weren't friends?
25 A Yes.

your girlfriend Stephanie either, did she?
MR. URICK: Objection.

Page 167
"/'BE COURT: Sustained,

2       BY MS GUTIERREZ:
3 Q Between the 28di of February, in the freddie of

4 the night, and the 15th of March, you had no conversation
5 with Jen Pusateri about events which had occurred on
6 January 13th?

7    A. She had stopped talking to me. She was upset
8  w i th  me
9    Q And she remained upset  wi th you f rom the 28th

10 of February, all the way through the 13th or -- I mean,
11 all the through the 15th of March?
12    A She remained upset  wi th me for  a very long
13 time.
14    Q. So is the answer to my question, sir, yes?
1 5  A .  I ' m  n o t  s u m o f s p e c i fi c d a t e s .  I  c a n ' t  t c ~ l
16 you.
1 7  Q .  W e l l ,  s i r  - -

18       THE COURT:  Ob jec t ton
19       BY MS. GUTtERREZ:
20  Q ,  - -  wou ld  i t  be  fa i r  t o  say,  wou ld  i t  no t ,  t ha t
21 the 15th, when the police agmn hauled you down --
22 A.  She was upset  af ter  that ,
23 Q. - -  to 601 --  p lease wai t  for  my quest ion --
2 4     A  I ' m  s o r r y
2 5 Q -° East Fayette, that that was a momentous
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I  o c c a s i o n ?

2       M R  U R I C K :  Ob jec t ion .
3        m E  C O U R T:  O v c r ~ I c d .

4         T H E  W I T N E S S :  Ye s ,  i t  w a s

5        BY MS.  GL~I IEPSS.Z:

Condenselt!
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Q 4th?
, 2 A .  Yes ,  ma 'am.

Q 5th?
I t A Ye s ,  m a ' a m .

: 5 Q  6 t h ?
g Q Foryou  I s  t ha t  co r rec t? ; 6 A Yes, ma'am.
? A. Yes. ] 7 Q 7th?
8 Q. Just like being hauled down as a suspect on the 8 AYes, ma'am.
9 28thofFebruarywasamomentousoccasion; isthat 9 Q 8th?

lO correct? l g A Yes ,  ma*aa l l .
I 1 MR. URICK: Objection 11 Q 9 th?
1 2 THE COURT: Overraled. 12 A Ye s ,  m a ' a r fl .
1 3 BY MS. GUTIERREZ: 13 Q 10 th?
14 Q. T~ey're not occasions you would easily forget, 14 A Ye s ,  m a ' a m .

Page 170]

15 are they? 15 MR. URICK: Objection.
i 6  A .  N o ,  m a ' a m . I 6 BY MS. OUTIERREZ:
17 Q, And Jen Pusated was your very best  f r iend,  was 17 Q 11 th?
18 she not? 18 THE COURT:  Over ru led .  Le t ' s  ge t  t o  t he
1 9 A NO, ma*arn. I9 conclusion.
2 0 Q. No. But she was your very good friend, was she Z0 BY MS. OUTIERREZ:
21 not? H Q  T h e  I l t h ?
22 A Yes, ma'am. 12 A Yes.
2 3 Q. And although these two momentous occasions 23 Q The 12th?
24 occurred, and you recall that she was angry with you, you 24 A.  Yes .
25 can't recall whether she spoke to you during that time 25 Q. The 13th?
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i period'? 1 A Yes.
2 A. She did not. 2 Q The 14di?
3 Q. She did not? So now it is your recollection 3 A Yes.
4 that you did not speak with her at all in that two-week 4 Q And the 15th, up until they came and hauled you
5 plus one day time period; is that correct? 5 away; right?
6 A Correct. And a while after that. ! 6 A Yes, ma'am.
7 Q Now, sir, on the 15th, you told us thet you 7 Q It was not a good ftme for you, was it?
8 still felt like a suspect? 8 A No, ma'am.
9 A.  Yes,  ma'am. 9 Q You needed your friends, didn't you?

l0 Q. And you were treated like a suspect; were you l o A Yes, ma'am.
l I not? 11 Q Bur having lied about Jen Pusateri, and being
I 2  A .  Yes ,  ma 'am. :12 aware that shewas angry at you not talking to her, you
13 Q. And you had to sign the same suspect things, 13 also made no effort to talk to her?
14 giving up your rights; right? 14 h I 'm sorry. I 'm not understanding your
15 A. Yes, ma'am. 15 question.
16 Q. And you weren't coerced into do that; were you? 16 Q Sir, you said she didn't talk to you?
17 A No, ma'am. 17 A COITecL
18 Q. And I would imagine, Mr. Wilds, that you 18 Q Because she was angry with you?
19 continued to feel like a suspect on March 1st, the day 19 A Yes.
20 after the middle-of-the-night interrogation? 20 Q Correct?
21 A, Yes, ma'am. 2 1 A Shewas-- Iknowshe said--
22 Q. And on March 2nd? 22 Q No, sir. I didn't ask you what you said. You
23 A Yes. 23 told us--
14 Q 3rd? 24 Me... URICK: Objection.
25 A. Yes, ma'am. 25 THE COURT: Sustained. Sustained. You may
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1 rcphra~.
2 BY MS GL~HERREZ:
] Q Mr. Wilds, you told us that she was the one not
4 speaking Io you; correct?
5  A .  C o r c c c t

I  6    Q I t  wasn' t  that  you weren' t  speaking to her;
7 right?
8  A  C o r r e c t
9    Q.  Af ter  a l l ,  on the 28th,  you had done your very

10 good friend a great favor, had you not?
I 1 MR. URICK: Objo:tion.
t 2 "rd~ COURT: Sustained as to form.
I ] BY MS. GUTIERREZ:
14 Q You had not mentioned her name in any

Page 17~
I  A ,  N o ,
2 Q. She had stopped talking to you before that
3 frightful moment when the police treated you like a
4 suspect and hauled you down; right?

MX. UPJCK Objection.
THE COURT: Overruled.
Tlm WITNESS: Before my first occasion, yes.
BY MS. GUTIERREZ:

9 Q Yes. And she already wasn't talking to you;
IC right?
I I A, It was the day before she had been questioned,
12 yes.
13 Q. And you, sir, had some anxiety about the events
t4 on the 13th, did they not -- did you not?

15 connechon to the events of January 13th, about which you
16 lied on the 28th to protect her; correct?
17     A Yes, ma'am
i8 Q Yes. Beeause she was your frzend;rigat?
: 9     A Ye s ,  m a ' a m ,
20    Q. So ~e should ha grateful  to you;  r ight?
21       MR URICg Objection.
22      THE COURT: Sustained.
23        BY MS. OUTIERREZ!
24    Q. You didn' t  go aad te l l  her,  "Jen,  my very good

A I  d o n ' t  u n & r s t a n d i  A n x i e t y ?
1 6 Q Well, on the 13th, sir, what you toldus
17 yesterday was that  you pai /acipated in the bur ia i  of  a
18 gi r l ;  is  that  correct?
1 9  A .  C o t Te e t .
2 0  Q  A g i r l  t h a t  y o u  k n e w  b u t  w e r e  n o t  f r i e n d s  w i t h ;

21 is  that  oorrect?
2 2  A  C O I T C C L
2 3  Q  A n d  y o u  t e ] d  u s  t h a t  y o u  k n e w  t h a t  h e r  d e a t h
24 would occur before i t  happened; d id you not '?

2.s friend, I could have memioned you But hecause I'm so
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conecraed about you, my friend, I didn't even mention
your name, so no police officer will do to you what they
did to me, haul me dowa at 1 :] 0 a m and treat me like a

4 suspect to a murder"?
MR. URICK: Objoctien.

6 THE COURT: SllstaiP, od
7 BY MS GUFIERREZ;

[ 8 Q YOU, of course, called her right up to tell her
9 those things; did you not?

10       MR. URICK: Objection
[I        THE COUR~r Sustained
12        BY MS OUTIERR~.Z-:
13    Q And somehow, you found out  that  she was angry
t 4  w i t h  y o U ;  c o ~ t ?

Page 175
1 Q So, sir, it is your testimony you had no
2 knowledge that her death was going to occur?
3 A Prior to the 13th?
4 Q Prior to the 13th?
5 A. NO, ma'am, I did not.
6 Q. The first kuowledge that you've admitted to
7 knowing was the trunk pop; correct?
8  A .  Cor rec t .
9 Q. Whether that trunk pop took place at a location

10 you nuns:d, or it took place somewhere ]se entirely;
it right?
1 2  A .  C O I T C C t .
t3 Q. The first thing you knew about it was that; is
14 that correct?

15 A. Yes,  ma'am.
I fi Q. Her anger, however, caroe after the 13th?
17 A. Yea, ma'am.
1 8 Q. And it occtu'red before the 28th?
t 9 A Ye% ma 'am.
2 0 Q So you didn' t  conceal  her ident i fy  in any way
21 related to her being angry at you, did you9
22     A Pa rdon  me?
23 Q, You didn't conceal her identify and her

1 5  A .  C o r r e c t ,
1 6  Q  N o w,  o n  t h e  1 5 t h ,  o n c e  y o u  w e r e  c o n f r o n t e d  w i t h

t7  ce r ta in  i n fo rma t ion ,  you  co r rec ted  some o f  t he  many  l i es

18 that  you had to ld the pol ice on the 28th;  d id you not?
t 9  A .  C o r ~ . c L
2 0  Q  Yo u  g a v e  t h e m  o t h e r  i n f o r m a t i o n ;  d i d  y o u  n o t ?
2 1  A ,  C O I I C C I .

Q ,  You  gave  them d i f f e ren t  i n fo rma t ion ;  d id  you
23 not?
2 4  A ,  C o r r e c t .
2 5 Q You  to ld  t hem and  admi t t ed  tha i  you  had  l i ed  to

24 ptgsgnce and involvemem on the 13th in any way because

25 she was angry with you?
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] them ah'cady in the middle of the night; right?
2  A ,  Ye s .
3 Q. But that now, you were ready to come clean; is
4 that right?
5 A l  bel ieve so.
s Q And once confronted with the identification of
7 those numbers that showed up on the phone bill, you
8 fcsscd up to knowing those people; did you no~t?
9  A .  Ye s .

10 Q. And you fesscd up to thc phone being in your
II hand; did you not?
I 2  A  Y e s .
13 Q. And you fessed up and said you had lied on the

t A. My~rlfr iend, Stephanie ~lm~l
Page 178

2 Q. Your girlfdeaad? And did you tell Stephanie of
3 what had happened ~ the 28th?
4  A .  Y e s
5    Q Okay. And did you tell her that yoahadlied
6 to the authorities?
7    A [ don't beheve the conversation went that far
8    Q And did you tell her that you had lied about
9 Jen Pusateri, your very good friend?

10    A The details of my meettn8 were not discussed?
Q You never got to the details with your

12 girlfriend?
13  A No ,  l d idno t .

i,t 28th?
1 5  A .  Y e s .
16 Q. Because you were .scared?
1 7  A .  Y e s .
t8 Q. And because you were confused?
19     A No, ma'aa~zt.

2 0 Q You didn't tell them that you were confused?
A 1 told them I was trying to protect some

22 people.
23 Q Okay. Yesterday, you told Mr. Urick that you
24 were confused; right?

14    Q. With your best friend?
1 5  A .  C o r ' m c t .
16    Q And, of course, you never spoke to your o~er
17 good friend, because she wasn't speaking to you?
t8      MR. UrUCg: Objection.
19        BY MS GUTIERREZ:
20    Q. Now, on the 15th, the police asked you about
21" Jen and confronted you --
22      THE COURT" Actually, why don't we break there
23 for lunch, Ms. Guhermz.
24      Ladies and gentlemer~ we're goin8 to take a

A. Yes. 25
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I Q Okay. So yesterday, you were confused? i

A. Yes, 2
Q Okay. NowiMr. Wflds, onthe I5th, youwere 3

briefer lunch than ordinary today. ['U ask you when you

Page 17~
are released to go have lanch and l,eturn to the jury roorr
by five minutes before 2:00.

Good afternoon.
2
3

asked about things that the sequence of events, to
~ explain it again; isn't that correct?

A Pardon me?
Q On the 15th?

8 A Yes.
9 Q You were hauled down again; right?

10 A Yes.
11 Q By Detectives MacGillivary and Ritz; right?
12 A Yes.
13

Don't discuss the case among yourselves, ladies
5 and gentlemen, nor with anyone else.
6 (A luncheon rgcess w~s taken at 12:42 o'clock,
7 p.m.)
8
9

10
11
12

Q. Whom yoa knew to he in charge of the murder
14 investigation, into the reorder of Hae Min Lee; correct?
1 5  A  Y e s .
t6 Q. And on the 15th, that was at the end of a very
17 long, painful and anxious two weeks for you; right?
1 8  A .  Y e s .
t9 Q Dunng which you were deprived of ~le oomfort
20 from your ve~ good friend; correct?
2 1  A .  Y e s .
22 Q. Who was angry with you; correct?
2 3  A .  y e s .

Q Now, Jen Fusateri, your -- by the way, who is
25 your best friend?

13
1 4
15
1 6
1 7

18
19
20
21
2 2

23
2 4

25
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1 A F T E R N O O N  S E S S I O N
2 (2:02 p.m)
3 (The jury was not present upon reconvening.)
4 THE COUR'r: May we bnng the jury down,
5 counsel?

MR. URICK: Yes, Your Honor.
7      (Whereupon, the jury entered the courtroom,
8 after which the following proceedings ensued:)
9      THE COURT: Ladies and gentlemen, thank you for

10 your promptness.
I 1      Mr Wilds, you are reminded that you are still
12 under oath.

Ms. Gutierrez, you have one half hour, thirty
!4 minutes.
15      MS GUTIERRFI: Ti3ank you, Your Honor.
16         CONTINUED CROSS EXAMINATION

Page 18;
i the inconsistency.
2 Q. All right, well, let's go back over it, Mr.
3 Wilds. You lied about the fact that Jennifer Pusateri
4 was in the events on the 13th; correct?

A. Correct.
6      MR URICK: Objection.
7       T H E  C O U R T:  S u s t a i n e d .
8       BY MS.  OUTIERREZ:
9 Q You liked about the Mickey D's, the

tO McDonald's; correct?
I 1 MR. UKICK: Objection.
12 THE COURT: Overruled.
13 BY MS. GUTIERREZ:
14 a You're correct.
15 Q And you lied about the address of where the
16 trunk pop took place, right?

17        BY MS GUTIERREZ
] 8  Q  M r .  W i l d s ,  w e  w e r e  s p e a k i n g  b e f o r e  l u n c h  a b o u t
19 the var ious t imes that  you spoke to the de~eet ives,  do
zo you recal l  that?
2 1     A .  Ye s .
2 2  Q  Yo u ' v e  a d m i t t e d  s p e a k i n g  t o  t h e m  a n d  h a v i n g

17      MR. UKICK: Objection.
l fl       T H E  C O U R T:  S u s t a i n e d .
19        BY MS.  GL~IERREZ:

Q.  D id  you  l i e  abou t  t ha t ,  s i r?
2 1       T H E  C O U R T:  S u s t a i n e d .
22       BY MS OU 'T IERREZ:

23 that interrogation taped on the 2gth; correct?
24     A.  Yes, ma'am.
25 Q And that's the interrogation that you've

23 Q You also told as, Mr. Wilds, that you talked
'24 to the pohce on other occasions; is that correct?
25    a A. few, yes.
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l achditted you lied?
2 A. Yes, ma'am. 2
3 Q. About several things? 3
4 A. Yes, ma'am. 4
5 Q. More things than we've had time to discuss, 5
6 right? 6
7 A. So far, yes. 7
8 MR URICK: Objecuon 8
9 THE COURT: Sustained You've had enough time 9
10 to discuss everything. 1o
1 I BY MS. Glo~I ERRK~ l 1
12 Q. Well, more things than we have discussed; is 1 2
13 that correct? 13
14 A. A few, yes. 14
15 Q And you've lied about a few things, right? 15
16 A Ye s 1 6
1 7 Q . Tiaose few things were numerous things that
L8 Detective Ritz referred to as too many mcons~stenczes to
19 deal with on the I5th of March; is that correct'?
20 A pardon me?
21    Q Those things about which you've lied are what
22 Detective Ritz discussed with you on the 15th of Ma~ch as
23 descnblng as too many inconsistencies to deal with,
24 isn't Lllat corgt~t?

25 A. 1 do not rec~Ii the terms he used to describe

Page 183
Q Is that yes?
A Yes.
Q. Okay And on those occasions you desedbcd

them as occasions on which the de)ec/ives called you up?
A. Yes.
Q. Is that correct? Was any of those cccasmns

occasions in which the detectives confronted you with
other ties?

A. On the telephone, no.
Q. Do you recall, sir, that there was a third

interview, was there not7
A. Yes.
Q. Tlmt interview took place on the 13th of April

at seven o'clock m the morning, im't that correct':
A [ believe so
Q The detectives c~me to your house at that

I7 early morning hours, did they not?
1 8  A .  Ye s .
19    Q. And they asked you and you consented to go
20 back with them to the Homicide; is that correcto
2 1  A .  Y e s .
22    Q. And you gave another statement that day, isn'l
23 that correct?
2 4  A .  Y e s .
25 Q. And that was also taped; correct?
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A. I do not belicvc so.
Q You don'tbelicvc so?
A .  N o .

4 Q You were on d~ 13th of April no longer a
5 suspect, right?
6 A I recall being taped twice.
"/ Q. No, sir, my question was on the 13th of April
8 yoR w~r¢ no longer a suspect ,  wcrc you?
9 A. No, I was still considered a suspect.

t0 Q. Well, sir, you were aware that the 13th of
I 1 April is the very day that the Grand Jury indicted my
12 client, yo~ acquaintance, Adnan Syed, do you not?
13 A No, I 'm not aware of that.
14 Q. Okay. And you'rc awarc that he bad bcen
15 arrested prior to the 13th and charged with the murder,

'16 isn't that correct?
17 A. At that time I was aware of thac
18 Q. Okay. And that he had heen arrested and he
19 has remained at the Baltimore City Detention Center?

2 0 A . Yes ,  ma 'a l rL
21 Q. You are aware of that; correct?
2 2 A . Yes.
23 Q. You've never been in the Baltimore City
24 Detention Center in relationship to this ease, have you?
2 5 A.  NO,  ma 'am.

3 agreement this momthg; is that correct?
4 A Pardon me?
5    Q. You identified the plea agreement this
6 mom~ng, isn't that correct?
7 A  Ye s .
8 Q, That's when you got charged, wasn't i l~
9 A. Pr ior  to that

1 0 Q Right prior Io that, isn't that correct'~
11 A . [ believe so, yes.
t 2 Q . You siR'ned thi~ plea agreement in the
1:3 momentous month of Septemher of this year, did you not"~

MR. Urucg: ObJection
1 5 THE COURT: TO?
1 6 MR. URICK: It's been asked and m~sweted
17 ~veral times.
28      THE COURT: Sustained
19        BY MS GIf~ERREZ

2 0 Q. Mr Wilds, that was your signature at the
bottom, was it not?

22     A. Yes, ma'am
23      MR. URICK: Objection.
2 4 THE COURT Sustained.

B Y  M S  G ' U ~ :

1

A. Yes, ma'azn. Page 186/

Q Now, sir, you identified and signed the ptea I

Page Io,Page 185
t  Q  O t h e r  t h a n  - -  s o  i t  w o u l d  b e  f a i r  t o  s a y  t h a t I
2  on  the  13 th  you  wc ie  a  much  more  re laxed  guy ;  i s  t ha t 2
3  co r rec t? 3
4  A .  N O . 4

Q. And that was the fgnature of your lawyer'?
MR URICK: Objection
THE COURT: Sust~tmed.
BY MS. GLrrlfiRREZ:

No .  You  were  s t i l l  an  up t i gh t  guy  - -
Yes.

--  about these events?
Yes.

You were st i l l  concerned about being charged?
Yes.
And  you  weren ' t  cha rged ,  s i r,  i n  Ap r i l ,  wc te

Nos ma~ aiTL

And you weren't charged in May?
Hmm, I do not believe so.
Well, you know whether you were or not, don't

~ $ .
MR. URICK: Object ion.
BY MS. OUTIERREZ:
That's not something you easily forget, is it'?

22 AYes, l 'm not aware ofthe specific date I was
23 charged.
24 Q. But you'reawarewhenyougotcharged, weren't
25 you?

5 Q. Now, Mr. Wilds, we'll get back to the pica
6 agreement. On the 13th when you gave another interview
7 at the tIomicide Unit, sir, that wasn't taped?
8 A. The 13th of which month?
9 Q  T i m  1 3 t h  o f  A p r i l

1 0 A .  Oh .
I 1 Q. q'hat wasn't toped, that interview that your
12 recollection is was not taped. Were you again confronted
13 about other inconsistencies about what you had said on

114 either the 28th that was taped or on the 15th of M~rch
15 that was taped?

1716

A Yes~ ma*arr,

Q. Okay And you again at tempted to explain to
18 the detectives what all of the~ inconsistenctes were;
19 correct?
20 A, Yes, ma'am.
21 Q And at that potht they already knew who Jen
22 WaS, right?
23     A Yes,  ma 'am.
24    Q On the 13th of  Apr i l  at  the second interv iew

25 you had attempted to clear up things that they had
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I questioned you about?
2  A .  C o r r e c t .
3 Q. And that they questioned you about on tape in
4 a manner that clearly accused you of Lying to them at
5 first; correct?

A, No, ma'am.
? Q On the 15th of March, sir, you admitted that
8 you Iied to them --
9      A Ye S ,  m a J a m .

Q -- did you not? That was after they
11 confronted you with having lied to them, was it not?
] 2      A .  Ye s ,  m a ) a m .

Q So that when you answered their questions, you
t4 knew that they knew that you had lied; is that correct?
15      MR. URICK: Objection.
16      TILE WITNIESS; COH~Ct.
17      BY MS. GUTLERREZ:
18 Q Bat yea hadn't admitted lying to them before
t9 then, had you?

A Pardon me?
21 Q You hadn't admitted lying to them before the
22 15th, had you?
23      A .  NO)  ma 'am.

24 Q. On the 28th of February after, and that
25 conversation that began or began started to being taped

Page 189
1 at one-thirty in the morning lasted for a very long trine,
2 did it not?
3 A Yes, ma'am.
4 Q Yes. Hours and hours and hours; correct7
5 A Yes) ran)am.
6 Q And on tbe 15th wben you were agath brought
7 down, that conversation, also taped, also lasted for

hours and hours and hours, did it not?
A. Yes, ma'am.

10 Q Now, sir, you said that your friend fen
11 Pusazeri, your good friend Jen Pusateri whose name you
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1 A I betieve so, yes.
2    Q Now, sir, you were aware, were you not1 thal
3 your good friend Jennifer Pusateri appeared at the
4 Homicide Unit of this city's Hormcide Unlt on the 27th of
5 January, were you not?
6 A. No, ma'am, l was not
7    Q You we.re aware that when she appeared at the
8 tlomictde Unit she appeared with a lawyer9
9 a. No, ma'mm, I was not.

l0 Q. We~ you not? And she was already angry at
[ 1 you, right?

1 2 A Yes, ma'am.
13 Q, On the 27th, right?
14 A Yes, ma'am
15 Q. She had heen angry and not speaking to you for
16 a period of time that almost equaled seven and a hal f
17 weeks at Ihat point, dad it not?

MR URICK: Ob)ection
19      T] IE COURT: Sustained
20        RY MS. GUTIERREZ;
2I    Q. The tune period m which she didn 't speak tt~
22 yOU staged on the 1301; correct?

2 3       M R  t m l c K :  O b j e c t i o n .
24      THE COURT: Sustained.
25       BY MS. GU~ERREZ:
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l Q. Mr. Wilds, when you were asked about what you
2 had lied about on the 28th, fennifer Pusateri was number
3 one on the list, was she not?
4      MR. URtCK: Objection.
5       T H E  C O U R T:  S u s t a i n e d .
6       B Y  M S  G U T [ E R R ~ Z :
7 Q. You would not be surprised now to know that
8 she spoke with the detectives the day before that middle
9 of the night taped interview, would you?

i 0 MR, URICK: Objection.
i I "i~E COURT Overruled.

12 kept out to protect her, remember that?
13 A . Yes, l '~aJal'o.
[4 Q. That she was angry at you; correct?

'15 A. Yes, ma'am.
16 Q And wasn't speaking to you; correct?
17 A Yes, ma'am.
18 Q. And her anger related to the events that
t9 occurred on the 13th?

2 0 A  Ye S ,  m a ' a / l l .
21 Q. Okay. And those -- the 13thof January; is
22 that correct?
23      A ,  Ygs ,  roB)am.

Q. Okay. And those events had occurred about
25 seven weeks before; is that correct?

12      THE WRYNESS: I'm sorry, could you -
13       BY/yrS. OUTIERREZr
14 Q You wouldn't be surprised to now be teld that,
t5 would you?

1 6 A . NO,  ma 'am,
17 Q NO. Because she's no longer mad at you, is
~8 she?

A.  NO.
Q. She still speaks to you, does she not?
A.  Yes ,  r r i a ' a rn .

22 Q. And you still consider her your best friend?
A.A. very goed friend, yes.
Q. Now, the second time that you spoke to them,

25 the time when they confronted you with your cartier lic~
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5
6
7
8
9

19
I1
12
13
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you then told them the truth; correct?

A The second time?
Q. The second time --
A . Not file complete truth.
Q. -- on the 15th of March; correct?
A . No. ma'am, I did not.
Q. You didn't tell them the whole truth?
A No, ma'am, I did not.
Q. Yea again lied to them; correct?
A Yes, ma'am.

I  l i eso r  no t?                                   Page  I94
2    A. I'm not aw~¢e That'sthelrjob. i'mnot --

Q At a time when they had it on tape; correct?
A. Yes, ma'am.
Q You lied the first time and you attempted to

14 correct some of those lies, right?
15     A. Yes, ma'am.
16 Q. But you again lied about other things, isn't
~7 that correct?
1 8     A .  Ye S ,  r / l a ' a n L
19 Q. And that's why they again attempted to

confront you with those lies a month later on the 13th,
which was a Tuesday, of April, isn't that correct'?

A Yes, ma'am.
Q So you lied to them on the 28th; correct?
A Ye s ,  m a ' a r r t .
Q And you lied to them on the 15th of March;
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correct?

A Y C S ~  m a ' a m .
Q. And, of course, on the 13th of April you lied

to them about other things, did you not?
A No, ma'am, 1 did not.

6 Q They hadn't caught up to all of the lies,
7 ~ the new ones that you told them on the 15fl-
8 had they?
9 A. I have no knowledge of that, ma'am.

I0 Q. Right, because they didn't -- they confronted
] l ~ didn't tell you all of the things that you

3 Q. So it's their job to catch you up di your
4 lies; correct?
5    A That's their job to ~ecite whal I say, yes.
6    Q. It's easier for them to catch you in lies that
7 they record, is it not?
8 A Yes, ma'am
9 MR. URtt:K Objection
I 0 BY MS. GUTIERR/~:
l I    Q. And it's easier for them to catch you up in 
I2 lies when they have other w~messes who spee, k to them, is
13 it not?
14 A. No, ma'acrg it's not.
15 Q h's not?
1 6 A . NO, ma'am, it's not_
17 Q. That's your testimony today7
1 8 A , Yes, ma*~'n,
19 Q And, sir, when you spoke to them on the 13di
10 what things did they ask you about?
l I A. Just specifies of whe~ the oe{l phone was
12 Q The eelI phone, die cell phone that you've
23 said Adrian Syed gave to you on the 13th --
24    A He did not give it to me.
25    Q --of January? Hedidn'tgiv¢ittoyou. He

12 knew you had lied about?
f3       MR.  ORICK:  Object ion.
14       E l y  MS.  GUTIERREZ:

15 Q. Correct?
THE COURT: Overruled.

17 THE wrrNEss: No, ma'am, they did not.
18 BY Iv~ OUTIERREZ:
19 Q. No, they didn't because they hadn't caught
20 them all; correct?

A Hlnm, I'm not aware of that'
Q You don't know whether they caught all of your

lies or not?
A. pardon ms?
Q. You don't know whether they caught all of yottr
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I just ICR it in the car, isn't that correct?
2  A .  C o r r e c t .
3 Q. "12mt 's what you td id d ie datect ivcs the second
4 time you lied to them, im't that correct, on the 15th of

5 March?
6 A .  T h a t  w a s  m y  s t a r t ,  y e s
7 Q. That was your statement that he, your
8 acqu~ntance, just left it in the ear, isn't that
9 correct?

1 0 A Yes,  rna'~r~.
I I Q The fundamental d~fferences between the first
i2 time you lied and the second rune you lied, now may we
13 assume Mr. Wilds that you lied the second time to correct
14 the lies of the first time; correct?
15    A. No, ma'am.
m6 Q You intended them to helieve you the second
17 time, did you not~
18     A.  NO, ma'am

19    Q. So you lied to them in such a way that you
20 expected them to think you we~ tellthg the truth?

A. Could you rephrase that question? 1 don't
understand that.

Q When you lied to them the first time on the
28th of Februnt% you intended diem then to believe you,
did you not?
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I ~ YC$~ R'~a'am.
2 Q You lled convincingly, did you not?
3 A I don't know.
4 Q Well, you wanted them to believe you, did you
5 not?
6 A YeS,  ma ta~ ,
7 Q You intended for them to believe you; correct?
8 A Yes, ma'am.
9 Q Andonthe 15th of March when you were
tO confronted about your lies curlier, you've told us you
1I also lied again, isn't that correct?
12 A. I'm not understanding. I'm sorry.
13 Q. Sir, you just finished telling us that you
t,) lied to them at the second interview; correct?
1 5  A  C o r r e c t ,

Q. You did that imemlonally, did you not?
1 7  A .  Y e s .

Q You chose to do so, did you not?
19 A .  Ye s ,  m a ' a m .
20 Q. Nobody made you lie? You chose to lie, did
21 you not?
22     A. Yes, ma'am.

Q. And when you lied the second time, just like
when you lied the first time, you intended for them to

25 believe you, did you not?
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A Ye s ,  m a ' a m .

2 O Okay. That they should believe your lies;
3  co r rec t?
4     A. Yes, ma'am.

Q, And prior to telling them a second set of lies
you tried to correct the firsl set of lies; correct?

A,  Yes ,  n2a '8 / IL
Q. And one of the things you did was to describe

9 that, oh, 'there was a new ]ocation for the trunk pop;
10 ColTecI?
I t  A The  t runk  pop?
12 Q. The trunk pop.
t3 A. The disclosttre of the body, yes.

Q. Well, sir, there was only one trunk pop,
wasn't there?

1 6      M R .  U P d C K :  O b j e c t i o n .
1 7       T H E  C O U R T:  O v e r r u l e d .
18      THE WITNESS: Pardon me?
19        BY MS.  GUTIERKEZ:
20 Q. There was only one trunk pop, wasn't there?

A. The disclosure of the body, yes.
2 2

23 Mr. Wilds?
24       MR.  URICK:  Object ion.
25      THE COURT: Sustained, susminedi

Q. Them Was only one mmk pop, was there not,
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] BY MS. GUTIERREZ:
2 Q. You understand Ltxo term trunk pep. do you nots
3 MR. UP.leg: Objection.
4 THE COURT: Sustained.

; 5 BY MS. GUTIERREZ:
6 Q. Mr. Wilds, was there mcm than ore occasion m
7 which the trunk of Ha~ Min Lee's car was popped open and
8 you viewed the body? Yes or no.
9 A No, ma'am.

10 Q So there was only one occasion, right~
I 1 A Yes, ma'am
12 Q Okay And that occasion only took place at a
13 single location, isn't that correct?
1 4 A. Y~g, ma'am.

1 5 Q. And the fLrst time yOU told them it was at
1 6 that Franklintown Edmondson Avenue address; correct?
1 7 A, Yes,  naa'am
1 s Q The second tlme you told them it was alleged
19 to have happened at the Best Buy; is that correct?
20      A .  Yes ,  ma 'am.
21  Q .  A l oca t i on  w i th  wh ich  you  a re  fam i l i a r,  t s

22 that not correct?
23     A ,  Excuse  n~ ,  yes ,  ma 'am
24    Q. Yes.  And that  locat ion is  d i rect ly  off  the
23 interact ion of  Belmont Road which is  the cominuat lon of

Page I99
I Ambassador Road as it runs into Security Boulevard, ~s it
2 no~?
3  A .  l 'm  no t  aware  o f  t he  s t ree t  name hu t  - -
4    Q WeLt,  tar,  you're aware that  r ight  across

5 Security Squa~ Bouievard is Secumy Square Mall, isn't
6 that correct?

7     A.  Yes,  l 'fla 'Rra
s Q And that right down the street is Westview
9 Mall; correct?

10      A .  No ,  ma 'am.
I1    Q. I 'm sorry,  Westv iew Mal l  is  off  or-  Route 40;
12 correct?
13     A Y~ ,  ma 'a .q3 .
14 Q. You can get to WesWicw Mall by going over
15 Rolling Road; ccrrect?
1 6     A N O ,  m a ' a m
1 7 Q. Right at the top of Security Square Mall. Are

1 9  A .  Ye s ,  m a ' a m ,  l  a m .
to  Q .  You  know where  Ro l l i ng  Road  i s  - -
2 1  A .  Y c ~ .

Q. -- and Security Square Mall is, do you not')

A. Yes, ffl~)aJIL
Q. And you know that Rolliag Road intersects with

Route 40, do you nOt?

Page 196 - Page 199



Conden~lt lT M

Page 200
I A. Yes, ma'am. I not?
2 Q At the other end; correct? 2  A Yes ,  ma 'am.
3 A. Yes, ma'am. 3 Q. And it took you going on several different
4 Q. And that below Rolling Road and Route 40 is 4 routes, did it not?
5 the heltway again, isn't that correct? 5 A Exeuseme, yes, ma'am.
6  A .  No ,  ma 'am. 6 Q And it described yeur stepping at times, did
7 Q. The beltway crosses Secttrity Square Mall, does 7 it not?
8 it not? 8 A Yes, ma'am
9 A. Yes, ma'am. 9 Q. And leaving l-Iae's car at various IoeatLons't

;0 Q Below the Best Buy? 1o A. Yes, ma'am.
11 A. Yes, ma'am. I 1 Q. Okay. And leaving it, meaning you and Adnan
12 O And the beltway crosses Route 40, does it not? 12 then rode around in his car; is that correct?
13 A. Yes, ma'am. 13 A. Yes, ma'am.
14 Q. Below the intersectton of Rolling Roadand 14 Q. At no point during that ume did Mr Syed
15 Route 40? 15 consult with a map, did he?
16 A. Closer to the city, yes. 16 A. No, not to my knowledge
17 Q Clesertotheeity. Sohelowif? 17 Q. And from the observations that you describcd
Ig A. Yes. 18 in the statement in which you lied, he never consulted
L9 Q Okay. Tlmse are all loeations with which you 19 about a specific location, didhe?
20 are intimately familiar, are you not? 20 A. No, ma'am.
21    A. lntimatelylwouldn'tsay, butyesI'm 21 Q. No He ncver consultcd you or asked you whcre
22 familiar with them. i22 togo; correct?
23 Q. You don't need a map to get around there, do t23 A. No, ma'am.
24 you?
2 5  A .  N o .
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24    Q But it was clear from what you observed that

251 he really didn't have an idea where he was going or where
Page 201 Page 205

he wanted to end up, did he?

9
I 0
t l
12
13

1 4
15

MR. URICK: Objection.
THE COURT: Sustained,
BY MS GOFIERR~:

Q. You used to work right up lhc street above
5 Roiling Road and Route 40, did you not?
6 MR URICK: Objection.
7 THE COURT: Sustained.
8 BY MS. GUTIERREZ:

Q Sir, did you work at the Petsme.r~ which is
located directly above the interseetlon of Rolling Road
and Route 40? Yes or no

MR. UPdCK Objection,
TIlE COURT: Sustained,
BY MS GUTIERREZ:

Q Mr. Wilds, you described on 1,he first time
16 that you lied to the police riding around with Adnan Syed
17 in his car, did you not?
18    a Hrmn-- at what poinO
19    Q Do you hsve In think about that, sir?
20    A. At what point?
21 Q. At any point?
22    A. Yes, I rode in the vehicle with him
23    Q And the description that you described mding
24 around took you and him, according to that first
25 stategn~nat in which you lied, all over the city, did it

A No, ma'am, he did not.
Q You described, sit -- now, those two days are

4 important days for you, are they not?
5 h. Which two days?
6 Q. January 12thand January 13th?
7 h Yes, ma'am.
z Q One's your birthday, right?
9 A. It's just another day, but yes, ma'am.

tO O. But it ~s your birthday?
11 A YeS, rl~a~am,
12 q . You don't forget it, do you7
13 A . N o .
14 MR. UPdCK: Objection.
15 THE COURT: Sustained.
16 BY MS. Gu'rIERREZ:
17 Q, And you described at least in one of the
18 statements in which you lied celebrating that birthday,
19 did you not?
2 0  A .  Y e s .

2I Q. Okay. Because that's something you do
2 2  A .  Ye s .
23 Q. -- do you not? Even though it's just another
24 day?
25 A. Sometimes I do, yes.
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I Q The fhst time that you lied, sir, you
2 deserth~d that all events occurred exclusively on the
3 13th; is that correct?
4 A, YeS, ma'am.
5 Q. And ~ second statement in which you lied you
6 dascrthed some of those events as occurring on the 12th
7 on your birthday; correct?
8 A Which events?
9 Q. Any of the events. The first lime you said

10 none of them occurred on the 12th, right?
11    A. Correct.
12    Q. The second time that you lied to the police,
13 you described some of dram a.~ occurring on the ] 2th, did
14 you not?
1 5  A .  O n e ,  y e s
I6    Q One. And one of the thlngs that's aIleged to
17 have occurred on the t 2th is that you went shopping on
lg the 12th, isn't that correct?
19 A I  do  not  reca l l .
20    Q Sir, do you recall being asked by Detective
21 MacGillivary who asked you to start, starting w~th the
22 12th and your answering, hrnm, on the morning of the 12th,
23 I had left out, went shoppin8 with a friend of mine, an
24 ex-friend of mane and w¢ ah -- I just believe went to
15 Wal-Mart I picked up tittle things It was my
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I birthday Hmm. he dropped me at my house and returned to
2 school. Do you remember that?
3    A Yes,  ma 'am
4    Q. And then yea also tho went on to discover
5 that that was the day, the 12th, your bir~aday, not the
6 t3th your girlfriend's birthday, hut your birthday that
7 Adnan, your acquaintance, on the 12th tom you ahead of
8 time that he was goin8 to kill Ha(: Min Lee, do you
9 remember that?

I 0 A, Pardon me?
I t Q. You didn't understand what i said?
12 A l'm not understandalg your question, no.
t 3 Q Okay, sif, let sce if l can simplify You
14 told the?tl the first time you lied that all of these
I$ events occurred only on the 13th. your girlfriend's
16 birthday, right?
1 7  A .  C o r r e c t
t8 Q.A. day that you wouldn't  forget, r ight?
1 9  A .  C o r r e c t
20 Q. And that the only stgniflcant tluag that
21 occurred on the 12th was a late night phone call from
22 Adnan to set up that you would hook up in the morning; ~s
23 that correct?

A Correct.
Q. But that no events relating to Hoe Min Lee
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1 occurred on the 12th; correct?
2 A. Correct
3 Q. And you had no other conversation; correct~
4 A. I don't recall. We had other conversation hut
5 not permaning to H~ Min Lee, no.
6 Q. Well, sir, you were asked by the police on
7 the f'trst occasion in which you lied to give up all
8 information that eoneemad Adnan and Hae Min Lee, were
9 you not?

1 0  A .  Ye s ,  m a ' a m
It    Q. And the first time you were asked you lind
12 about some significant things, did you no:'?
[ 3 MR. URICK: Objectiotl
14 Pd E COURT: Overrated.
15 THE Wla'r~F-qS Yes, ma'am
16 fly MS. GUTIERREZ:
17 Q. Yes. And, gir, the second time that you lied
18 to them on the ccc.aalon in which they confronted you
19 about your previous lies, you lied to them again;
20 correct?
21     A. Yes, ma'am.
22 Q Well, one of the second set of lies that you
23 told them contained that you now said you went shopping

with an ex friend whom you later dropped off at school,
25 did you not?
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1 A Yes,  ma*am.
2 Q. Okay. And you don't  distrust the recordings

! 3 that were made of those con'~ersations, did you?
4 A. No, ma'~:ll.
5 Q. No. Andso, six, the second set of lies
g included a story that on the 12th. a day hafbrc your
7 girlfriend's birthday, on your birthday, your
8 acquaintance on the first time you had his car told you
9 that he was going to kill his girlfriend; correct?

I 0 A I recal l  so, yes,
11 Q. Yes, And that's not so hard to recall, is it?
12 MR. URICK: Objection.
13 THE COURT: Sustained.
14 BY MS. GUTIEP,.RFI:
t 5 Q Mr. Wilds, that 's a pretty significant
I 6 differet~ce, isn't it?
t 7 A I would say so.
~8 Q Yes. That you had 24 hours notice ahead of
29 time of an acquaintance of yours sta~ed intention to kill
20 a person you knew; correct?
21 A. Yes, ma'am.
22 Q. And you also in the second statement in which
23 you lied to the police told them that on the 12th you
24 didn't believe yottr acquaintance; correct'?
25     A Yes,  ma 'am.
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1    Q. And you told them again that the putgose of
2 your having the c~r, sir, was to help Achaan; correct?

A I do not recall
4 Q. Youdon'trecailwhatyoutoIdthem You
5 don't recall whether you needed the car to help him?

A I mean, l recall a conversation that evening
Q. Well, sir, you recall your conversations with

8 the police, do you not?
9      MR. UalCg_ Objection.

1 0 THE COURT: Ovemxle, d.

THE WITNES,5: Y~, ma'am.
1 2 ~Y MS. GUTIERREZ:
13 Q. Okay. Now, the next set of things in the
14 second statement in which you tied, you said that on the
15 12 th although you thd not believe your acquaintance, you
16 coiled up your good friend .lea Pusateri?
17 A. On which day?
18 (2. On the 12th?
19 A. On the 12th,
20    Q. The day that we're talking about?
21    A. Okay
22 Q Is that an okay yes, that's what 1 dtd, sir?

A N o ,  m a ' R m
24 Q No. Szr, do you recall that you told the
25 police that you did that?
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t A No, ma'am.
2 Q. No. And it's kthd of hard to keep track of
3 when you lie so regularly to the police --
a MR URICR: Objection.
5        BY MS.  OUTIERREZ:

6 Q. - -  is  i t  not?
7 THE COURT: Sustained.
8        BY MS,  GUTIERREZ:
9 Q Mr. Wilds, you did tell them that though, did

l0 you not?
I ] A. Tell them?
12 Q. That you paged yottr friend.Jen on the 12th?
t3 A On tbe 12th, yes.
14 Q. Yes. You didthll ~-nn diat? That's not so
15 hard to remember, is it?
1 6 A. No, ma'am.
17 Q. And that you told your good friend that your
18 acquaintance had said he was going to kill his
19 g~-lfriend?
20 A. I do not recall that conversation.
2t Q You don't recall tel l ing them that?

A, The police?
Q. Yes,
A .  Yes~  ma 'am.
Q Okay. But you just don't recall all of the
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l details of what your lies were?
2      MR URICK:  Object ion.
3       T H E  C O U R T:  O v e r r u l e d ,
4      THE WITNESS I'm sorry, I do not recall.
5      BY MS. GUTIERREZ:
6 Q. You don't recall that particular delail?
7 A. I do not recall the conversafion. Irecall
8 speaking to thc police, yes.

I  9 Q Wel l ,  s i r,  ld idn ' taskyoui fyourecal led
'10 the conversation. I asked if you recalled telling the
It polioe that?
12    A.  Yes, ma'am, I do.

Q. Okay. So you told the police that on the
14 ] 2th, that on yogin" birthday that you went shopping with
15 Adnan; correct?
1 6  A .  Y e s .
17 Q. And thai you then later dropped him off at
~8 school; correct?
1 9  A  Y e s .
20 Q And that you then later paged your good friend
21 fen;  COII~ct?
2 2  A .  Y e s .
23 Q And that you told your friend Jen twenty-four
24 hottrs ahead of your best friend Stephan ie's birthday that
25 your aequaintanee was gumg to kill his girlfriend,
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I right?
2 A, I told the police.

Q. You did tell the police that, right?
4 A. Corntct.
5 Q. That's not a surprise to you that ym asking
6 you this, is it?
7 A . NO, ma'am.
8 Q. Because you did tell them that; correct?
9 A , Yes,  n la 'arn.

t o Q. And you know that there was a tape recorder
I t rolling?
1 2 A . Yes ,  ma 'am.
t 2 Q. Correct?
1 4 A Yes, ma'am.
I5 Q. And you know that there's a transcript made of
16 what you told them, isn't that correct?
1 7     A ,  Ye s ,  m a ' a m .
18 Q. Because you've had an opportunity to review
19 ~ t rat lsc~pts of  beth occasions that  were recorded in
20 which you lied to the police, isn't that correct?
2 1      A .  Ye ~ .  m a ' a m .
2 2 Q. Yes. And you have in, fact, reviewed the
23 transcripts of both occasions, isn't that correct?

]24 A .  NO,  ma 'am.

25
Q. Ma'. Wilds, you knew all of the lies lhat you
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I told them on the first time; correct?
2 A . Y¢$, ma'anl,
3 Q . B u t  ~  d i d n ' t ,  r i g h t ?
4 A . That's speculation.
5 Q . Okay. And you wouldn't speculate on that,

9
BY MS. GUTIERREZ: 10

Q. Mr. Wilds, you know the lies that you told I 1
12

6 would you?
7 A. NO.

MR. URICK: Objection.
THE COURT: Sustained.

8
, 9
t O
I t
12 them on the second time; correct'?
13      MR URICK: Object ion.
14 THE COURT: Overruled.
]5       THE WITNESS: Yes, ma'am.
16       BY MS. OUTIERREZ:
1 7  Q .  B u t  t h e y  d o n ' t ?
18 A. That's speculation.

Q That 's speculat ion. And on the third t ime i t19
20 wasn't recorded, so it was much easier to lie, was it

Page 21,
1 did you not?
2 A.  [  do  not  reca l l

Q. You don't recall that you spoke to her about
4 that?

A No, I  don't :
Q You are aware, sir, that there were cameras at

7 Best Buy, were you not?
8 A. I believe so, yes.

Q. Yes And that's a location that's familiar to
you even back then; correct?

A Yes, ma'~II .
Q. And tirol location you were not yet aware

13 whether or not anybody had looked at those cameras, were
i4 you?
15    A NO, ma'am.
16    Q. There was nothmfl particular that you sought
17 to protect about the location of Fratlkiintown ~.nd
18 Edmondsoa Avenue, was there?
19    A. I &m not underst andin8 you
20 Q. Well ,  you didn't  own i t ,  did you?

21 not?
22 MR UPdCK: Objection.
23 THE COURT: Sustained.
~4 BY MS, GUTIERREZ:
25 Q NOw, sir,  you described for them -- you

21     A. No, ma'am.
22    Q. And based on what you were telling us noththg
23 happened there, right?
2 4  A .  C o r r e c t .
25 Q And there weren't any carrea'as, mght ?
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described for them once --

2 THE COt.raT: You have two minutes
3 MS GLrr~RRaZ: Thank you, Your ltonor.
4         B Y  M S .  G U T I E R R E Z ~

5    Q. That you were concerned about telling them
6 about the Best Buy, remember that?
7 A NO, ma'am, I do not
8    Q Well, you were concerned about telling them
9 about the Best Buy, were you not?

10 A. Yes, ma'am
I I Q. Edmondson and Franklintown have no special
t2 significance for you, did ]t?
13 A No, ma'am.
l a Q . It was in Baltia'nore City; conect?
15 A . Yes, ma'am
16 Q . It was near some strips, places that deal
L? drugs, right?
18    A Yes, ma'am.
19    Q It's a dangerous place, rlght?
20     A Yes, ma'am
21    Q. And there were no wsiblc cameras recording
22 the events; correct?
23     A. NO, ma'am.
24    Q You had a subsequent conversation vath Ion
25 Pusaterl your good friend about the cameras at Best Buy,
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A At that location?

2 Q. Yes.
3 A. Not to my knowledge, no.
4 Q And you weren't concerned about protecting it
5 in any way, were you?
6     A. NO, ma'Bm.
7 Q.  Okay.  Now,  you sa id  you dropped Adnan o f f  a t
8 his school; correct?
9  a .  A t  w h i c h  t i m e ?

i 0 Q. You dropped him off twice; correct?
11     A. No, ma'am.
12 Q. And the first t ime you spoke you dropped him
13 offtwo t imes, did you not?
14 A. Once for practice and once after we shopped,
15 yes.
16 Q. Okay. So two thnes?
17 A. Correct, I 'm sorry.
l g Q. And you said that he said he needed to be
19 seen; correct?
2 0  A .  Y e s .
2 1  Q  We r e  y o u  s e e n ?

A  Ye s .
23 Q. Yes. And can you name anyone you saw during
24 that time?

25 A.  I  be l ieve Wi l l  was out  f ron t  when we went
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t inside.
Q Will. And what's Will's last name?
A I don't know.
Q. ls he somebody tbat you know from the school?

5 A. He was one of Adrian's team mates.
6 Q. So temrn mates meaning on the track team?
7 A. Yes.

Q So he would be easy enough to find, would he
9 not?

10 A. He should be.
11 Q Okay.  And you saw him?
1 2     A I  s a w  h l m ,  y e s .

12 Q And he is a name, of course, since you were
14 trying to correct one lie that you brought to the
15 detective's attention the second time you're speaking to
16 them, right?
t7 A I  do not  recal l .
18 Q His name doesn't appear anywhere in the
19 t ranscr ipt ,  does i t?
2 0  A  I  d o n ' t  k n o w .  i h a v e n ' t - -
I I Q .  Anyone  e l se ' s  name o f  whom you  saw?

THE COURT: " l 'nank you,  Ms. Gut ierre 'a
Any  red i rec t  f r om the  S ta te?
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t A Okay.
2 Q Have you had a chance to look at that line?
3 A, Yes.
4 Q. Can you identify that mmaher?
5 A. That is my telephone number.
6 Q. I'd ask you to mark that with this magic
7 marker if you would, please?
8 A (Witness complied with request.)
9 Q And what time does it indicate lhat that call
tO was mad~ to your number?
I t  A .  9 :18  p .m.
12 Q. And would that be consistent with your
13 recollection of the time that the defendant called you on
14 the night of the 12th?
i 5  A .  Ye s ,  s i r .
16      MR. URICK: I'd like to publish that to the
17 jury, Your Honor.

THE COURT: What exbabit is this?

M R U R I C K :  E x t r e m e l y  b r i e fl y,  Yo u r  H o n o r.
REDIRECT EXAMLNATION

I9      MR. URICK: This is exhibit 31.
2 0       T H E  C O U R T:  T h a n k  y o u .
21      MS GUTIERREZ: May I see the exhibit, Mr.
22 Uriek?
23      THE COURT: Have you seen this before, Ms.
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B Y  b t R  U R I C K

2

3    Q. Mr Wilds, the defense showed you and we've
4 skowed you this statement which is marked for as
5 identification State's Exhibit 34?

A Yes
Q Tile defense had you look at my 24 which has

8 the telephone number 301 ~and you identil~ed that

24 Gut ierrez?
2 5 MS_ GUTIERREZ: NO, Your Honor.
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MR- URICK: She's ~en it, both when we entered

2 it into evidence and on a day when we provided discovery
3 1 think they have a copy of the complete exhibit. I
4 remember making them.
5       THE COURT: 1 didn't think it was a surprise.
6      MS. OLrrmP.gaZ: It is a surprise I have not
7 seen this exhibit. What I'm Iooldng at is now marked
8 into evidence and I have not ~a it.

9 number Whose number is that?
10    A. Phil Mendez.
11    Q. And that's the nmnber that takes place sixteen
12 minutes after the call to Ms Dcnisha~
13 MS. GUTIERREZI Objection
1 T H E  C O U R T  Over ru led
15 BY MR. URICK:
1 6 Q What was the name again?
1 7 A Phil Mendez.
18 Q. M~e-n-d-e-z?
19 A I believe.

ilO Q Now, I m go ng o show you what s already m
!1 evidence as State's Exhibit 31 which is -- this is

~2 derived from -- this is the 13th. This has the 12th,
23 13th, and 14th on it. I'm going to direct you to focus
24 you to phone calls that v~r¢ made the 12th of lanuary and
25 ask you to look at line number ten?

9 THE COURT it's not in evidence?

MR. URICK: That is the certified copy of the
I I AT & T records that was entered to by stipulation
t2      THE COURT: On Decea~ber 10.  Yes,  i t  was,  on
13 Decemhea- 10th
1 4 T H E  C L E R K :  I  h a v e  i t  i n  e v i d e n c e

15       THE COURT: Ms Gutierrez, it's not a surprise
16      MS GUIIERREZ: What [ was looking at did not
17 appear to be marked in evidence. I have not seen it
lg      THE COURT: It's in evidence by your agreement,
19 Ms GuUerrez.

MS. GUTIEP.REZ, Judge, 1 agto:d to the
ZI admission of evidence upon -

~  C O U R T :  C o r r ~  u p ,  c o L ! r i l l ,  c o n 1  u p ,

23 (Counsel and the d~fendant approached the

24 bench, and tlm following ensued:)
25      THE COUP.T: MS. Gutiea-rez, if you am going to
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t  s tand  the re  and  I i e  t o  j u r y  abou t  someth ing  tha t  you
2  ag reed  wou ld  come in ,  - -
3 MS. GUTIERREZ: Judge, --
4 TI lE  COURT:  I 'm  no t  go ing  to  pe rm i t  you  to  do
5 that .
6 MS. OUTIERREZ: --  the fact  that  I  agreed --
7 THE COURT:  Tha t  was  a  l i e .  You  to ld  a  l i e .

Page 22~
1 Q. -- what, if anything, did the defendant tell
2 you was significant abom the parking tot at Best Buy?

3    A He told me that's where he and Ms. Lee u~:d
4 have to ~ex.
5    Q. In the conversations I've had with you we've
6 discussed the times that these events occurred, have we
7 not?

g  I 'm  no t  go ing  to  pe rm i t  you  to  do  tha t .
9 MS GUTIERREZ: That 's  not  a l ie,  Judge, and I

I 0  resen t  t he  imp l i ca t i on .
11 THE COURT: I t 's  a l ie because i t  was by
t2 agreement.
t 3       MS.  GUTI I~RREZ;  By  ag reemen t  doesn ' t  mean  tha t
t4 I  have seen i t ,  and so i t  is  not  a l ie.
15 THE COURT; I  assume --
] 6 MS. OUTIERREZ: And so I  resent that
17 implication.
] 8 THE COURT: I  assume -*  I  assume that  you

19 didn' t  agree --  that  you've seen what you agreed --
2 0 MS. GUTII~RREZ: I  agreed to the admission of
2t  cel l  phone records because f  d id not  care.
2 2 THE COURT: (Inaudible.)
2 3 MS GLrr lERREZ: [  had not  looked at  them. 1
24  had  no t  seen  i t .  I t  i s  no t  a  l i e .
2 5 T I lE  COURT:  D idn ' t  you  know wha t  was  i n?
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MS GLrHERREZ: Judge, I krlew it was the cell

phone records.
THE COURT: ~ut y~u ~.ad them

4       MS. GUTIERREZ: "[]2ey didn't concern me on any
5 other date.

T/tE COURT: You read them
7 MS. Gb~rTERREZ t had not, Judge. Other
8 members of my team may have 1 have not, and I resent
9 your [mphcat ions.

10      THE COURT: Please be quiet  Please he quint .

11       MS. GUTII~RRItZ: It 's very hard to be quiet when
12 a court is aceusdig me of lying.
13       THE COURT: When your - -  when your conduct  lays
ta a basis for it, then I will accuse you of it
15 MS. GUTIERRF2: Judge, you are accusing me of
16 lying based on assumptions that you have no busy of
17 making.
18       TrIE COURT: (inaudible) he.sis of your conduct.

8  A Y e s
9 Q. Are you very good at recalling exactly what
I0 r2mes things ocevared?
I 1 MS. GUTIERREZ Objection.
1 2 THE WI'I'Nfi.qs: No, I'm not

13       " r i le  COURT: Overnaled
14         BY MR URICK:
15    Q Now, when the defendant was dr iv ing to haakin
16 Park, were you in the car with him to know how he
17 navigated to get there?
18 A NO, 1 was not in the vehicle.
19    Q. Now, when Woodlawn sradents need someone to
20 obtain marijuana, they need someone who can go into the
21 city to purchase it, de they not?
2 2  A .  C o r r e c t .

MS. GUTIERREZ: Objection.
2 4 THE COURT: Sustained as to (OlTd.
2 5 BY MR URICK:
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1 Q. Now, why did you go along with what the
2 defendant asked you to do ~hat day?
3      MS. GUTIERREZ: Objection.
4      THE COURT Sustained as to form.
5        B Y  M R  U R I C K :

6 Q. Why did you do what you did that day?
7       M S  G U T I E R R E Z :  O b j e ~ i o n .
g      THE COURT: Sustained as to form.

9       B Y  M R .  U K I C K :
10 Q If the defendant was only an acquaintance, why
l] did you go along with what he asked you to do that day?
12     MS. OUTIERREZ: Objection.
13      THE COURT: Sustained as to form,
1 4       B Y  M R .  U R I C K :
15 Q. What was the defendant's demeanor when he said
16 I  d id i t?

1 7
Mg. OUTIERREZ: Object ion.  I t 's  beyond the

t8 ~ope.
19 Go back.

(Counsel and the defendant returned to the
N trial tables, and the following ensued:)
22       THE COURT: YOU may publ ish the exhibi t

!3        BY MR. URICK:
Q .  M r  W i l d s , - -

2 5  A  Y e s ,

1 9       T H E  C O U R T:  O v e r r u l e d .

20       T I4E  WITNESS:  He  bad  k ind  o f  a  t housand-ya rd
21  s ta le  t o  h i i n .
22        BY MR.  URICK:
2 3  Q  W h a t  d o  y o u  m e a n  b y  t h a t ?
2 4  A . A .  r e a l l y  b l a n k  l o o k .  E y e s  b i g ,  r o u n d ,  n o
2 5  m o t i o n ,  a p a ~ c t i e .
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1 Q. Now, in the discussions that you've had with
2 me, have I asked you to do anything but be honest when
3 you ~cstlfy in this case?
4 MS. GtYrmRREZ: Objection.

rH~ COURT: Overruled.
6 TFIE WITNESS: NO, sir.
7 BY MR URICK:
8 Q. And have you, in fact, been honest in your
9 testimony today?

A. To the best of my ability.
I1      MR URICK: Nothing alse. Thank you, Your
12 Honor.
13 THE COURT: Al ly  ieCioss?
14      MS GUTIERREZ: May I have the exhibit
15      MR. URICK: It's going to the jury fight now.
16        MS.  GUTIERREZ:  I f  I  cou ld  have  i t  j us t  f o r  a
17  m inu te  and  I ' I I  r e tu rn  i t  t o  you .
18           R.ECROSS-EXAMTNATION
19       BY MS, GOTIE R,REZ:

Q. Mr. Wilds, you were asked to identify a copy
2t that appears at the very bottom of I think it's page
22 three of this exhibit that is highlighted in yellow
23 marker. That's your number, is it not?
24  A .  Cor rec t .
25 Q. And it indicates what time it was made, does
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; it net?
2  A .  C o r r e c t .
3 Q. And it indicates the duration of the phone
4 calI, does it not?

A COrTCCt.
6 Q And the duration is ten seconds, is it not?

A.  Yes ,  ma~am.
Q Okay. You were also asked some questions that

9 he said you're not very good at recalling exact times,
t0 sir?
I  I  A .  C b r r e c t
12 Q You recall that? You're not very good at
E3 that, right?
14    A.  NO, ma'am.

Q. But you're very good at lyiag to the police,
are you not?

17       MR.  URICK:  Object ion.
1 8       T H E  C O U R T:  S u s t a i n e d ,
19       BY MS.  OUTIERREZ:

20 Q. Mr. Wilds, you were also asked about you were
21 not in the car at the time that Adrian Sycd navigated
22 through Leakin Park; is that correct?
2 3  A C o r r e c t .

Q Well, you were in Leakin Park, were you not?
25 A, At the time he was navigating?

Q. Weft, no, sir, at any time on the 13th of
! January?

A.  YeS,  ma 'a r r l .
Q. Correct. You were in Leakin Park at a

5 location that you identify as being twenty yards from t
6 road; is that correct?
7 A Twenty to fifty, yes.

Q. And when you were in the ear you were inside
9 your acquaintance's car;  is  that  correct?

1 0  A .  Y e s .

II Q. Okay. Andyoawcnt twenty yards, twcnty
]2 yards, that's sixty feet, is it not?
13 A Maybe a little bit more than that, fifty
14 yards, but yes.
15 Q. But the twenty yards is what you corrected;
16 correct?
1 7  A .  Y e s .
IS Q. Tllose were your words, right?
1 9     A Yes .
20 Q. So you're better at measuring distance than
21 remembering time, sir?
22    A.  No, ma'am.
23 Q. And, sir, you ye,re in Leak.in Park inside on
2,* the road that runs through it, were you not?
25     MR URICK: Objection.
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TUE COURT: Overru]ed.
THE WITNESS: Yes,  ma'am.

3       BY MS.  GUTIERREZ:
4 Q And you are now aware that the name of that
5 road is Frankimtown, are you not?
6  A I  am now,  yes .
7 Q The same road that you chose to designate for
8 the place of occurrence of the trunk pop in the first
9 statement in which you lied; correct?

} 0      A .  Y C $ )  m a ' ~ l L
11      MR.  URICK:  Object ion.
12      THE COURT: Overruled.
13 Q. And that you described not only being on that
14 road but twenty yards off the road to tlm site of the
15 burial place; is that correct?
1 6      A Ye s )  m a ' a m ,
17 Q. Okay. Now, the time frame that I was asking
18 you about, whenever it occurred, you followed your
I9 acquaintance around all over the city, did you not?

20 A. Yes, ma'am.
21 Q. And you were in a different car; correct?
2 2 A . EXCR.s~ me, yes, ma'am.
23 Q. You roll us that you say you were in his car,
2,1 right?
2 5 A,  Excuse  me ,  yes ,  ma ta rn .
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Q. And he was in Hae Lee's car, right?
A Correct.
Q But you followed him all over the city;

4 COrrect?

A  W ~ ,  m a ' a m .
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1 able to describe the minute derails of what she had on;
2 is that correct?
3 A. Yes, ma'am.
4 Q. Your demeanor, sir, was what?
5 A. Shock.

6 Q And you followed him to Leak, in Park, isn't
7 that correct?
8    A.  Yes, ma'am.
9 Q.A. place that it cle~Jly appemed to you he

lo didn't have in mind when you started; correct?
li     A. Yes, ma'am.

Q By what you could observe with your own eyes
13 as to what took place?
1 4 A Yes ,  me 'am.
15 Q Whatever time it was --
1 6 A Yes ,  ma 'am.
17 Q. " right? Over whatever time period; correct?
1 8 A YeS) ma*&rn.
19 Q Now, sir, you said that your acquaintance had
t0 what you called a thousand yard stare?

21 A Yes, ma'am.
22 Q Is that correct?
2 3 A Yes.
24, Q Those are your words, arc they not?
2 5 A . Yes, rtla' a~'L
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1    Q. Those are words you used in both statem~ts in
2 which you lied to the police, am they not?

A. I believe so.
4 Q A thousand yard sis:re, rhat's a much grater
5 distance than the twenty yards that you've described to
6 us, is it not?
7     A .  Ye s ,  m a ' a m

Q A. lot longer in distance than the mere
9 twenty yards; is that correct9

10 A. Yes, ma'am.
t I Q But the twenty yards is  a pret ty substant ia l
12 distance, is it not?
23 A In what terms?
I4 Q. Twenty yards is a substantial distance, isn't
15 it?
1 6  A .  I  m e a n  - -

i7    Q lt 'stheonlytermsl'maskiog T~at'sayes
l g  o r n o

19      MR- URICK: Objection
20      THE COURT: Sustained.
21        BY MS. GIIFIEP, XIZZ:
22    Q. Mr Wilds, the thousand-yard stare that you
23 described is a stare that you're saying your acquaintance
24 had when ~ popped tbe tnmk wherever it was, whomever it
25 was, and showed you the remains of which you were later

6  Q .  S h o c k .
7      MS. GUTIERREZ: Nothing further.
8     THE COURT: Okay.

MR. UR/CK: I have something to follow up, if i
may, Your Honor.

THE COURT: You may step down, sir.
Thank you.
(The wimcss was excused.)
MR. URICK: Shall I get the next wimcss at

this time?
THE COURT: Yes,

(Pause.)
Whereupon,

W~LLIAM C. RODRIGUEZ,
a witness produced on call of the State, having first
been duly sworn, was examined and testified as follows:

DIRECT EXAMINATION

THE CLERK: State you name and assignment for
the record?

THE WITNESS: Doctor William C. Rodriguez, IrK

9
l 0
I t
1 2
13
14
t 5
16
17

18
19
2 0
21
2 2
2 3
2 4
2 5
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I R O-D-R-I-CrU-E-Z. i'm presently a.~igned at the Armed
2 Forces Institute of Pathology in Washington, DC with
3 the Office of the Armed Forces Medical Examiner where I
4 serve as the For~stc Anthropologist and Chief Deputy
5 Medical Exaralne#, First Special Investigations
6        BY MR. URICK:

7 Q. Dr. RodrlgueK if you would, just vraV briefly,
$ what sort of dntlcs do you perform and where have you
9 been performing them lately?

l0    A Basically, I oversee forensic anthropological
t I analysis that primarily deals with bodies that are
12 decomposed, fragmented, burnt, or primarily skehai[ized.
13 I do the eas~ for all the U.S. mil2tary world-wlde, and
14 also serve as the primary oonsaltant for HI branches of
15 the federal govcrranem. And so my work takes me
16 throughout the Umted States and around the worM.
t 7      MR. URICK: Now, pqlStblIR tO stipulation, he'
18 being ac.cept~d for his expea'ds¢ and training as a
19 foren~c anthropologist?
20      MS. GLWERP~Z; That is correct.
21       THE COURT: Very good.

Ladies and Gcntkanan, the doctor is an cx~n
23 in forensic anthropology and may testify as an expert.

BY MR. URICK:
25 Q. lust to try to clarify, if ] can in more lay
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1 terms, does that mean that a forensic anthropologist is
2 responsible for digging bodies out of the ground?
3 n That's true. In dealing with the recovery
4 where the remains be buried, submerged, in any type of
5 state areanging from fresh to skelatalized a forensic
6 anthropologist has an umque expertise in locating and
7 recovering human remains.
8 Q Now, if I may approach the wimess, I'm going
9 to give you three exhibits that are in evidence, State's

10 Exhibits 9, 10 and 11, give you a few seconds to look at
I 1 them, if you will.
12      (Pause,)
13       BY MR. UILICK:
t4 Q Have you had a chance to look at them?
15 A Yes,  I  have.

Q, Are you familiar with the location and scenes
t7 depicted there?
t8 A.  Yes,  I  am.
19 Q, Now, drawing your attention to February 9th of
20 1999, did you have occasion to go to Leakin park off
21 Franklin Town Road in Baltimore City?
22 A.  Yes,  I  d id.

Q How did you come to be there?
24 a. I was contacted by the Baltamore City Police
25 through their main desk, -- I was home at the tune -- and
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: asked if I could provide assistance at the site in the
2 recovery of some -- or human rem~ths that had been
3 discovered.
4 Q, Now, Stats's Exhibit 9 shows a road scene, Is
5 that the site you ~t to?

A That is.
Q And, now, State's Exhibit 2, do you recognize
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1 work o~ way in very s lowly to look for  any type of  t race
2 evidence that may be associated on the surface of the
3 grotmd before we actually got to the body.
4      We proceeded first  to photograph the area And
5 then we did a -- a visual search from outside the
6 perimeter using standetd lights. And then wc switched Io
7 using alternate and trv light som'c~ These are

8 basically light sources that emit light at various wave
9 tengthe. And due to the eel-rain nature of varlous

10 o~ects, sach as heirs and tibers and wrious type of

I I evidence associated with clothing, under these various
]2 types of lights that are emitting light at a parucalar
13 frequency, they - - they glow and g~vc off a particular
14 f~uorcscence.
] 5 And so we basically searched the whale area
16 fwst using the UV and alternate light somce to see if
17 there was any fibers or any specific evidence ~n the area
18 leading up to the body prior to examimng the body¸
19      Af ter  we had searched thoronghly using the
20 alternate light source to search for any type of
21 evidence, we then slowly moved in to begin examining the
22 remains vis'aally,
23 Q. And as you began to look at  the body,  what,  i f
24 anything, did you observe?
25 A We observed in i t ia l ly  that  the body was placed
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1 in a position near a very large le~ or tree that had been
2 downed. It was in very close proximity to this and that
3 the body was partially covered with dirt, It was very
4 shal low However,  there werethreeeomponemsofthe

5 body that were partially exposed; that being some
6 portions of the hair, a portion of tim hip, and fool and
7 knee area.

8 that?
9  A .  I d o .

1 0  Q .  W h a t  i s  t h a t ?
11 A. T~S is the actual  s lat  where the dece.ased's

8      And m examining those, it was obvious that
9 these bad born exposed as a result of post-mortem animal

10 ectivity; that is, animals conung to feed or that are
tl attracted to the remains, and through their activity,

12 remains were located. 1 2
13 Q. And were you the en¢ to examitm the scene for 1 3
14 pllrp0SCS of disthrernment of the body? 1 4
15  A Tha t  i s  comecL myse l f  a long  w i th  ny 1 5
16 assistant, U.S. Air Forcer Master Sergeant Grant Graham. 1 6

lit Q. Would you please tell the Lad/es and the 1 7
It8 Gentleman of the jury what you observed as you first came 18
19 on the scene and what you did as a re..su]t? 1 9
20    A. Basically as we came on to the scene, we 2 0
21 entered within the harrier tape region that had been set 21

22 ~p by the Police Department. 2 2
2 3 Prior to actually going into and getting near 2 3
24 the remains we actually set up a secondary barrier to 2 4

25 ensure that we didn't disturb any type of evidence and

they basically had teased out the hair from underneath
the ~'ound and also had tmcoveted dirt and removed it
from ~reas that covexad portions of the body¸

And in doing so wc saw even evidence of small
scratch marks on -- that were basically on the hosiery of
the deceased and also scratch marks that actually mud
prints of small animals that had basically uncovered
these portions of tlx body.

Q. Is there anyone m those photographs that are
-- is good enough to -- to -- that could be used to
demonstrate what yoa'm talking about the*e?

A. Certainly, You can see --
MR. URICK; Could th~ witness get up and stand

25 in front of the jury, Your Honor?
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THE COURT' Yes.
2       eY MR. UasCK:

Q. If you would, narrate it nod start at that end
4 and show eye.one, ifypu would? I can take the othe~
5 two at this time, if it's easier just to hold one.
6    A. What we have here is tha si~e th winch you're
7 hioking at the body was found on the -- on the side of
s the log. You can see it's a fairly large --

THE COURT Louder, please, Doctor
tO      THE WITNESS: Fairly large log, which ccruinly
11 aided in concealing the body. If one was walking toward
12 it, one would not notice the body itself unless one
13 actually crossed over on the log. You eta see here just
14 some remnants of the body actually sticking out Here is
15 the haad portion.
16      You can see tlus dark, black material which ig
~7 hair, We have a leaf and tiffs portion here that is
I8 partially exposed. Here in this picture here you see a
19 blowup and you can see agem this dark, bIack material
20 which is the hair which has been exposed as a result of
21 the digging of animals; here the area of knee. I lere we
22 have a pelvic
23 And you can see this a little bit better hem
2g where you have some tearing of the hosiery as a result of
25 the post-monem animal -- animal activity which had
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basically unearthed this material, which led to this

2 discovery. 2
3 BY ]CIR. UFdCK: 3
4 Q. Could you come to this end of the jury and just ,I
5 briefly recapit~date the things you were pointing out to 5
6 that end? 6
7 A. Hem we have -- 7
8 THE COURT: Tbo alternates can stand if you g
9 would like, 9

I0 THE wI'rNESS: -- the log where the deceased was 10
I t found against -- fight up against the log, Here you can I l
12 see a portion of the body. Here we have the head. You 12
t 3 can see some of the dark hair, some clothing remnants. 13
I4 Looking over here we have some of the pelvic " I 4
15 area and area of Lace and foot thal were exposed, You 15
J6 can see this up close to get a better idea (inaudible). I 6
t7 Large part here head here and has been exposed as a 17
1R result of an animals teasing it out through the dirt, I s

19 Here the hip, the knee area you can see what is 19
20 actually a portion of the foot which was exposed 20
21 underneath the stocking, We can see the knee a little 2]
22 bit better. And you see this very light coloration here,
z3 this is the -- again the ammals were tearing the hose
14 and actually attempting to uncover the body.

25 BY MR URICK:
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1 Q. I'll tak_e that. This onenow. Wereyouthe
2 one who disinterred -- well, I'll wait to you get back on
3 the stand.

(Pause.)
BY MR. URICK:

6 Q Were you the one who disinterred the body?
7 A Yes, sir, with the help of my assistant.
8 O And how did you do that?
9 A Basically after we cleared the area for trace

10 evidence, we begin to do an examination with the
1 ] alternate light so~ree, the Uv light source on top of the
12 body as we begin very carefully removing the soft. And
]3 it's very important that you remove 'the soil carefully so
14 that you do not miss any type of evidence and cause any
t5 type of artifacts -- or damage to the body as you're
16 reoovering it.
17      This was done primarily by hand using straw
IS whisk brooms, paint brushes, and small cement-type
19 trowels or excavafion-lype of tools in which the d~rt wa
20 very carefully scraped around the ~:tual contour of the
21 body.
22      And then the dirt that was actually on the body
23 itself was basically removed by using the whisk brooms
24 and brushes to very carefully sweep this material away
25 until we could get down to the actual body
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As we begin to get down to the body we

conducted an examination using the alternate light source
and Uv light sources to see if we found any type of
evidence that may tell us sometl~ about this particular

victim.
And in dome so, we did locate a foreign fiber

that was a bright orange fluorescent color It ghiwed
very bright orange under the alternate light souxce. And
this fiber was determined to be foreign as no other
fibers within the clothing on the victim gave any other

type of fluorescence

As we begin to c~refully move down and
carefully trowel around the body and brash and move the
b~ly into a flip position, we found a second foreign
fiber that basically was located underneath the body. It
glowed a bright blue in color when exposed to the light,
which was also found to be for¢ig~ to the victim as none
of the clothing gave a sh~lar type of fluorescence

These were collected, handed over to the
Baltimore Police into evidence at that time.

THE COURT: If you could pull the ~r3crophan¢

22 dow~ and ta lk d i r t i ly  into i t .
23      THE WITNESS: Af ter  we had careful ly  eompleled
24 the excavation and cleaning of the body, we basically
25 placed a body bag next to the site and gently flipped the
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body over so dmt the body was lying on -- on t~ back so

: that we could get a good look at the victim.
And it was at this time wc did some f'mal

4 cleanup with small bra~es such to remove the dirt and
5 debris fromthedecca~d,

BY MR- LrRiCK;
7 Q. What, if any, factors affect decomposition of a

body in a ground?
9 A. There ate many factors that effect
10 decomposition of a body Basically decomposition above
l I ground occurs at a fairly rapid pace compared to bodies
12 thet arebunedor subtma'gedmwater, Thereama
13 number of bio[oglcal aspects to why bodies decompose much
14 slower in water and beneath earth which has to do with
15 bamcally cooler temperatures, which is a prunm'y product
16 which delays the process of decomposition
17      When you have coot temperatures, moisture, the
I 8 body basically cools off and the bacterial decomposition
19 of the body does net proceed very fast, whereas if a body
10 is m a very warm climate, cxbose<l above the ground, the
I body wtiI decompose fairly rapidly in a state.

Also when a body is buried or is covered, it --
z3 there is an inhibition of insect acdvities Insects
2a that typically feed on decomposing bodies, such as flies
25 and various types of beetles, because of either

1

BY MS. GUTIERREZ:                    Page 242[

I2 Q. Yes, Dr. Rodriguez, you were brought to that
3 specific location precisely because of your expertise
4 regard to the decomposition of bodies, were you not?
5    A That's correct.
6 Q And you answered the call for your a3sistance
7 by coming out to Baltimore; fight?
8 A. That 's  correct .
9 Q. And you brought yore equipment and your

1 0 assistant ;  correct?
i I A.  That 's  correct .

12 Q. And you had not been to that location prior to
13 that day bad you?
14    A. NO, rfla'~Lrt'L
i5 O You were not aware that the name of that park

is L~akin?
1 7  A  I ' m  a w a r e .
18 Q Youarenow. But prlor to then --

ANo, I -- l'd been out to that park before for
20 rccove]'ies.
2 1  Q  O k a y.  F o r  I ' ~ C o v e fi @ s .  S o  y o u ' r e  a w a / e  t h a t

22 that is a popular place for the disposal of bodies that
23 had bccn murdered?
24     A .  Tha t ' s  co r rec t .
25 Q. In Baltimore; is that correct?
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environmental conditions being cool or the body being l

2 covered, many of these insects cannot get to the body to 2
3 feed and diemfore because of the cool temperatures, the 3

I~ moisture particularly in a loamy-i2cpe forest soil that we
4

had here, and being in the winter, basically had very 5
6 cool temperatures that would perpetuate a slow 6
7 decompositional process. 7
8    Q Based on you expertise and training, were you 8
9 able to form any opinions as to how long that body been 9

l0 in the grouod? 10
it A Yes. At the time l told the detectives that 11
12 based on the state of the body, looking at the 12
13 environment, the climatic condition there for the scene, 13
14 and the extensive fungus growth, -- we had a very heavy14
15 grow~ of white fungus heneath the body -- that uoder 15
16 these climatic conditions there at the scene that I would 16
17 estimate that the body could have been there anytime 17
18 between three to four weeks. 18
19 Q. Would the state of the body as you saw it be 19
20 consistem with a time of death and burial of Janua~/ 20
2I 13thof 19997 2I
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2 2  A  C e r t a i n l y .

2 3       M R .  U P d C K :  N o  f u ~ c r  q u e s t i o n s .
2 4       T H E  C O U R T:  C r o s s ?
2 5            C R O S S - E X A M I N AT I O N

A. That 'S correct .
Q. Now you came to that location having been there

before. You were aware that exactly where it is in the
middle of a park; is that correct?

A. That 's  correct .
Q, And that to get to the site that you've

identified in the pictures and, if I may, a picture that
you described shows what you told us is a tree, is ~t
not?

Not one of these but --
THE COURT: Let's see the other evidence items.
BY MS. OUTIERREZ:

Q. It's a la'ee; is that correct?
A . T~L~.t'S correct.
Q. And that appears in that top right photo on

State's Exhibit 10; is that correct?
A. That 's  correct .
Q. That tree is dead, is it not?
A. That 's  correct .

Q. And that nee would ~n parallel to almost the
same direction that the road on which you came in fur

22 would it not?
23    A. "[~lat*S COrreCt,

Q. Beyond the tree is a stream is it not?
25     A .  Tha t ' s  co r rec t .
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I t Q Andi fyouwalktothatp lacethatyouthdthat
[ 2 day 11 months ago, you can see that the bank of the

3 sla'cam has overrun, can you not?
4 A. It's pretlyhigh. I didn't see eviden~that
5 k -- it had overrun. That was pretty -- I mean, you --
6 you could -- you'd have to jump down.

Q. To get to tbe stl~arn; eolTcet?
A.  Tha t ' s  co r~e t .
Q. All fight. And, sir, to get to the stream

l0 you'd have to pass by where this tree is; correct'?
11      A Yes ,  7na ra ln .
12 Q. And the body that you described for us that you
13 carefully disinterred, attempting to preserve as much
i4 evidence as possibl, is on the far side of that tree, is
15 it not?
26 A. That's correct.
:7 Q Meaning the furtherest away from the road', is
:8 that correct?
19     A. That's correct.
20 Q. Now, there was not a path that you clamored
21 through to get from the middle of the road, where you
22 left your ear, to where the body is, is there?
23 A NO, ma'am. The only path was basically what
24 had been made by the officers, and it was fairly hard to
25 get through to -
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1 Q It was. It's fairly hard to walk, was it not?
2 A There was a lot of --
3 Q Lot of debris?
4 A. Bfiax material.
5 Q. And there's a lot of undergrowth, and when you
6 call briar you mean sticky things on it; correct?
7     A .  T h a t ' s  c o r r e c t .
8 Q. It's a hard terrain to get through to the place
9 wbere the body was; isn't that correct?

10 A. Certainly just, you know, for a general walk.
1 t Q. It's not a place where one would go for a
t2 general walk, is it?
I3 A. It depends if you -- you enjoy walking through
14 the woods.
15 Q. Through -- and through the briars; correct?
15     A .  Tha t ' s  co lTcc t .
17 Q. And through the terrain that was difficult to
18 traverse; is that correct?
19    A. That's correct.
20 Q. And the body was sort of slighdy nestled on
21 the far side of that tree, was it not?
22     A .  Tha t ' s  COFI~c t .
23 Q. And that ~-ee is a good 50 feet long, is it
24 net?
25 A. I don't recall an exact measurements, but it's

Page 24f
1 -- it's pretty long.

2 Q. I know you*re not an expert th trees, but that

3 was a deed tree, wasn't it, not a live tree?
4 A. NO, it was a dead tree

5    Q. It was clearly dead and lying there for awhda.
6 isn't that correct?
7     A.  Tlmt 's  correct
8    Q. And the only way to get to where the body was
9 is that you literally had m traverse over the tree;

10 cor~ct?
11    A. That or go around it
12    Q. Right. And -- but to go around it meant a good
13 nether hike in difficult terrain, did it not~
14 A. Not necessarily, no, ma'am.
15 Q If you apprcached that site from the road,
16 could you s~ the body before you actuoJly got to the
17 tree?

18     A, NO, ma)artl.
1 9 Q. The tree shielded the view of the body from Lhe
2(~ road all the way up to the try?
21     A Tha t  i s  co r rec t .
22    Q The site where you caxefuHy disinterred this
23 body on the day that you were there would not have hem
24 visible from the road where you parked your car?
25     A. No, ma'am.
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1 Q After you disinterred this body and you made
2 your notations, sir, were you asked to produce a report?

A. NO, ma~al~
4 Q. And, sir, were you asked to conduct any tests
5 on the body?
6  A .  N O .
7 Q. Or on any of the material that you carefully
8 collected?
9  A ,  N O .

l0 Q There were police detectives were there, were
t I there not?
12    A That's correct.
t3 Q, And them were other police officers?
14     A Tha t ' s  COt '~e t .

15 Q. And crime lab technicians?
16     A ,  Y~s ,  ma tu re .
17 Q. And others from the officer of -- the Office of
18 the Medical Examiner here in Baltimore; is that correct?
19 A There was a, I believe, an assistant.
20 Q. And assistant to collect the body; fight?
21      A Tha t 'S  co r rec t .
22 Q. And when you dcscfibed the - what you've
23 described to us, you attempted as carefully as you could
24 to preserve as much evidence as you could see both with
25 your naked eye; fight?
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A. That's correct.
2 Q. And with the assistance of these hghts;
3 correct?
4 A.  Tha t ' s  co r rec t ,

Page 248 Page 2501
l Q And arc the figures clearly visible from the
2 road where that picture is taken?
3 A. Yes. You can see the individuals.

MR. UPdCK: r d ask that this be published to
5 Q. And you ar~mpted to be as careful to make sure
6 that you preserve anything that might lend a clue to what
7 had happened to this decomposed body; is that correct?
8     A .  Tha t ' s  con '¢c t .
9 Q. And you that you didn't have to be asked

10 specifically to do that, that was your job, wasn't it?
11     A Tha t ' s  COiTee t .
12 Q. You knew that's why you came to bring your

expertise there, did you not?
14     A .  YeS ,  r~a r~ l l ,
15 Q. The only two ftbers that were located were tbe
16 two that you describgd/or us; correct?
17     A ,  Tha t ' s  co r rec t .
18 Q And in addition to that you were --
19      b&~. GUTIERREZ: rm sorry, Madam Clerk but ]
20 think that juror wants something.
21        THE CLERK:  I 'm sorry,
22       MS.  GUTIERREZ:  The j t t r o rs  wan t  something.
2 3       T H E  C O U R T:  O k a y.  W e - -
24      MS. GUTIERREZ: I just have another question,
25 Judge, and then lql he -- I'll be finished.
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THE COURT: Con you hold on --

2 BY MS. GUTIERREZ:
Q. Other than the two fibers that you descnhad

4 for us, you didn't recover any~ else, did you?
5 A .  N O ,  m a ' a m

fi Q. Were you aware that hair was recovered that was
7 not lmir that belonged to that decomposing body?
8 A. l was unaware of that.
9 Q Were you ever asked to produce the temperature
iO chart for the temperattm: of the months of lanua~ and/or

5 tbe jury altar the break.
6 THE COURT: After the break.
7 MR. URICK: Yes. And I'm through with this
8 wiUl¢S5,
9 THE COURT: Any re-cross?

10 MS. Gr.YI'~RP, EZ: No, Your Honor.
11 THE COURT: Very good. Doctor, you may be
12 excusod. Thankyou.
18 (2"h~ wime.ss was excused.)
14       T~E  COURT:  Membcrs  o f  t he  jmy,  we' re going to
15 take out afternoon break now. And we will call for you
16 at 3:35. Do not discuss the ease with anyone.
17 (Pause.)
18 THE COURT: Cottttsel, please be in place at
19 3:35.

20 (Brief recess.)
21 (The jury was not present upon reconvening.)
22 MS. OLrlXERREZ: Judge, prior to calling down
23 the jury I would l~e to make a ~cord about the two
24 separate things?
25      THE COURT: Yes, please come up.
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(Counsel and the de2"end,~lt approached the

2 bench, and the following ensued:)
3 MS.GUTIERREZ: Tha only guide to the
4 limitation on Jay Wilds, I persomdly didn't know --
5      MR URICK: 7~nc llmilatio~ is --

MS. GUT]ERRE2.: -- aS tO the cross-examination
7 of Jay Wilds. I !~rsonally observed that we starlzd that
8 cross-examlnat2on at five minutes after 2:00 and that we
9 -- you stopped my cross-examthatao., based on your

l0 previo~ order of an half an hour at 2:26.
11 February?
t 2     A N o ,  m a ' a m .
13      MS. GU'I1ERREZ: Nothing further. Thank you.
]4       MR. URICK: Just  one qt~st ion.
15 REDIRECT EY~,.MINA~ ON
16        BY MR. t/RICK:
17    Q. You vmre asked several q~...stions about the site
18 of the body, I'm going to ask you to l~k at this group
I~ of photogapks again, and just thc upl:cr dg.ht hand one,
~0 a strmght view bctw~n the two cars, and ask if you
11 see any F,~gure~ in fl~ woods?
l~ A. Yes. You can s~e, it looks to be a numher of
~3 iad~vidnals.

24 Q And was that Lh¢ site where the body was?
2 5  A .  Y e s .

l I THE COURT: Actually at 2:44.
12 MS GUTIERRI~: Okay. WeLl, l noted 2:26. And

13 in any event, although I objected to it this morning --
I n       THE COURT:  L i ke  2 :36 .

15      MS. GLrllERREZ: I'm clear -- I 'm unc/ear as to
16 whether or not the record adequately reflects that '~.'e
17 object to it I had at.least maother half hour if not a5
18 minutes to an hour of cross-examination on Jay Wilds I
19 would not have stoplxd it except for t~ order.

20      THE COURT: YOU had planned a four-hour cross
21 rather than a thr~-hour c*oss?

MS. GOT1ERREZ: Jud~, I don't plan crosses by
23 times I plan crosses by what it is I need to cover with
24 the witncss, Tham are 126 typed pages of what appears
25 to ha a transcripl of two separate interviews,
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X'aem m-e at lea~ four interview~ that this

2 witness admitted to. There was at least 45 minutes more
3  - o

4      THE COURT: Okay.
MS. GLTIERREZ: -- cross-examination that [

6 would have covered, and I object to the CouWs, what I
7 bellove, arbitranr~ss in cutting offmy cross-
8 examination of the rnmn witness against Mr. Syed in this
9 trial.

10      THE COURT; Arc you asking for some form of
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] THE COURT: Uh-hlth.
2 MS. GUTIERKEZ: And is likely to have heard the
3 bulk of the exchange between the Court and I. I believe
4 it was impermissible for the Court to call me a liar. 1
5 certainly responded with a great deal of passion since to
6 be called a liar by the Court about something so trivial
7 in this triul as to whether or not I had seen a specific
8 line m a specific exhibR to which I had stipulated to
9 the admission of, given that the credibility cf the

10 defense lawyer is at the core of a defense theory, I
11 relief?
12 MS. GUT1ERREZ: Well, Judge, l would like to
13 certainly continue the cross~xanxnatthn.
1 4 THE COUP.T:  Okay.

1 5 MS.  GUTIERREZ:  There 's  much o ther "  c ross-

16 examination I could continue with Jay Wilds.

11 would ask; number one, for a mistrial based on that,
12 given this Court's direct re-attacldng the credibility of
t3 the Adnan Syed's lawyer at a critical juncture of this
14 case.
15 THE COURT: Okay.
] 6 S*.at~?

THE COUKT; Is there another thing you want to
t8 approach about?
19      MS. GUTIERREZ; Yes, YO~ Honor Over the
20 [0reak I spoke to Professor Douglas Culvert who was
2I s~tting in the first row, be's nc longer present¸ He is
22 a member of the Ma~land Bar.
23      THE COURT: Lrh-huh.

MS. GLrHERREZ: To Chris Floor who is the
25 durecthr of the bail project who is a member of the bar

17      MR. URtCK: The record is adequately made. The
18 State would oppose both forms of relief that are being
19 reqtmsted at this point.
20      THE COURT: Okay. The motion for reopening --
21 anything else?
22      MS. OUT[ERREZ: No, Your Honor, not tilI you
23 finish.
24 THE COURT: Th~ motion to reopen the cross-
25 examination is denied. However, I do have a note from
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I and my law clerk, Michael Lewis, who's a third-year
2 student at the University of Maryland.

THE COURT: Uh-huh.
4     MS OUTtERRFZ: And they informed me that, not-
5 withstanding what I perceive to be the write noise that
6 the Court put on that I could audibly hear from up here
7 that they -- that all three of them indicated that they
8 could hear, for the most pan, the bulk of what 1 said,
9 although some of it was muffled since my back was to

I0 them.
11      THE COURT: Uh-huh.
12 MS. GUTIERREZ: They co,lid clearly hear
13 everything the Coma was saying including the Courts
14 calling m~, on more than one occasion, a liar, well over
I5 the white noise.
16 Since they were sitting in the first -- into
17 the front row I'd suggest that they are actually further
IS if not much further, but a little bit further away from
19 this position in front of Your Honor than tbe jury.
20      And I believe that if they could bear it -- and
21 I asked several other members of the audience, they also
22 heard the word, the distinct word, "liar," and that you
23 were using that word to refer to me, it appears to me
24 that unmistakably, the jury had to hear Your Honor call
25 me a liar.
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l Altemate Number 4, "In view of that fact that you've
2 detomuned that Ms. GuLierrez is a liar, will she be
3 removed? Will we start over?"
4 Your motion for mistrial is granted.

MS. GUTIERKEZ: Thank you.
(Counsel and the defendant returned to the

7 trial tables, and the following ensued:)
(Pause.)

9 THE COURT: Officer, would you return Mr Syed.
10 Counsel, if you'll talk to the Administrative
H Judge about a new dato.
12      MS OUTIERREZ: Should we go there now, .redge,
t3 or wait till tomorrow.
14     THE COURT: Probably tomorrow would be
15 adequate.
16      MS OUTIERREZ: Should we call over there or
17 should I --
18 THE COURT: rll give him a call as welt.
1 9 M S  O U T I E R R F. Z :  O k a y .  T h & I t k  y o u ~  Yo u £  H o n o r .

20      MR. URICK: V~ is this Court available?
21       THE COURT: Hxdi?
22      MR UI~CK_ When is this Court available?
23      THE COURT: In Light of the circumstances, I'm
24 not available for retrial of this matter.
25      Good afternoon, counsel.
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(The trial was eonclud::d at 3:42 p.m.)
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I, Charles F, "Madden, an Official Court

Reporter of the Circuit Court for Baltimore City, do

hereby certify that the proceedings in the matter of

Stare of Maryland versus Adrian Syed, Indictment Nos.

199103042-46, in the Circult Court. for Baltimore City, on

December 15, 1999, before the HonorabIe Williana D.

Quarles, Associate Judge and a jut] were recorded by
videotape.

I further certify that the page numbers 1
through 256 constatut¢ the official t,'xnscript of the
procoedings ~ tnmscrtbed by me fro~ w, id videotape to
the within typewritten matter to tile bern of my ability.

i n  W i t n e s s  W h e r e o f ,  I  h ~ q e  ~ d  m ~ " ~
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Cha~ F Madden
Official Court Reporter
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Decanher 15, 1999, before the Honorabte William D.

Quarles, Asr, ociate Judge and a jury were recorded by
videotape.

I further certify that the page numbers 1
t~ough 256 constitute the official transcript of the
proceedings as transcribed by me from~ald videotape to
the within typewritten matter to the best of my ability.
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THECOU~T: Mr Urick, if you would ton'nally
4 ca]2 the ca~ at this time?

MR. URtCK: Thank you, Your Hon~Dr. Gould
6 mc~ming.

THECOURT; Oood morning.
MR. URICK: State of Maryland versus Adnan

9 Syed, Cases 19910342 through 46, Kevth Urick and Kathlccn
10 Murphy for the State
I1      MS. GUT1ERR~Z Good Momthg, Your Iloaor,
12 Christine Gatierrez on beh~tlr of Adrmn Sycd
13       THECOURT¸ Good mornthg We arc Ionnally
la hare, I understand, in that you client, Mr Sycd, ha~
15 requested a jury trial We've hearg preliminary motions
16 And I under.and that you may have an addtIlt~nal m~aJon
17 or twO that you'd wish to discus~
18       What i suggest in Ietms of sehedulin~ i~ thai
19 we do the ju~ selection and then I'1~ take up any
tO additional motions that you may have.
21      Jury trial is prayed then, and l've requested a
22 panel of 200. [ dad so with the abundance ol caull¢~n
t3 that we'd have more than enough jurors. I am not oJ lhc
24 mind-set of voir dirlng ~ panel, running out and 1hen
t5 bringing over another pane~ and voir direing that panel
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1 l'd rather have one panel here and to the extent thai ~vc
2 end up with more than enough, great.

My expectation is that we will select 12 jurors
and five alternates.

Mr Urick, do you think that sbould 6e
6 ~urficient?
7 M R  U R I C K :  ' t i c s ,  Y o u r  H o n o r

8 I ' H E  C O U R T:  M s .  G u t i e r r e z T,

9 M S ,  G U T I K R R E Z :  Ye s .

1 0 T H E  C O U R T :  D O  y o u  a ~ ' 1  V e r y  w e l l

l I (Pause)
12 TtI~ COURT: It is taking longer than expected.
13 they ore having problems with the computers this mom:ng
14 They're expected to be here by eleven o'clock, and that
15 will suit me just fine since it wiil take us a few
16 moments
17 MR. URICK; When the COLLrt'S ready, I have some
18 objections, Your Honor, concerns about voir dire
19      TEE COURT: AI1 #.ght. What l'd like to do is
~O Past start with the State's questions and what we'll do
21 is we'll work our way through all of tbem and then ~s you
22 object to any particular question you can tell me what
~3 that objection is l'm)usttryingtogetmycomputer
Z~ situated this morning for the thai purposes.
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